

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

■ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၅ ရက်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ အတွဲ [၅၅]၊ အမှတ် [၀၇၇]

မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။
 မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။
 မေတ္တာသည် ဂုဏ်ဖြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။
 မေတ္တာသည် ဝါကြွားတတ်ခြင်းမရှိ။
 မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။
 မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။
 မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ပဉ္စမအကြိမ် မြန်မာ-ထိုင်း ပူးတွဲအဆင့်မြင့်ကော်မတီ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

စာမျက်နှာ-၃



လေယာဉ်များတပ်တော်ဝင်နိုင်ခြင်းသည် တပ်မတော်(လေ)အတွက် တိုက်စွမ်းအားတိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်

စာမျက်နှာ-၆

အသစ်တစ်ဖန် ဖွံ့ဖြိုးလာတော့မည့် လင့်လမ်းတိုက်ခန်းများ

သတင်းဆောင်းပါး
 ခင်ရတနာ
 ဓာတ်ပုံ-မေဦးမိုး



ရွှေဂုံ(လင့်လမ်း)တိုက်ခန်းများ တည်ဆောက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။

ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြောက်ဘက် မုခ်ခြေတော်ရင်းနှင့် မလှမ်းမကမ်း လင့်လမ်းနှင့် ရွှေဂုံလမ်းထောင့်တွင်ရှိ အဝါရောင်တိုက်ကြီးများတွင် သူတို့ မိသားစု နေထိုင်ခဲ့သည်မှာ သူ့ သက်တမ်းတစ်လျှောက်ပင် ဖြစ်သည်။
 ဖခင်ဖြစ်သူမှာ အငြိမ်းစား ကျန်းမာရေး ဆရာဝန်ကြီးဖြစ်ပြီး ယခုအခါ ဆုံးပါးသွားခဲ့ပြီ။ လွန်ခဲ့ သည့်နှစ်နှစ်ခန့်က သူတို့တိုက်တန်း တွေကို အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း အဖြစ် အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက် ရန်အတွက် ခေတ္တပြောင်းရွှေ့စေခဲ့ သည်။ ယခုလကုန်တွင်တော့ သူ၏ ဖခင်ဆရာဝန်ကြီး မကွယ်လွန်မီကပင် နိုင်ငံတော်က အငှားချဝန်ထမ်းအိမ်ရာ အဖြစ် ရရှိထားခဲ့သည့် အဆိုပါ နေရာတွင် အသစ်ထွက်ပေါ်လာခဲ့ သော တိုက်ကြီးဆီသို့ သူပြောင်းရွှေ့ နိုင်တော့မည်။
 မူလတိုက်ဝါကြီးများကို ဖြိုဖျက် ကာ အသစ်တည်ဆောက်မည်ဟု သိရစဉ်က နေထိုင်ရေးအတွက် ပူပန် စွာ စိတ်လှုပ်ရှားခဲ့သော်လည်း ပြန် လည်ပေးအပ်မည့်အပြင် အိမ်ရာစီမံ ကိန်းပြန်လည်ဖော်ဆောင်စဉ် အိမ် ငှားနေထိုင်ရေးအတွက်ပါ စီစဉ် ပေးထားခြင်းကြောင့် အဆင်ပြေရ ကြောင်း အငြိမ်းစားဆရာဝန်ကြီး၏ သားဖြစ်သူက မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောကြားသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

50+

Spektrum

DMAE + Ginseng + Multivitamin + Minerals

ခန္ဓာကိုယ်အတွက်လိုအပ်သော ဗီတာမင်နှင့် သတ္တုဓာတ် အပြင် သက်လုံကောင်းစေသော ဂျင်စင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တွင်တစ်ခုတည်းသော မှတ်ဉာဏ်နှင့် အာရုံစူးစိုက်မှု အားကောင်းစေသည့် **DMAE** ပါဝင်သောအားဆေး။

အန္တရာယ်ကင်းသော စားသောက်ကုန်

လူတို့၏မတော်လောဘကြောင့် နေ့စဉ်စားသုံးလျက်ရှိသော အစားအသောက်များ၏ အရည်အသွေးနှင့် အာဟာရတန်ဖိုးသည် တဖြည်းဖြည်း လျော့ပါးလျက်ရှိပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းမှာပင် အစားအသောက်များတွင် အရောအနှောနှင့်ဆိုးဆေးများ အသုံးပြုလာခြင်းကြောင့် ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများအဖြစ် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်လာလျက်ရှိပါသည်။ လူတို့အနေဖြင့် နေ့စဉ်စားသုံးလျက်ရှိသော အစားအသောက်များတွင် သန့်ရှင်းလတ်ဆတ်စွာ စားသုံးနိုင်မှသာ ရောဂါဘယဖြစ်ပွားမှုနည်းပါးကာ ကျန်းမာသန်စွမ်းသော လူ့အသိုက်အဝန်းကို တည်ဆောက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့သော်လည်း အဖြည့်ခံအစားအသောက်များဖြစ်သည့် ငါးပိ၊ ငရုတ်သီးမှုန့်၊ လက်ဖက် အစရှိသော စားကုန်တို့ကို ဝယ်ယူအကြိုက်လိုက်၍ အရောင်လှစေရန် ဆိုးဆေးများ သုံးသည်ကို ကြားသိနေရသည်။ ငါးပိဆိုရုံမက ငရုတ်သီးမှုန့်ဆို အရောင်နီနေမှ၊ လက်ဖက်ဆို ဇယန်းလက်ဖက်ကဲ့သို့ အရောင်စိမ်းဖန်ဖန်လေးဖြစ်နေမှ ကြိုက်သူများအတွက် ဆိုးဆေးများအသုံးပြုလာကြသည်ကို ကြားဖူးသည်။ ဆိုးဆေးများကို ဤသို့ ဝယ်ယူအကြိုက်လိုက်၍ မိမိကုန်ပစ္စည်းများ အမြန်ဆုံးရောင်းထွက်အောင် အရောင်ဆိုးကြသလို တာရှည်ခံမပုပ်မသိုးအောင်ဆိုပြီး သုံးစွဲနေကြသည်လည်းရှိပါသည်။

မကြာသေးမီက ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ စစ်တမ်းကောက်ယူတွေ့ရှိချက်များအရ မြေပဲဆီသန့်ဟုဆိုကာ စားအုန်းဆီ ရောထားသော တံဆိပ်အမျိုးမျိုး တပ်ဆင်ရောင်းချနေသည့် စားသုံးဆီ ၁၈ မျိုး ဈေးကွက်များအတွင်း စိစစ်တွေ့ထားကြောင်း ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ထားပါသည်။ ဤသည်မှာ ဆိုးဆေးကဲ့သို့ ဝယ်ယူအကြိုက်လိုက်လုပ်ဆောင်ခြင်းမဟုတ်ဘဲ စားအုန်းဆီကို မြေပဲဆီဈေးနှင့်ရောင်းပြီး အမြတ်များများရလို၍ မတော်လောဘနှင့် ထုတ်လုပ်ရောင်းချခြင်းဖြစ်သည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြေပဲဆီစစ်စစ်ဟု တံဆိပ်ကပ်ပြီး စားအုန်းဆီရောင်းချနေခြင်းသည် လိမ်ညာမှုတစ်ခုသာဖြစ်ပါသည်။

ဤကဲ့သို့ စားသောက်ကုန်များတွင် ဆိုးဆေးများအသုံးပြုခြင်းသည် ထုတ်လုပ်ရောင်းချသူများသာမက စားသုံးသူများတွင်လည်း တာဝန်ရှိပေသည်။ အရောင်လှပမှုကို နှစ်သက်ကြသော စားသုံးသူများကြောင့် ဆိုးဆေးများသုံးစွဲလာသည့် သဘောရှိပါသည်။

ဤနေရာတွင် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ထိုကဲ့သို့ အန္တရာယ်ရှိ အစားအသောက်များ စစ်ဆေးဖော်ထုတ်၊ ဥပဒေအရ အရေးယူမှုများကို စဉ်ဆက်မပြတ်၊ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ထိထိရောက်ရောက် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းဖြင့် အန္တရာယ်မရှိသော၊ အရည်အသွေးကောင်းမွန်သော စားသောက်ကုန်များဖြစ်စေရန် တစ်တပ်တစ်အား ဖြည့်ဆည်းပေးရာရောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ တစ်ဖက်တွင်လည်း စားသောက်ကုန်များကို အရောင်မသုံးဘဲ အရည်အသွေးကောင်းမွန်သော စားကုန်များထုတ်လုပ်နိုင်ရန် ထုတ်လုပ်ရောင်းချသူများက ကြိုးပမ်းကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ထုတ်လုပ်သူများလည်း ရောင်းအားကောင်း၊ စားသုံးသူများ ပြည်သူများလည်း အန္တရာယ်ကင်းအောင် သမာအာဇီဝကျ မျှတအောင် လုပ်ဆောင်သွားသင့်ပါကြောင်း။

လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်ရေးဆွဲရာ နောက်ဆုံးအဆင့်သို့ရောက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့၏ တတိယအကြိမ်မြောက် Coordinated Mekong Ministerial Initiative against Trafficking (COMMIT) လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ် အရိန္ဒမာခန်းမ၌ ကျင်းပရာ COMMIT လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရဲမှူးချုပ် ဝင်းနိုင်ထွန်းနှင့် COMMIT လုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင်များ၊ Human Trafficking Working Group (HTWG) မှ အဖွဲ့ဝင်များ၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များတက်ရောက်ကြသည်။ အဆိုပါအစည်းအဝေးတွင် ရဲမှူးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာ၌ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ ဒုတိယ ငါးနှစ်စီမံကိန်း၏ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် လုပ်ငန်းစီမံချက်မူကြမ်းကို ညှိနှိုင်းကြမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ယခုလနောက်ဆုံးပတ်တွင်

ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုအပိုင်းနှင့် ပြစ်မှုဆိုင်ရာ တရားစီရင်မှုအပိုင်းများတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲသင့်သည်များ လုပ်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်၍ ၂၀၀၅ ခုနှစ်က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည့် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဥပဒေကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြင်ဆင်ရေးဆွဲနေရာတွင် နောက်ဆုံးအဆင့်သို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကရေးဆွဲထားခဲ့သည့် လုပ်ငန်းစီမံချက် ကဏ္ဍငါးရပ်တွင်ပါရှိသည့် လုပ်ငန်းစဉ် ၇၅ ရပ်အနက် ၆၄ ရပ်ကို ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်၍ ဆောင်ရွက်ဆဲလုပ်ငန်းစဉ် ၁၁ ရပ်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနိုင်ရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဒုတိယရဲမှူးကြီး သက်နောင်က ၂၀၁၆ ခုနှစ် လုပ်ငန်းစီမံချက်မူကြမ်းအား ကဏ္ဍအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြရာ တက်ရောက်လာသူများက လုပ်ငန်းစီမံချက် မူကြမ်းအပေါ် ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



အနာကြီးရောဂါဝေဒနာရှင်များအား ခွဲစိတ်ကုသ

အရာတော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အရာတော်မြို့နယ်၌ Mya Nandanar Construction., Ltd. မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးအေးလင်း ဦးဆောင်သော အဖွဲ့သည် အနာကြီးရောဂါ ကိုယ်အင်္ဂါချို့ယွင်းနေသည့် လူနာနှစ်ဦးကို ခွဲစိတ်ကုသနိုင်ရန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်က မတ္တရာမြို့နယ် ရေနံသာအနာကြီးရောဂါ အထူးကုဆေးရုံကြီးသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါအဖွဲ့သည် လူနာနှစ်ဦးအတွက် စုစုပေါင်း ငွေကျပ်ခြောက်သိန်း လျှင်ခန်းခွဲပြီး မတ်လ ၁၆ ရက်မှ စတင်ပြီး ခြေ၊ လက်၊ ကိုယ်အင်္ဂါချို့ယွင်းပြီး သာမန်ကုသ၍မရသော အနာကြီးရောဂါဝေဒနာရှင်များကို မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာ ဉာဏ်ထွန်းနှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ခွဲစိတ်ကုသသူ လူနာလေးဦး၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသော ဝေဒနာရှင်များ၊ ခိုကိုးရာမဲ့ဝေဒနာရှင် ၄၅ ဦးတို့အတွက် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၄၈၂၀၀၀ လျှင်ခန်းခွဲသည်။ လူနာများကို ပို့ဆောင်ရာတွင် စေတနာအလှူသွေးသန့် သွေးလှူရှင်အသင်းက ကားဖြင့် အခမဲ့ပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း အနာကြီးရောဂါတိုက်ဖျက်ရေး မြို့နယ်တာဝန်ခံ ဦးမျိုးဝေက ပြောသည်။

ထင်သာမြင်သာပြုပြင်စရာ

သုံးခွမြို့ရှိ အောင်ဇေယျလမ်းမကြီးပြုပြင်စေလို

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် သုံးခွမြို့တွင် အောင်ဇေယျ လမ်းမကြီးသည် သုံးခွမှ သန်လျင်သို့သွားသော အဓိကလမ်းမကြီး တစ်ခုဖြစ်သည်။ အဆိုပါ လမ်းမကြီးသည် ရာသီဥတုဒဏ်နှင့် ကာလကြာလာသည်နှင့်အမျှ မြို့တွင်း၊ မြို့ပြင်လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ လမ်းပိုင်းများသည် ယိုယွင်းပျက်စီးလာသဖြင့် ခရီးသွားပြည်သူများ သွားလာရေးနှောင့်နှေးကြန့်ကြာကာ အဆင်မပြေမှုများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါတွင် ကတ္တရာများမရှိတော့သဖြင့် ကားများသွားလာသည့်အခါ ၌ လမ်းခင်းကျောက်များပဲ့ထွက်ပြီး ကားကြီး၊ ကားငယ်များ ရှောင်တိမ်းမောင်းနေသဖြင့် ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပွားနိုင်ပြီး လမ်းခေါ်ခြင်း၊ ခဲစများစင်ခြင်းတို့ကြောင့် အများပြည်သူသွားလာရေး အဆင်ပြေစေရန် အဆိုပါလမ်းကို သက်ဆိုင်ရာမှ အမြန်ပြုပြင်ပေးရန် ပြည်သူများက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ကိုကျော်(သုံးခွ)



မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က စည်ထောင်သည်။

Myanma Alinn Daily

စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
စာတည်းမှူး - ဝင်းရွှေ
စာတည်း - ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
သတင်းထောက်မှူး - မြင့်ဆွေ
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
ကြော်ငြာ - ၀၁-၅၄၅၈၃၄၊ ၀၁- ၅၅၉၁၀၈
Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈
ဖြန့်ချိ - ၀၁-၅၄၄၁၃၇၊ Fax- ၀၁-၈၆၀၄၅၄၆

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း

၁၅-၁၂-၂၀၁၅

ရွှေဈေးနှုန်း (အောင်သမာပိ)		
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၄၅၈၀၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၀၁၉၀၀
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၇၄၅၈၀၀

စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (တစ်လီတာဈေး)		
ရန်ကုန်		
ဒီဇယ်	၆၃၀/၆၄၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း	၆၅၀/၆၇၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း	၇၅၀/၇၇၀	ကျပ်
ပရီမီယံဒီဇယ်	၆၆၀/၆၇၀	ကျပ်

စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (တစ်လီတာဈေး)		
မန္တလေး		
ဒီဇယ်	၆၇၀/၆၉၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း	၇၂၀/၇၄၀	ကျပ်
အောက်တိုန်း	၈၄၀/၉၂၀	ကျပ်
ပရီမီယံဒီဇယ်	၇၂၀/၇၅၀	ကျပ်

သားငါးနှင့် ဟင်းချက်စရာဈေးနှုန်း (သား/ငါးခိုင်များ)		
၁။ ငါးကြင်း	တစ်ပိဿာ	၄၅၀၀-၆၀၀၀
၂။ ငါးမြစ်ချင်း	တစ်ပိဿာ	၃၅၀၀-၅၀၀၀
၃။ ငါးရဲ့	တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၈၀၀၀

နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (စပိုဘက်)		
၄။ ငါးဖယ်	တစ်ပိဿာ	၆၅၀၀-၁၂၀၀၀
၅။ ပုစွန် (ကျော)	တစ်ပိဿာ	၇၀၀၀-၁၀၀၀၀
၆။ ပုစွန်တုပ်	တစ်ပိဿာ	၁၀၀၀၀-၂၇၀၀၀
၇။ ငါးသလောက်	တစ်ပိဿာ	၁၀၀၀၀-၁၈၀၀၀
၈။ ကြက်	တစ်ပိဿာ	၅၀၀၀-၁၂၀၀၀
၉။ ဝက်	တစ်ပိဿာ	၅၀၀၀-၉၀၀၀
၁၀။ အမဲ	တစ်ပိဿာ	၇၀၀၀-၉၀၀၀
၁၁။ ဆိတ်	တစ်ပိဿာ	၁၃၀၀၀-၁၇၀၀၀
၁၂။ ဘဲ	တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၁၃၀၀၀

အမေရိကန်		
ဥရောပ	တစ်ဒေါ်လာ	၁၂၉၉.၀
စင်ကာပူ	တစ်ယူရို	၁၄၃၁.၂
ထိုင်း	တစ်ဒေါ်လာ	၉၂၇.၆၃
ထိုင်း	တစ်ဘတ်	၃၆.၁၈၀
အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	၁၉.၄၃၁
တရုတ်	တစ်ယွမ်	၂၀၂.၀၈
မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	၃၀၆.၀၄

ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း ပဉ္စမအကြိမ် မြန်မာ-ထိုင်း ပူးတွဲအဆင့်မြင့် ကော်မတီအစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ဗန်ကောက် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပသည့် ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ ပဉ္စမအကြိမ် မြန်မာ-ထိုင်း ပူးတွဲအဆင့်မြင့်ကော်မတီအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့ သုဝဏ္ဏဘူမိလေဆိပ်မှ ထိုင်း လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ပြီး ညပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ (ယာဝု)

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ဆက်စပ်စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး အထူးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ယန္တရား (SPV) အစည်းအဝေးကို St. Regis Hotel ၌ကျင်းပရာ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံမှ အမျိုးသားစီးပွားရေး၊ လူမှုရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဘဏ်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၌ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံရှိ မြန်မာ့ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဘဏ်၌ နိုင်ငံခြားငွေစာရင်း ဖွင့်လှစ်ရေးနှင့် အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ရွှေတိဂုံစေတီတော်သို့ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသားတစ်သိန်းကျော် ရောက်ရှိပူးမြော်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရန်ကုန်မြို့ ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြတ်ကြီးသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာနှင့် နိုဝင်ဘာ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသား တစ်သိန်းကျော်ရောက်ရှိ ပူးမြော်ကြည်ညိုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

အောက်တိုဘာလတွင် အများဆုံးရောက်ရှိသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၁၂၅၈၇ ဦး အပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ ကျော်မှ နိုင်ငံခြားသား ၄၆၄၈၂ ဦးရောက်ရှိပြီး နိုဝင်ဘာလတွင် အများဆုံးရောက်ရှိသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသား ၁၄၉၁၁ ဦးအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ ကျော်မှ နိုင်ငံခြားသား ၅၈၉၂၆ ဦး ရောက်ရှိရာ နှစ်လအတွင်း နိုင်ငံခြားသား စုစုပေါင်း တစ်သိန်းကျော် ရောက်ရှိပူးမြော်ကြည်ညိုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုချစ်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) တတိယအကြိမ်အစည်းအဝေး ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) တတိယအကြိမ် အစည်းအဝေး

ဒုတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိဟော်ရီဇွန်ဟိုတယ်၌ ဆက်လက်ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ) အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံရေး

ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်မူကြမ်းရေးဆွဲရေးကော်မတီ (FPDDC) မှ လုပ်ငန်းပြီး မြောက်အခြေအနေကို တင်ပြဆွေးနွေးပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်တွင် ဆွေးနွေးရန် ကျန်ရှိသည့် အခန်းများနှင့် အချက်များအား ဆွေးနွေးခြင်း၊ အတည်ပြုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်

ကြသည်။

အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှုပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ အစိုးရအဖွဲ့အဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ အစုအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ် ကေအင်န်ယူ-ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဖဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ (UPDJC) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံရေးပါတီများအဖွဲ့အစည်း ကိုယ်စားလှယ် ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသုဝေဇနှင့် အစုအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

သုတေသနစာတမ်းပတ်ပွဲ ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ သစ်တောသုတေသနဌာနနှင့် သစ်တောတက္ကသိုလ်တို့မှ သုတေသီပညာရှင်များ ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် သစ်တောကဏ္ဍဆိုင်ရာ သုတေသန စာတမ်းပတ်ပွဲကို ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် (၃၉) သစ်တောဦးစီးရုံးချုပ် အင်ကြင်းခန်းမ နေပြည်တော်၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီခွဲအတွင်းကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ သုတေသနစာတမ်း အစောင် ၃၀ ဖတ်ကြားတင်သွင်းမည်ဖြစ်၍ စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)



စဉ့်ကူးမြို့နယ်၌ အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှုသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်တန်း ကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ဆွေသည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဦးလှိုင်ကြီး ဖျိုးမင်းအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကူးမြို့နယ် သောင်ပင်ကျေးရွာ၌ ကျင်းပသော အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှုသက်မွေးပညာ သင်တန်းကျောင်းဆောင်သစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ သင်တန်းကျောင်းဆောင်သစ် ဆိုင်းဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထို့နောက် သင်တန်းကျောင်းဆောင်သစ်မုခ်ဦးရွှေ၌ တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး၊ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့က ကျောင်းဆောင်သစ်ကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ (ယာဝု)

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် သင်တန်းကျောင်း

ဆန်းမအတွင်း ကျင်းပသည့် အခြေခံစက်ချုပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ အဖွင့်အမှတ်စကား ပြောကြားပြီး ဝန်ထမ်းများနှင့် သင်တန်းသူများအား ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ကာ ကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ သင်တန်းသူအိမ်ဆောင်၊ နည်းပြဆောင်၊ စာသင်ဆောင်၊ စားရိပ်သာ၊ အုပ်ချုပ်မှုရုံးနှင့် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း ပြီးစီးမှု

အခြေအနေကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်(၂)ရပ်အား နယ်စပ်ဒေသများတွင် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနေသကဲ့သို့ နယ်စပ်ဒေသများနှင့် သွားလာရန် ခက်ခဲသည့် ဝေးလံခေါင်းပါးသော ဒေသများရှိ အမျိုးသမီးများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေးအတွက် လည်း တစိုက်မတ်မတ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် အမျိုးသမီးများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရရှိ

ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး သုတေသီလှုပ်ပေးခဲ့သော သင်တန်းကျောင်းသည်လည်း ၃၈ ကျောင်းမြောက်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းကျောင်းများ၌ အခြေခံအိမ်တွင်းမှုစက်ချုပ်သင်တန်း၊ အဆင့်မြင့်စက်ချုပ်သင်တန်း၊ သိုးမွေးစက်ဆွဲသင်တန်း၊ အခြေခံ လက်ရက်ကန်းသင်တန်း၊

လုပ်ခွတ်သင်တန်းနှင့် ဇာထိုးပန်းထိုးသင်တန်းများအား ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်သည်အထိ စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



အိုင်အက်စ်တို့အား အရှိန်မြှင့်တင်ချေမှုန်းရေး မိတ်ဖက်နိုင်ငံများအား သမ္မတအိုဘားမားတိုက်တွန်း

ဝါရှင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်တို့အား ပိုမိုချေမှုန်းနိုင်ရန် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ကို အကူအညီများ မြှင့်တင်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း အမေရိကန်သမ္မတ ဘားရက်အိုဘားမားက ပြောကြားလိုက်သည်။

အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများအား အရှိန်မြှင့်တင် ချေမှုန်းနိုင်ရေး၊ မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှ အကူအညီ ပိုမိုရရှိရေး အမေရိကန်ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီး အက်ရှ်ကာတာကို အရှေ့အလယ်ပိုင်းသို့ စေလွှတ်ထားကြောင်း ပင်တဂွန်၌ သမ္မတ အိုဘားမားက ပြောသည်။

“ဒီအတိုင်း ဆက်သွားမယ် ဆိုရင် အိုင်အက်စ်တွေကိုတိုက်ခိုက်ဖို့ ခက်ခဲလာပါလိမ့်မယ်။ တိုက်ခိုက် ချေမှုန်းရေးကို အရှိန်မြှင့်တင်ဖို့ လိုအပ်မှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု သမ္မတ အိုဘားမားက ပြောသည်။

အမေရိကန်နှင့် မဟာမိတ်တို့၏ တိုက်ခိုက်မှုများကြောင့် အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားတို့တွင် အိုင်အက်စ်တို့ အနေဖြင့် နယ်မြေစွန့်လွှတ်ဆုံးရှုံးမှု များပြားလာခဲ့သည်။

အိုင်အက်စ် ခေါင်းဆောင်များ ကိုလည်း တစ်ဦးပြီးတစ်ဦး ပစ်မှတ် ထားတိုက်ခိုက်လာနိုင်သည်ဟု ဆို



အမေရိကန်သမ္မတ ဘားရက်အိုဘားမား ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က ဝါရှင်တန်မြို့ ပင်တဂွန်စစ်ဌာနချုပ်သို့ အိုင်အက်စ်ချေမှုန်းရေး အမျိုးသားလုံခြုံရေးကောင်စီအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ရောက်ရှိလာစဉ်။

သည်။ ညွှန်ပေါင်းတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် အိုင်အက်စ်တို့၏ ရေနံတွင်းများ ရေနံ သန့်စင်ရုံများ၊ ရေနံတင်ကားများကို ဝေဟင်မှ ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်လာ လျက်ရှိသည်။ ယခုလအစောပိုင်းက ကယ်လီ

ဖိုးနီးယားပြည်နယ် ဆန်ဘာနာဒီ နို့တွင် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများ ဖြစ်ပွားပြီးနောက် အကြမ်းဖက်အုပ်စု မူဝါဒကို ချပြပြီး ၎င်း၏နည်းဗျူဟာကို ကာကွယ်ရန် ကြိုးစားနေ သည်ဟု ကျွမ်းကျင်သူများက ပြော သည်။

အရှိန်မြှင့်လုပ် ဆောင်ရန် ရှေ့ဆက်လုပ်မည့် မူဝါဒကို ချပြပြီး ၎င်း၏နည်းဗျူဟာကို ကာကွယ်ရန် ကြိုးစားနေ သည်ဟု ကျွမ်းကျင်သူများက ပြော သည်။ (ရိုက်တာ)

နယူးဇီလန်နိုင်ငံ အလံသစ်ပြောင်းမည်

ဝဲလ်လင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အပြာရောင်နှင့်အနက်ရောင်အောက်ခံပေါ်တွင် ငှက်မွေးတောင် သဏ္ဍာန် ဖန်းပင်သစ်ရွက်ပုံပါ အလံသစ်သည် လက်ရှိနယူးဇီလန်နိုင်ငံ၏ အလံနှင့်ယှဉ်ပြိုင်ရန် လာမည့်မတ်လတွင် ရွေးချယ်သွားရန် အတည်ပြု ပြုပြင်သည်။ လက်ရှိနယူးဇီလန်အလံသည် ထောင့်တွင် ယူနိုက်တက်နှင့် ကြယ်လေး လုံးပါဝင်ပြီး တောင်ပစ်ဖက်သမုဒ္ဒရာအတွင်း နယူးဇီလန်နိုင်ငံတည်ရှိမှုကို ဖော်ညွှန်းထားသည်။ ယခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် နယူးဇီလန်ဝန်ကြီးချုပ် ဂျွန်ကေးက အလံသစ် ပြောင်းလဲရေး လူထုဆန္ဒခံယူပွဲကျင်းပရန် ကြေညာခဲ့ပြီး ကီဝီငှက်၊ သိုးကဲ့သို့

သော ဒေသသတ္တဝါပုံများပါ အလံ ၁၀၀၀၀ ကျော်အနက်မှ နောက်ဆုံး ဆန်ခါတင် ငါးခုကို ရွေးချယ်ခဲ့ကြသည်။ နယူးဇီလန်နိုင်ငံသားများက အဆိုပါ ဆန်ခါတင်ငါးခုအနက်မှ တစ်ခုကို ပထမအဆင့်အဖြစ် လူထုဆန္ဒခံ ယူပြီး ရွေးချယ်ပေးခဲ့ကြရာ အနက်နှင့်အပြာအောက်ခံပေါ်တွင် ကြယ်နီလေး လုံးနှင့် အဖြူရောင်ဖန်းကျောက်ခက်ပုံပါအလံကို အတည်ပြုရွေးချယ်ခဲ့ ကြသည်။ ပြီးခဲ့သော သောကြာနေ့က ကနဦးရလဒ်များကို တရားဝင် ရလဒ်အဖြစ် အတည်ပြုခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း လက်ရှိအလံကို ဆက်လက်ထားသင့်၊ မထားသင့် လာမည့် မတ်လတွင် ဒုတိယအဆင့်အဖြစ် လူထုဆန္ဒခံယူပြီး ရွေးချယ်မှု ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ နယူးဇီလန်နိုင်ငံသားအချို့က လက်ရှိ အလံကိုလည်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်အဖြစ် ဆက်လက်ထားရှိရန် ဆန္ဒရှိ နေကြသည်ဟု ဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)



အတည်ပြုပြီးသော နယူးဇီလန်အလံသစ်ကို အများပြည်သူများအား ထုတ်ဖော်ပြသနေစဉ်။

ဆီးရီးယားကိစ္စဆွေးနွေးရန် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဖော်စကိုရောက်

မော်စကို ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီသည် သူပုန်အုပ်စုများ ပြင်းခမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများဖြင့် နိုင်ငံရေးအသွင်ကူးပြောင်းရေးဖြစ်စဉ် အတွင်း ဆီးရီးယားသမ္မတ ဘရှာအယ်လ်အာဆတ်၏ အခန်းကဏ္ဍနှင့် ပတ်သက်၍ ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်နှင့် သဘောထားကွဲလွဲမှုများ ဆွေးနွေးရန် အင်္ဂါနေ့က မော်စကိုမြို့သို့ရောက်ရှိလာသည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးကယ်ရီအနေဖြင့် သောကြာနေ့ နယူးယောက် ဆွေးနွေးပွဲမတိုင်မီ အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကျင်းပရန် ဆီးရီးယားအရေး ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်များနှင့်ဆွေးနွေးရန် ပြင်ဆင်လျက်ရှိသည်။

ရုရှားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာဂျီလက်ရှော့ဗ်အနေဖြင့် အစည်းအဝေး သစ် မစတင်မီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုအနေဖြင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးထံသို့ ဖုန်းဆက်ဆွေးနွေးခဲ့သည်ဟုဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)

အကြမ်းဖက်တိုက်ပျက်ရေး ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့ မွတ်စလင် ၃၄ နိုင်ငံဖြင့် ပွဲ့စည်း

ရီယာဒ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အကြမ်းဖက်တိုက်ပျက်ရေး စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ မဟာမိတ်ညွှန်ပေါင်း အဖွဲ့တွင် မွတ်စလင်နိုင်ငံ ၃၄ နိုင်ငံပါဝင်ကြောင်း ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါအဖွဲ့၏ ပူးပေါင်းစစ်ဆင်ရေးဌာနချုပ်ကို ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ ရီယာဒ်မြို့၌ ထားရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာကပြောသည်။

ယင်းမဟာမိတ်ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့တွင် အာဖူ အာဖရိကနှင့် အာရပ်ကမ္ဘာမှ နိုင်ငံများပါဝင်ကြောင်း၊ သို့သော်လည်း ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသည် အီရန်နှင့် ဒေသတွင်း အဓိကပြိုင်ဘက်မဟုတ်ကြောင်း ဆိုသည်။

ယင်းအဖွဲ့တွင် အာဖူအီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားတို့ပါဝင်ဟု ဆိုသည်။ ယင်းအဖွဲ့သည် နိုင်ငံတကာက ပင်လယ်တွေ အာရပ်နိုင်ငံများ အား အိုင်အက်စ်တို့ကို တိုက်ခိုက်မှုအရှိန်မြှင့်တင်ရန် ဖိအားပေးလိုက်ပြီး နောက် ပေါ်ထွက်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ရိုက်တာ)



ဆော်ဒီကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး မိုဟာမက်ဘင်ဆဲလ်မန် ညွှန်ပေါင်း အဖွဲ့သစ် ဖွဲ့စည်းကြောင်း ကြေညာနေစဉ်။

ဆီးရီးယားပြည်သူ ၁၃ သန်းကျော်အား ဒေါ်လာ သုံးဘီလီယံကျော်ခွဲဝေပေးမည်

ဒမတ်စကတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အကူအညီလိုအပ်နေသော ဆီးရီးယား ပြည်သူ ၁၃ ဒသမ ၅ သန်းအား လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၂ ဘီလီယံ ခွဲဝေပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ ထိပ်တန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက တနင်္လာနေ့က ပြောသည်။

“ကုလသမဂ္ဂနဲ့ ကျွန်တော်တို့မိတ်ဆွေတွေက အကူအညီလိုအပ်နေတဲ့ ဆီးရီးယားပြည်သူ ၁၃ ဒသမ ၅ သန်းအတွက် ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၂ ဘီလီယံ ပေးဖို့ လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးသွားမှာဖြစ် ပါတယ်” ဟု ကုလသမဂ္ဂလူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာရုံး တာဝန်ရှိသူ စတီဖင်အိုဘရီရင်က ဒမတ်စကတ်မြို့၌ ပြောကြားသည်။

ဆီးရီးယားပြည်သူ ၆ ဒသမ ၅ သန်းမှာ ပြန်လည်နေရာချထားခြင်း မပြုလုပ်နိုင်သေးကြောင်း၊ ယင်းတို့တွင် ၇၂ ရာခိုင်နှုန်းမှာ သောက်သုံးရေမရ ဖြစ်နေကြောင်း၊ ကလေးနှစ်သန်းခန့်မှာလည်း ကျောင်းတက်နိုင်ခြင်းမရှိ ကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။ (ဆင်ဟွာ)

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာဖတ်ပရိသတ်များ မျက်မှောက်နိုင်ငံတကာရေးရာဖြစ်ရပ်များကို ဖတ်ရှုလေ့လာ ဗဟုသုတရရှိစေရန်အတွက် ဘာသာပြန်စာရေးဆရာများက နိုင်ငံတကာသတင်းများမှ ရှာဖွေစုစည်းပြန်ဆိုသော သတင်းဆောင်းပါးများကို အပတ်စဉ်ဖော်ပြပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ (စာတည်းအဖွဲ့)

အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းအကြောင်း တစေ့တစောင်း

ထွန်းတောက်

အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း (Asean Economic Community- AEC) သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့တွင် စတင်ပေါ်ထွန်းလာမည်ဖြစ်သည်။

အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း (AEC) ကို ကျင့်သုံးခြင်း၏ရည်ရွယ်ချက်မှာ ဒေသတွင်းနိုင်ငံများထုတ်လုပ်သည့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ လွတ်လပ်စွာလှုပ်ရှားစီးဆင်းရေးနှင့် ဝန်ဆောင်မှုနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများကို အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများတွင် ဖွံ့ဖြိုးလှုပ်ရှားစေရေးတို့ပင်ဖြစ်သည်။ AEC စတင်ဖော်ဆောင်ချိန်၌ အထက်ပါရည်ရွယ်ချက်မှာ အပြည့်အဝဖြစ်သေးပေမယ့် တဖြည်းဖြည်းနှင့် တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းလာမည့်စီမံချက်ဖြစ်သည်ဟု စီးပွားရေးပညာရှင်များက လေ့လာသုံးသပ်ကြသည်။

အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းသည် အရှေ့တောင်အာရှ နိုင်ငံများအဖွဲ့ (ASEAN)၏ မဏ္ဍိုင်သုံးရပ်ထဲမှတစ်ခုဖြစ်သည်။ ၂၀၀၇ ခုနှစ် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၌ အာဆီယံအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များက AEC မူဘောင်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးပြီးကတည်းက အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်လာကြသည်။ ယခု ၂၀၁၅ ခုနှစ် အကုန်တွင် AEC မှာ သက်ဝင်လှုပ်ရှားလာတော့မည် ဖြစ်သည်။

အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးရုံးက ထုတ်ပြန်သော အစီရင်ခံစာ၌ စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းအတွက် အခြေခံကျပြီး အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသော လုပ်ငန်းများကိုလုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း၊ စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းဖွဲ့စည်းမှုကို အဆင့်ဆင့်တိုးချဲ့လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းဖော်ပြထားသည်။

စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ပြီးသောအခါ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအားလုံး၏ အသားတင်ထုတ်လုပ်မှု ဂျီဒီပီမှာ ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ခုနှစ်ရာခိုင်နှုန်းရှိလာမည် ဖြစ်သည်။ ငွေပမာဏအားဖြင့် စုစုပေါင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၅ ထရီလီယံရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး သုံးစွဲသူအရေအတွက် သန်း ၆၀၀ ကျော်လာမည်ဖြစ်သည်။ အမှန်ပင် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့လျှင် AEC သည် အာရှစီးပွားရေးကို ပြောင်းလဲသွားစေမည် ဖြစ်သည်ဟု စီးပွားရေးပညာရှင်တို့က သုံးသပ်ပြောဆိုသည်။

တစ်ခုတည်းသော စီးပွားရေးဒေသအဖြစ် ပေါင်းစည်းရာမှာ AEC ကို ဒေါက်တိုင်လေးရပ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည်။ ယင်းလေးရပ်မှာ တစ်ခုတည်းသော ဈေးကွက်နဲ့ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကိုအခြေခံခြင်း၊ ယှဉ်ပြိုင်သော စီးပွားရေးစနစ်ကို ဖော်ဆောင်ခြင်း၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးမှုညီမျှစေခြင်းနှင့် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးနှင့် ပေါင်းစည်း



ခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏တိုးတက်မှုကို AEC အမှတ်ပေးကတ်စနစ်ဖြင့် မှတ်သားသွားမည်ဖြစ်သည်။ အာဆီယံအဖွဲ့တွင် လွန်ခဲ့သည့်နှစ်များမှ စတင်ကာ ပထမဒေါက်တိုင်ကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင် လျက်ရှိသည်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများကြား ကုန်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရာတွင် သွင်းကုန်ခွန်လျှော့ချမှုနှင့် ကုန်သွယ်ရေး ချောမွေ့စေဖို့တစ်ခုတည်းသော တံခါးပေါက်ကို ထူထောင် နိုင်ခဲ့သည်။ သို့သော် အာဆီယံနိုင်ငံများကြားတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် အရင်းအနှီးစီးဝင်မှု မြင့်တက်စေရန် အတွက် တင်းကျပ်မှုများကိုလျှော့ဖို့ နှေးကွေးနေသေး

သည်ဟု ပညာရှင်များက ထောက်ပြသည်။ ယနေ့အထိ အာဆီယံ ခြောက်နိုင်ငံဖြစ်သည့် ဘရူနိုင်း၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ မလေးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့သည် ဒေသတွင်း ကုန်သွယ်မှု သွင်းကုန်ခွန်ကို ၉၉ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချ ထားခဲ့ကြပြီးဖြစ်သည်။ သုညရာခိုင်နှုန်းအထိ လျှော့ချ နိုင်ရန် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းနေသည်။

CLMV ဟုခေါ်သည့် ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့သည်လည်း ၉၀ ဒသမ ၈၆ ရာခိုင်နှုန်းအထိ သွင်းကုန်ခွန်ကို လျှော့ချခဲ့ကြပြီးဖြစ် သည်။ အာဆီယံအဖွဲ့၏ သွင်းကုန်ခွန်လျှော့ချမှုစံသည် ၉၅ ဒသမ ၉၉ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်သည်ဟု အာဆီယံအတွင်း ရေးမှူးရုံး၏ကြေညာချက်၌ ဖော်ပြထားသည်။

အာဆီယံအဖွဲ့၏ ဆွေးနွေးဖက် ခြောက်နိုင်ငံဖြစ် သည့် ဩစတြေးလျ၊ အိန္ဒိယ၊ တရုတ်၊ ဂျပန်၊ တောင် ကိုရီးယားနှင့် နယူးဇီလန်နိုင်ငံတို့နှင့် လွတ်လပ်စွာ ကုန်သွယ်မှုစာချုပ် (FTAs) များကိုလည်း အပြီးသတ် ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

အာဆီယံအဖွဲ့နှင့် အထက်ပါဆွေးနွေးဖက် ခြောက် နိုင်ငံကြားတွင် ဒေသတွင်း ကျယ်ပြန့်သော စီးပွားရေး ပေါင်းစည်းမှု (RCEP) ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် မကုန်မီမှာပင် အပြီးညှိနှိုင်းသွားရန် စီစဉ်ထားသည်။ RCEP ဒေသတွင်း စားသုံးသူ သုံးဘီလျှံရှိပြီး ထုတ်လုပ်မှုအသားတင်မှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၇ ထရီလီယံရှိသည်။

အာဆီယံအဖွဲ့သည် ဒေသတွင်း တစ်ပေါင်း တစ်စည်းတည်းဖြစ်ရန် လျင်မြန်စွာ လုပ်ဆောင်နေ

သော်လည်း အချို့သော အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှာ ယခု နှစ်ကုန် စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း၌ ပါဝင်ရန်အသင့် မဖြစ်ကြသေးပေ။

နိုင်ငံ၏ ဥပဒေကို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် နှေးကွေး နေသေးသည်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများကြားတွင် ဖွံ့ဖြိုးမှု ကွာဟချက်များရှိနေသေးသည်။ လူထုပါဝင်မှုနှင့် ဒီမို ကရေစီအဖွဲ့အစည်းများ အားနည်းနေသေးသည်ဟု ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံမှ မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးဌာန ဥက္ကဋ္ဌ ချအန်းဗန်နာရစ်က ပြောကြားခဲ့သည်။

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသည် ဈေးချိုသော အလုပ် သမား ဈေးကွက်ရှိသည့်အတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဝင်လာလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်နေသည်။ ထိုင်းနိုင်ငံက AEC ပေါ်လာသောအချိန်တွင် ယင်း၏ မော်တော်ကား ဈေးကွက်ကို ဒေသတွင်းနိုင်ငံများမှာ ဖြန့်ကြက်နိုင် လိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်နေသည်။

မလေးရှားနှင့် စင်ကာပူသည် လူလတ်တန်းစား ဝင်ငွေရှိသော နိုင်ငံများဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ထုတ်ကုန် များနှင့် သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို တင်ပို့ကြမည်ဖြစ်သည်။ စင်ကာပူနိုင်ငံ သည် ယင်း၏ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို AEC အတွင်း၌ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးစေရန် ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဟု ယုံကြည်ထားသည်။

ဖွံ့ဖြိုးမှုနည်းပါးသည့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံ အချို့သည် စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းတွင် အချိတ် အဆက်မိမိ ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်မှာ ဘဏ္ဍာရေး မလုံလောက်မှု၊ အုပ်ချုပ်ရေးအားနည်းမှု၊ အကျင့်ပျက် ခြစားမှုနှင့် အစိုးရများသည် နိုင်ငံတကာနှင့် ဌာန ဆိုင်ရာချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အားနည်းသေးသည် ကို တွေ့ရှိနေရသည်။

မလေးရှားဝန်ကြီးချုပ် နာဂျစ်ရာဇတ်က AEC အကောင်အထည်ဖော်မှုမှာ ၉၂ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း အထိ ပြီးနေပြီဟု ပြောဆိုသည်။ AEC ဖွဲ့စည်းမှု ဆိုင်ရာ အမှုဆောင်လုပ်ငန်း ၄၆၉ ခုကို လုပ်ဆောင် ခဲ့ပြီး ကျန်သည့်လုပ်ငန်း ၃၇ ခုကို လာမည့်နှစ် အစော ပိုင်းတွင် ဦးစားပေးဖော်ဆောင်မည်ဟု မစ္စတာနာဂျစ် က ပြောဆိုသည်။

အာဆီယံအဖွဲ့၏ လုပ်ဆောင်မှုများသည် လွဲချော် မှု၊ သတ်မှတ်ချိန်နှင့် မကိုက်ညီမှုများရှိသည် မှန် သော်လည်း မိမိတို့သည် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေပါ သည်ဟု မစ္စတာနာဂျစ်က ပြောဆိုသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်အကုန်၌ အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းကို ဖော်ဆောင်နိုင်ခဲ့လျှင် ဤစီမံကိန်း ၏ တိုးတက်မှုသည် အာဆီယံနိုင်ငံများကို အထောက် အကူပြုမည်ဖြစ်ပြီး မတည်ငြိမ်သော ကမ္ဘာ့စီးပွားရေး နယ်ပယ်မှာ စိန်ခေါ်မှုများကို အာဆီယံနိုင်ငံများသည် ယုံကြည်မှုအပြည့်နှင့် ကြံကြံခံနိုင်မည်ဟု မစ္စတာ နာဂျစ်က သုံးသပ်ပြောဆိုခဲ့သည်။

▣ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအားလုံး၏ အသားတင်ထုတ်လုပ်မှု ဂျီဒီပီမှာ ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ခုနှစ်ရာခိုင်နှုန်းရှိလာမည် ဖြစ်သည်။ ငွေပမာဏ အားဖြင့် စုစုပေါင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၅ ထရီလီယံ ရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး သုံးစွဲသူအရေအတွက် သန်း ၆၀၀ ကျော်လာမည် ဖြစ်သည်။ အမှန်ပင် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့လျှင် AEC သည် အာရှစီးပွားရေးကို ပြောင်းလဲသွားစေမည်ဖြစ်သည်ဟု စီးပွားရေး ပညာရှင်တို့က သုံးသပ်

ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ၂၀၂၀ အိလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကျင်းပရန် အားကစားရုံများကို ၂၀၁၉တွင် အပြီးတည်ဆောက်မည်

ဘာသာပြန် - တင်လင်းအောင်

တိုကျို ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့တွင် ကျင်းပမည့် ၂၀၂၀ အိလံပစ်နှင့် ပါရာလံပစ် အားကစားပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပရန် အားကစားသမားများနှင့် အားကစား အရာရှိများအတွက် လိုအပ်သော အဓိကအားကစား အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ် ရန် အပြိုင်အဆိုင်တင်သွင်းလာသော အဆိုပြုလွှာများကို ဂျပန်အားကစား

ကောင်စီက စိစစ်မှုများပြုလုပ်နေ ကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်း တစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။ လန်ဒန်အခြေစိုက် ဗီသုကာ ပညာရှင်တင်သွင်းသော အဆိုပြုလွှာ သည် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ် ရန် ကုန်ကျစရိတ်များပြားသော ကြောင့် ဝေဖန်မှုများခံနေရသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံ အားကစားမြှင့်တင် ရေးအဖွဲ့က အဆိုပါအားကစား



အဆောက်အအုံသစ်ကို ဆောက်လုပ် ရန် တာဝန်ရှိဆုံးဖြတ်ကြောင်းသိရပြီး ၎င်း၏ ဝက်ဘ်စာမျက်နှာပေါ်တွင် တနင်္လာနေ့က အားကစားအဆောက် အအုံသစ်ဆောက်လုပ်ရန် အဆိုပြု



လွှာအသစ်နှစ်ခုကို လွှင့်တင်ခဲ့သည်။ အားကစားအဆောက်အအုံ ပုံစံ သစ်နှစ်ခုစလုံးမှာ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိပြီး ကုန်ကျ စရိတ်မှာလည်း ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၂၄ သန်းထက် လျော့နည်းကြောင်း သိရသည်။ အဆောက်အအုံကို ၂၀၁၉ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် အပြီး ဆောက်လုပ်ရန် လျာထားသည်။ ဂျပန်အားကစား ကောင်စီ၏

စိစစ်ရေးကော်မတီက အဆောက် အအုံပုံစံနှစ်ခုထဲမှတစ်ခုကို တည် ဆောက်ရန် ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

လေယာဉ်များတပ်တော်ဝင်နိုင်ခြင်းသည် တပ်မတော်(လေ)အတွက် တိုက်စွမ်းအားတိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ်နေ့နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (မြဝတီ)

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

တပ်မတော်ကို နိုင်ငံတကာ တပ်မတော်များနှင့် ရင်ပေါင်တန်း နိုင်မည့် ခေတ်မီတပ်မတော် တစ်ခုအဖြစ်ရည်မှန်းပြီး ဖွဲ့စည်း တည်ဆောက်ရာတွင် လူသားအရင်း အမြစ်၊ လက်နက်နည်းပညာနှင့် ခန့် အင်အားများ လိုအပ်သကဲ့သို့ တပ်မတော်သားများ အနေဖြင့် စည်းကမ်းစနစ်တကျရှိရန်လိုအပ် ကြောင်း၊ ခေတ်မီနည်းပညာသုံး လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ၊ စစ် ပစ္စည်း လက်နက်ကိရိယာများ ဝယ်ယူ ဖြည့်တင်းခြင်းနှင့်အတူ လူသား အရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် ကြိုးပမ်း လုပ်ဆောင်သွားရမည်ဖြစ် ကြောင်း ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲ တွင် မိတ္ထီလာတပ်နယ်ရှိ လေကြောင်း

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲ ရေးမှူးကြီး(ကြည်း၊ရေလေ)ပူးတွဲတာဝန် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ အလယ် ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ မိတ္ထီလာတပ်နယ်မှ အရာရှိ စစ်သည်၊ မိသားစုများနှင့် ဖိတ်ကြားထား သူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ရေလေ) ပူးတွဲတာဝန် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်က လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အခမ်းအနားနှင့်

အသုံးပြုနိုင်မည့် အရည်အချင်းရှိ သော စစ်သည်တော်များ မွေးထုတ် ပေးခြင်းသည်လည်း အရေးပါ ကြောင်း၊ တပ်မတော်ကို ခေတ်မီ တပ်မတော် (Standard Army) ဖြစ်စေရေး တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ တွင် တပ်ဖွဲ့အလိုက်၊ တစ်ဦးချင်း အလိုက် အရည်အချင်းရှိသူများဖြစ် အောင် လေ့ကျင့် ပျိုးထောင်သွားရန် လိုကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ လေယာဉ် များ တပ်တော်ဝင်နိုင်ခြင်းသည် တပ်မတော်(လေ)အတွက် တိုက်စွမ်း အား တိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးတာဝန်ကို ပြည့်ပြည့်ဝဝ ထမ်းဆောင်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ လေယာဉ်၊ ရဟတ် ယာဉ်များကို အန္တရာယ်ကင်း ဘေးရှင်းစွာ ပျံသန်းမောင်းနှင်ပြီး နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်အတွက်

ပြည်တွင်းသောင်းကျန်းမှု နှိမ်နင်း ရေးများ၌ တပ်မတော်(ကြည်း)၊ တပ်မတော်(ရေ)၊ ပြည်သူတို့နှင့် အတူ လက်တွဲပြီး ရွှပ်ရွှပ်ချွံချွံတာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရ ကြောင်း၊ တပ်မတော်သမိုင်းသည် နိုင်ငံတော်သမိုင်းနှင့် ခွဲခြား၍ မရ ကြောင်း၊ တပ်မတော်သည် ပြည်ပ သောင်းကျန်းသူ ကျူးကျော်မှုနှင့် ပြည်တွင်း လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခ များ ချုပ်ငြိမ်းနိုင်ရေးအပြင် အမျိုးသားနိုင်ငံရေး တာဝန်များကို လည်း ထမ်းဆောင်ခဲ့ရကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက် ခြင်း၊ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူအကျိုး စီးပွားကို ဖော်ဆောင်ပေးခြင်းနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်း များတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း

များအား တပ်တော်ဝင်အဖြစ် ကြေညာသည်။ ၎င်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေး မှူးကြီး၊ ရေ လေ) ပူးတွဲတာဝန် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်က (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရ လက်ဆောင်များ ပေးအပ်သည်။ ဆက်လက်ပြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့်က ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ရေ) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်းအား တပ်တော်ဝင် အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပေးအပ်သည်။

ကွမ်းထိုးသရုပ်ပြ အစီအစဉ်အား ပြသရာ အမောင်းသင်လေယာဉ် နှစ်စင်း အုပ်ဖွဲ့လျက် ထောင်လျက် ကွေ့ပြခြင်း၊ အင်္ဂလိပ်အက္ခရာ ၈ ပုံသဏ္ဍာန် နှစ်စင်းတွဲ ပျံသန်းသရုပ် ပြခြင်း၊ နောက်ပြန်ကွမ်းထိုး နှစ်စင်းတွဲ သရုပ်ပြခြင်း၊ ဘေးလိုမုံ ကွမ်းထိုး နှစ်စင်းတွဲ သရုပ်ပြခြင်း၊ ရှေ့တစ်စင်းအား နောက်မှလိုက်၍ ပိုင်းပတ်ကွမ်းထိုးခြင်း၊ လေယာဉ်အား တိုင်းစောင့်ဒီဂရီ အများဆုံးဖြင့် နှစ်စင်းတွဲ ကွေ့ပြခြင်းနှင့် လေယာဉ် နှစ်စင်းခွဲထွက်ပြီး လေယာဉ်ပြေး လမ်းပေါ်သို့ ပြန်လည်ဆင်းသက် ခြင်းတို့ကို ပျံသန်းသရုပ်ပြ ကြသည်။ ထို့နောက် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ)နေ့ အထိမ်းအမှတ် အဖြစ် ဇီဝိတဒါန ငှက်လွှတ်ခြင်း ဆောင်ရွက်ကြရာ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင် များက ငှက်အကောင်ရေ ၆၈ ကောင် အား ဘေးမဲ့လွတ်ပေးကြသည်။



အတတ်သင် လေတပ်စခန်း၌ ကျင်းပ သော (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော် (လေ) နှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ် နေ့နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင် အခမ်းအနားတွင် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က တပ်မတော်(လေ)ဝတ်စုံအား ဂုဏ်ပြု ဝတ်ဆင်၍ တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားစဉ် ထည့်သွင်းပြောကြား သည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်

စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြား ရာတွင် ယနေ့ ပဉ္စမအကြိမ် တပ်တော်ဝင် လွှဲပြောင်းပေးမှု အပါ အဝင် စုစုပေါင်းလေယာဉ် ငါးမျိုး၊ ၃၇ စင်းနှင့် ရဟတ်ယာဉ် သုံးမျိုး၊ ကိုးစင်းတို့ကို တပ်မတော်(လေ)သို့ အောင်မြင်စွာ လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ ခေတ်မီအင်အား တောင့်တင်းရန် ခေတ်မီစစ်လက်နက် ပစ္စည်းများ တပ်ဆင်ရမည်ဖြစ်သကဲ့ သို့ ယင်းပစ္စည်းများကို ကိုင်တွယ်

အကျိုးရှိအောင် လေ့ကျင့်သုံးစွဲကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ယခုဝယ်ယူဖြည့် တင်းပေးလိုက်သည့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး စစ်သည်တော်ကျင့်ဝတ်ပါ **“မိမိ လက်နက်ကို ခင်မင်မြတ်နိုးပါ”** ဆို သည့်အတိုင်း လေယာဉ်၊ ရဟတ် ယာဉ်များကို စည်းကမ်းစနစ်ကျနစွာ ဖြင့် ကိုင်တွယ်ပျံသန်းဆောင်ရွက် ပြီး တပ်မတော်၏ဂုဏ်ကို မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း။ တပ်မတော်(လေ)၏ သမိုင်း ကြောင်းတွင် ပြည်ပကျူးကျော်မှုများ

သည် အမျိုးသားနိုင်ငံရေးအကြောင်း အရာများဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ လုပ်ဆောင်ခြင်းသည် နိုင်ငံ့အရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်းပင် ဖြစ် ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး တာဝန်၊ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးနှင့် နိုင်ငံ့အရေးကိစ္စများတွင် မှန်မှန် ကန်ကန် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြ ရန် တိုက်တွန်းပြောကြားလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် စစ်ဦးစီးအရာရှိ ချုပ်(လေ) ဗိုလ်မှူးချုပ် မောင်မောင် ကျော်က လေယာဉ်နှင့် ရဟတ်ယာဉ်

တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်တော်ဝင်အခမ်းအနား အထိမ်း အမှတ် လေယာဉ်များသရုပ်ပြ ပျံသန်းအလေးပြုခြင်း ပြုလုပ်ရာ ပထမဦးစွာ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်းက တပ်မတော် အလံများကို အသီးသီးချိတ်ဆွဲ ပျံသန်းကာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်အား ပျံသန်းအလေးပြု ကြသည်။ ထို့နောက် လေယာဉ်အမျိုး အစားအလိုက် အချိန်ကိုက်ပျံသန်း အလေးပြုခြင်းကို သရုပ်ပြကြရာ ရဟတ်ယာဉ် သုံးစင်းက အင်္ဂလိပ် အက္ခရာ V ပုံစံ အုပ်ဖွဲ့ပျံသန်းခြင်း၊ Grob အုပ်ဖွဲ့တွင် အမောင်းသင် လေယာဉ် ငါးစင်းက Kite Formation စွန်ပုံသဏ္ဍာန် အုပ်ဖွဲ့ ပျံသန်းခြင်း၊ လေယာဉ်အမျိုးအစား မတူညီသော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်တစ်စင်းနှင့် အမောင်းသင် လေယာဉ်လေးစင်းတို့က မတူညီကြ သည့် လေယာဉ်ငါးစင်း အုပ်ဖွဲ့ ပျံသန်းခြင်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး လေယာဉ်တစ်စင်းနှင့် အမောင်းသင် ဂျက်တိုက် လေယာဉ် လေးစင်းတို့က အမျိုးအစား မတူညီကြသည့် လေယာဉ် ငါးစင်းဖြင့် မြားခေါင်း သဏ္ဍာန်ပုံစံ အုပ်ဖွဲ့ပျံသန်းခြင်းတို့ ဖြင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်အား ပျံသန်းအလေးပြုကြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မောင်းနှင် ပျံသန်းခဲ့သော လေယာဉ်များအား ဂုဏ်ပြု ချီးမြှင့်ငွေများပေးအပ်ပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်သည်။ ယနေ့တွင် ကျရောက်သော (၆၈) နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် ဓာတ်ပုံပြခန်းနှင့် အမှတ်တရပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များအား လှည့်လည် ကြည့်ရှုကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မောင်းနှင် ပျံသန်းခဲ့သော လေယာဉ်များအား တိုင်းရင်း ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်အောင်မြင့် ဦးဆောင် ၍ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်းလည်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၁၄ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီကကျင်းပပြီး (ယာပုံ) ဥပဒေကြမ်း တစ်ခုတင်သွင်းခြင်းနှင့် ဥပဒေကြမ်းသုံးခု အတည်ပြုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက် ဥပဒေကြမ်းကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းသည်။

ထိုသို့ တင်သွင်းရာတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက် ဥပဒေကြမ်းသည် အခန်း(၈)ခန်း၊ ပုဒ်မ ၃၉ ခု ပါဝင်ပါကြောင်း၊ ယင်းဥပဒေကြမ်းကို ရေးဆွဲရာတွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေကို အခြေခံ၍ ပြင်ဆင်၊ ပယ်ဖျက်၊ ဖြည့်စွက်ခြင်း များ ဆောင်ရွက်ပြီး ရေးဆွဲခဲ့ပါကြောင်း။

ယခု ဥပဒေကြမ်းတွင် အခွန်အမျိုးအစားအသစ်တစ်ခု ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ အခွန်အမျိုးအစားတစ်ခု ပယ်ဖျက်ခြင်း၊ ရေခွန်ကိုကောက်ခံ

သည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဆိုင်ရာ အထူးကုန်စည်များအတွက် ကျသင့်မည့် အခွန်နှုန်းများကို ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်း၊ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသော ကုန်စည်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ဖြည့်စွက်ခြင်း၊ အခွန်အမျိုးအမည်စကားရပ် ပြင်ဆင်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ထားပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်အတွက် ရသင့်ရထိုက်သည့် အခွန်ငွေများ အပြည့်အဝရရှိရေး၊ သင့်တင့်မျှတပြီး ပြည်သူ့အများ လိုက်နာထမ်းဆောင်နိုင်သော အခွန်နှုန်းထားများဖြစ်စေရေး၊ ပြည်သူများ အခွန်ဆိုင်ရာ အသိပညာ၊ ဗဟုသုတ တိုးပွားပြီး လိုလားစွာ အခွန်ထမ်းဆောင်လာစေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး၊ နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများနှင့် လျော်ညီသော အခွန်စနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး၊ အခွန်တိမ်းရှောင်မှုများ ပပျောက်ရေးအတွက် ဆက်လက်



ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အခွန်ဝန်ထမ်းများ၏ စိတ်ထားခံယူချက်၊ လုပ်ဆောင်ချက်များ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး၊ ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ရေး၊ အခွန်ပညာပေးမှု ပိုမိုလုပ်ဆောင်ရေး၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အခွန်စနစ်ဖြစ်ပေါ်လာစေရေးတို့အတွက် တာဝန်ရှိသည့် ဌာနအဖွဲ့အစည်းများက

ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက် ဥပဒေကြမ်း၏ နောက်ဆက်တွဲဇယား(၁)တွင် ဌာန ၁၁ ခုက ကောက်ခံသော အခွန်အကောက် ၁၉ မျိုးအတွက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် မူလလျာထားချက်မှာ စုစုပေါင်း ကျပ် ၆၂၈၈ ဒသမ ၃၂၉ ဘီလီယံဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅-၂၀၁၆

ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ မူလလျာထားချက်မှာ ကျပ် ၅၉၄၈ ဒသမ ၃၇၅ ဘီလီယံ ဖြစ်သည့်အတွက် ကျပ် ၂၆၉ ဒသမ ၉၅၄ ဘီလီယံ ပိုမိုကောက်ခံရန် လျာထားသည်။ ထို့အတူ ပြည်တွင်းအခွန်များ ဦးစီးဌာနက တာဝန်ယူကောက်ခံသည့် အခွန်အကောက် လေးမျိုးအတွက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် မူလလျာထားချက်မှာ ကျပ် ၄၆၆၈

ဒသမ ၀၇၄ ဘီလီယံဖြစ်ပြီး ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၏ မူလလျာထားချက်မှာ ကျပ် ၄၅၂၂ ဒသမ ၇၀၀ ဘီလီယံဖြစ်သည့်အတွက် ကျပ် ၁၄၅ ဒသမ ၃၆၄ ဘီလီယံ ပိုမိုကောက်ခံရန် လျာထားသည်။

ထို့ပြင် လျာထားချက်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ကောက်ခံရန် ဆိုင်းငံ့ထားခဲ့သော တယ်လီဖုန်း ပြောဆိုခ၊ ကြိုတင်ငွေဖြည့်ကတ် အပေါ်ကျသင့်သည့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ကို ကောက်ခံရန် ကျပ် ၈၀ ဘီလီယံခန့် လျာထားချက်တွင် ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် လွှတ်တော်နှစ်ရပ် သဘောတူလွှဲသော ရာဇသတ်ကြီးကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း၊ အာမခံလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် ငွေစာအလုပ်လုပ်ငန်းဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းတို့ကို တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ် ရယူအတည်ပြုသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းများအတည်ပြု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၁၈ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၁ နာရီခွဲက ကျင်းပရာ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာနှင့် ဥပဒေကြမ်းသုံးခု တို့ကို ဆွေးနွေးအတည်ပြုခြင်း ဆောင်ရွက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီအစီရင်ခံစာကို ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် မိုင်းဖြတ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစိုင်းကျော်က ဖတ်ကြားတင်ပြရာ လွှတ်တော်က ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့သည့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကိုပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း

နှင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းတို့ကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်က အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ ပြင်ဆင်ချက်များအတိုင်း အတည်ပြုသည်။ ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့်



မိုင်းဖြတ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစိုင်းကျော်

ပြန်လည်ပေးပို့လာသည့် ဥပဒေဆိုင်ရာ အထောက်အကူပေးရေး ဥပဒေကြမ်း၏ ပြင်ဆင်ချက်များအနက် (၅၈)ချက်ကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်က သဘောတူအတည်ပြုသည်။

ထို့ပြင် ဥပဒေဆိုင်ရာအထောက်အကူပေးရေး ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်၏ ပြင်ဆင်ချက်များအနက် (၂၆)ချက်ကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်က သဘောတူအတည်ပြုသည့်အတွက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ၁၃ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၁၉ ရက်မြောက်နေ့ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားရန် လျာထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုမြှင့်တင်နိုင်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြညိုအား အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဒေသဆိုင်ရာ ကိုယ်စားပြုကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် Andi Muhammad iqbal Parewangi ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက အမျိုးသားလွှတ်တော်ရေးရာဆောင် (I-20)၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ) အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်သူ့ငွေစာရင်းကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ အစိုးရ၏ အာမခံချက်များ၊ ကတိများနှင့် တာဝန်ခံချက်များ

စိစစ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေး၊ လွှတ်တော်ချင်း ချစ်ကြည်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်သူ့တို့၏ တိုင်ကြားစာနှင့် အသနားခံစာဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ တောင်သူလယ်သမားနှင့် အလုပ်သမားအကျိုးစီးပွား မြှင့်တင်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူးနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုမြှင့်တင်နိုင်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော်ရေးရာကိစ္စရပ်များနှင့် ပညာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကိုယ်စား ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦးသည် အင်ဒိုနီးရှား အထက်လွှတ်တော် နိုင်ငံခြားရေးရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ Mr. Muhammad iqbal Parewangi ဦးဆောင်သော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်ရေးရာဆောင် အဆောင်အမှတ် (I-1) ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် မြန်မာလွှတ်တော်များ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ လွှတ်တော်ရေးရာကိစ္စရပ်များနှင့် ပညာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီး

ပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကော်မတီအတွင်းရေးမှူးများ ဖြစ်ကြသော ဦးမောင်တိုး၊ ဒေါက်တာစိုးရင်၊ ဦးတင်မောင်ဦး၊ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးခင်မောင်ရွှေ၊ ဦးစိုင်းကျော်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးညီညီထွန်း၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒေါ်အေးအေးမူနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဖြည့်စွက်ဖတ်ရှုပါရန်

ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်နေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်း တစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု သီးခြားအချုပ်ပုံတွင် ဖော်ပြပါရှိသော အမျိုးသားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း တစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)ခေါင်းစဉ်ပါရှိသည့် စာမျက်နှာ ၅ တွင် ကွန်ပျူတာ Font error ဖြစ်ပြီး စာလုံးများ မှားယွင်းသွားသောကြောင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမှတ်စဉ်-၁၃၈၊ မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၆)တွင် ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုပါတီမှ ဦးသန့်ဇော်ဟုလည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ်-၁၄၄၊ မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁၂)တွင် အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီမှ ဦးညွန့်လှိုင်ဟုလည်းကောင်း ဖြည့်စွက်ဖတ်ရှုပါရန်။ (စာတည်း)

(၄၁)နှစ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ ရန်ကုန်ရခိုင်ဓမ္မာရုံ၌ဆင်နွှဲ



ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၄၁) နှစ်မြောက် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ ရွှေတိဂုံဘုရား အရှေ့ဘက်မုခ်အနီး ရခိုင်ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပသည်။ (အပေါ်ပုံ)

“ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့က ရခိုင်တိုင်းရင်းသားတွေအတွက် အင်မတန်မှ တန်ဖိုးရှိတဲ့ နေ့တစ်နေ့ပါ။ ရန်ကုန်မှာ ရခိုင်တိုင်းရင်းသား သုံးသိန်းလောက် ရှိတယ်။ ရန်ကုန်မှာရှိတဲ့ ရခိုင်တွေ ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ကို ကျင်းပခြင်းအားဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ဖော်ဆောင်တယ်။ တစ်ယောက်နဲ့

တစ်ယောက် မိတ်ဆွေတိုးပွားတယ်” ဟု တိုင်းဒေသကြီး ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်က ပြောသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ကို ၁၉၄၄ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ပြည်နယ်အဆင့်သို့ သတ်မှတ်ခဲ့ပြီး ပထမအကြိမ် ရခိုင်ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကောင်စီက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအတည်ပြုရေးအတွက် ဆန္ဒခံယူပွဲ စတင်ကျင်းပသည့် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်ကိုလည်း ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း အဆိုပါ အခမ်းအနားမှ သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ကို ၁၉၇၅၊ ၁၉၇၆ နှင့် ၁၉၈၀ ခုနှစ်များတွင် ကျင်းပခဲ့ပြီး ယခု အစိုးရလက်ထက်ကာလ ၂၀၁၀ နောက်ပိုင်းမှစ၍ သုံးကြိမ်မြောက် ပြန်လည်ကျင်းပလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်က ပြောသည်။

၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်နောက်ပိုင်း ရခိုင်ပြည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ဦးဇော်အေးမောင်က “ရခိုင်ပြည်နယ်က အများကြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာတယ်။ လျှပ်စစ်မီးတွေလည်း နေရာအတော်များများမှာ

ရနေပြီ။ အရင်တုန်းက လျှပ်စစ်တစ်ယူနစ်ကို ငွေကျပ် ၆၀၀ ကျော်ပေးရတယ်။ အခုတစ်ယူနစ်ကို ၃၅ ကျပ်ဖြစ်သွားတယ်။ ဒါတိုးတက်မှုပေါ့။ ရန်ကုန်-စစ်တွေလမ်းလည်း ပြီးသွားပြီ။ ရထားလမ်းတွေလည်း လုပ်နေတယ်။ ဘတ်ဂျက်တွေလည်း တော်တော်ချပေးတယ်။ အရင်က ထက်စာရင် တော်တော်များများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပါတယ်”ဟု သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် ရန်ကုန်မြို့ သာကေတမြို့နယ်

ပဟိုသာသနာ့ဂူဟအသင်းက အလှူငွေများပေးအပ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးဆု ချီးမြှင့်ရေးကော်မတီက ရွေးချယ်ချီးမြှင့်သော ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးဆုကို မြန်မာနိုင်ငံမှ နိုင်ငံတော်သံသနာယက အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ အဘိဇေဇာတိက အဘိဇေဇာတိက သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာကုမာရာဘိဝံသနှင့် ဇေကမ္ဘာကုမ္မာလီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတိက ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဒေါက်တာဦးခင်ရွှေတို့ ရရှိသဖြင့် ဆုဆက်ကပ်ချီးမြှင့်ရေး အခမ်းအနားတွင် ဒေဝါဝင်း၊ ရာဇာဝင်းခင်းကျင်းရာတွင် ပါဝင်ကူညီ လုပ်အားပေးလှူဒါနကြသော ပဟန်းမြို့နယ် အထက(၁)နှင့် အထက(၃)မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ဂုဏ်ပြုပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အထက(၁) ပဟန်း မိုးဦးပန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာ အဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသသာသနာ့ဂူဟအသင်း ပဟိုဥက္ကဋ္ဌက ချီးမြှင့်လှူဒါန်းသော ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များနှင့် အလှူငွေများကို ပဟိုသာသနာ့ဂူဟ အသင်းဌာနကြီးမှူး ဦးခင်မောင်ရင်က ပဟန်းမြို့နယ် ပညာရေးမှူးဒေါ်မေယျာနှင့် သို့မဟုတ်အဖွဲ့ဝင်များ သန့်သန့်မြန်(ဆက်) ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အလုပ်ဆင်းပြီး လုပ်ခလစာမရသော ထိပ်တန်းမြန်မာအထည်ချုပ်စက်ရုံအလုပ်သမားများ အဆောင်ခန့် ထမ်းလခအတွက်အခက်တွေ့

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

လှိုင်သာယာ စက်မှုဇုန်တွင် အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားအခြင်းပွားမှုပြဿနာများ ဆက်လက်ဖြစ်ပွားလျက်ရှိရာ စက်မှုဇုန်(၄)၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်းရှိ မြန်မာလုပ်ငန်းရှင်တစ်ဦးပိုင်ဆိုင်သော ထိပ်တန်းမြန်မာ အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမား ၃၀၀ ကျော်မှာ အချိန်ပြည့်အလုပ်ဆင်းသော်လည်း လုပ်ခလစာအပြည့်မရခြင်းနှင့် နိုင်ငံဘာလအတွက် လစာ မရခြင်းကြောင့် အလုပ်သမားများ အခက်အခဲရင်ဆိုင်နေရပြီး အထူးသဖြင့် မပေးလျှင် မရသော အဆောင်ခန့် ထမ်းလခကို တိုးအတွက် အခက်အခဲများစွာ ရင်ဆိုင်နေရလျက်ရှိရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်မုန်းလွဲပိုင်းတွင် မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန နှုံးခန်း၌ စက်ရုံမန်နေဂျာနှင့် အလုပ်သမားကိုယ်စားလှယ်တို့ တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“လကုန်ပြီး ၅ ရက်နေ့ဆိုရင် လစာထုတ်ပေးရမှာ။ ၁၀ လပိုင်းလစာကိုလည်း အပြည့်မရခြင်းဘူး။ ရက် ၂၀ စာပဲရင်းတယ်။ နယ်က လာလုပ်တဲ့ အလုပ်သမားက များတယ်။ ရန်ကုန်မှာ အကုန်ဝယ်သုံး

ရတာ။ ကန်ဇွန်းရွက်၊ ချဉ်ပေါင်ရွက်က အစ ဈေးတက်တယ်။ မီးသွေးတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၅၀၀၊ သောက်ရေတစ်ပုံးကို ငွေကျပ် ၂၀၀ ဝယ်သုံးနေရတာ။ ရွာမှာလို သောက်ရေကိုမြစ်ထဲ ဆင်းခပ်၊ ထင်းကို တောထဲခုတ်လို့ မရဘူး။ လကုန်ရင် အဆောင်ခန့် ထမ်းလခရတာ တောင်းပန်လို့မရဘူး။ အဆောင်ခန့်တဲ့သူတွေ ဒီလအတွက် နားကပ်၊ လက်စွပ်ရောင်းပြီး ပေးရတယ်။ နယ်ကမိဘကို ပြန်ပို့ဖို့ နေနေသော တစ်ယောက်တည်းကို မနည်းရပ်တည်နေရတယ်”ဟု မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်မြို့ မင်းချောင်းရွာမှ လာရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်သော မသိန်းဦးက ပြောကြားသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် မြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန နှုံးခန်းအတွင်း ထိပ်တန်းမြန်မာ အထည်ချုပ်စက်ရုံသာမက MYANMAR YORK စက်ရုံအလုပ်သမားများလည်း စက်ရုံမန်နေဂျာနှင့် ပြဿနာများကို ဖြေရှင်းလျက်ရှိသည်။ ထိပ်တန်း မြန်မာ စက်ရုံအပြင်ဘက်တွင် အလုပ်သမား ၂၀၀ ခန့် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှစ၍ ဆန္ဒထုတ်ဖော်လျက်ရှိပြီး စက်ရုံတွင်းမှ အလုပ်သမား ၁၀၀ ကျော်က ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင်

စက်ရုံမန်နေဂျာ ဦးအောင်မျိုးနှင့် ညှိနှိုင်းရာမှ ၁၅ ရက်စာလစာပေးမှုကို လက်ရှိစားဝတ်နေရေး အခြေအနေအရလက်ခံခဲ့၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် နဝဒေးရှောဟောတန်းရှိ အလုပ်သမား ညှိနှိုင်းဖျန်ဖြေရေးရုံး၌ အလုပ်သမား ၁၅၃ ဦးအား လက်မှတ်ထိုး၍ လစာများထုတ်ပေးလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

“ကိုးလပိုင်းလစာကို ရှင်းပေးပေးမယ့် အပြည့်အဝပေးလို့ အဆင်မပြေခဲ့ဘူး။ ၁၀ လပိုင်းလစာကိုလည်း ရက် ၂၀ စာပဲ ရှင်းပေးတယ်။ ၁၁ လပိုင်းလစာကျတော့ လုံးဝမရှိဘူး။ စက်ရုံနောက်တစ်ရံ အသစ်ဖွင့်ပြီး အလုပ်သမားတွေကို လစာမရင်းပေးတာတွေ လုံးဝမဖြစ်သင့်ပါဘူး။ လိုင်းခန့်လိုင်းမှာ အကျိုးလိုင်းက နှစ်လိုင်း၊ တစ်လိုင်းကို လူ ၆၀ ကျော်နဲ့ ဘောင်းဘီလိုင်းက ငါးလိုင်း၊ တစ်လိုင်းကို လူ ၂၀ ကျော်ရှိတယ်။ အကျိုးချုပ်တဲ့လိုင်းကို တစ်ရက်ခန့် ဘောင်းဘီချုပ်တဲ့လိုင်းကို ၁၅ ရက်စာပဲရင်းမယ်ဆိုတော့ လုပ်ခအပြည့်မရင်းတဲ့အတွက် ဘယ်သူမှလစာကို လက်မခံကြဘူး။ တစ်လစာအပြည့်လိုချင်တယ်။ အဆောင်ခန့် ထမ်း



မြို့နယ်ထွေ/အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၌ ထိပ်တန်းမြန်မာအလုပ်သမားများကို တွေ့ရစဉ်။

ဖိုးကို လဝက်စာပဲပေးပါရစေဆိုရင် ကျွန်မတို့ အရိုက်ခံရလိမ့်မယ်”ဟု ရေညှိတိုက်၌ အဆောင်ငှားနေသော စက်ရုံအလုပ်သမားများက ပြောသည်။

အဆိုပါစက်ရုံ၌ လစာအပြည့် လက်ခံသောအဖွဲ့နှင့် ၁၅ရက်စာလစာလက်ခံသော အဖွဲ့ဟူ၍ နှစ်ဖွဲ့ရှိနေပြီး စက်ရုံမှ မှားယွင်းမှုများ

ရှိသကဲ့သို့ အလုပ်သမားများ၏ လိုအပ်ချက်လည်း ရှိနေကြောင်း၊ စက်ရုံတွင် အော်တိုစက်မှ ရိုးရိုးစက်အစားထိုးခဲ့သည့်အတွက် ထုတ်လုပ်မှုပိုင်းဆိုင်ရာ အခက်အခဲများ ရှိခဲ့ပြီး လစာအပြည့်မပေးခြင်းဖြစ်နိုင်ကြောင်း၊ ၁၀ လပိုင်း လစာ ၁၅ ရက်စာသာပေးရန် သဘောတူထားပြီး ကျန်သောလစာအတွက် စက်ရုံနှင့်

ဆက်လက်ညှိနှိုင်းသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်မှစ၍ အလုပ်သမား ၂၀၀ ခန့် စက်ရုံအပြင်တွင် ဆန္ဒထုတ်ဖော်လျက် ၁၀ လပိုင်းလစာ အပြည့်ရမှသာ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်မည့် အဖွဲ့လည်းရှိနေကြောင်း အလုပ်သမားကိုယ်စားလှယ် မသင်္ဇင်အောင်က ပြောသည်။ သန့်ထိုက်(လှိုင်သာယာ)

● ကျော့ဖုံးမှ

ယာဉ်များ ဖြတ်သန်းသွားလာမှု လွယ်ကူစေရေးအတွက် ဘေလီသံပေါင်တံတား နှစ်လမ်းသွား (အသွား၊အပြန်)အား ယာယီလမ်းလွှဲတံတားအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးထားသည်။ နဂိုမူလတံတား၏ ချဉ်းကပ်လမ်းတံတား နှစ်ဖက်အပါအဝင် ပင်မအရှည်မှာ မီတာ ၇၂၀ ရှိပြီး တံတားအကျယ်မှာပင် ၄၀ ရှိကာ တံတားခံနိုင်ရည်မှာ တန် ၆၀ ရှိကြောင်း သိရသည်။

လူသွားလမ်း ပလက်ဖောင်းအကျယ်တစ်ဖက်လျှင် ၆ ပေစီရှိပြီး ယာဉ်သွားလမ်း နှစ်လမ်းသွားအကျယ်မှာ ၂၈ ပေရှိသည်။ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်နေခိုက် ယာဉ်များဖြတ်သန်းသွားလာမှု လွယ်ကူစေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်

ပေးထားသည့် ဘေလီသံပေါင်တံတား နှစ်လမ်းသွား (အသွား၊အပြန်) အရှည်မှာပင် ၈၈၀ ရှိပြီး ဘေလီသံပေါင်တံတား၏ ခံနိုင်ရည်မှာ ၂၇ တန်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ယခုအခါ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ငွေကျပ်သန်းပေါင်း ၃၅၀၀ ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အကျယ် ပေ ၁၂၀ ရှိ အခန်းနှစ်ခန်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရန်အတွက် ဘိုးပိုင်အုတ်မြစ် တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်သည်။ မအူပင်ဘက်ကမ်း၌ ရှိသော ချဉ်းကပ်လမ်းအား လမ်းအထူးအဖွဲ့(၂၁)မှ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။ လက်ရှိ ခန်းဖွင့်နှစ်ခန်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်နေသည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအတွင်း လုပ်ငန်းဝင်အင်ဂျင်နီယာ သုံးဦးရှိပြီး လုပ်သားအင်အား

မှာ ၆၀ နှင့် ၁၀၀ ကြား နေ့ ၂၂ အသုံးပြုဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်များဖြတ်သန်းသွားလာမှု လွယ်ကူစေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးထားသော ယာယီဘေလီသံပေါင်တံတား နှစ်လမ်းသွား(အသွား၊အပြန်)အား ပြီးခဲ့သည့် နိုင်ငံဘာလဆန်းက ယာယီတံတားထိုးပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်-မအူပင်လမ်းပေါ်ရှိ အဆိုပါမအူပင်တံတား(မအူပင်ဘက်ကမ်း) အကြီးစားစတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ခြင်း စီမံကိန်းကို ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လကတည်းက စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း လက်ရှိ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင် ၅၅ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လကုန်၌ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးရန် လျာထားကြောင်း သိရသည်။

မအူပင်ဘက်ကမ်း၌ ရှိသော ချဉ်းကပ်လမ်းအား လမ်းအထူးအဖွဲ့(၂၁)မှ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်သည်။ လက်ရှိ ခန်းဖွင့်နှစ်ခန်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်နေသည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအတွင်း လုပ်ငန်းဝင်အင်ဂျင်နီယာ သုံးဦးရှိပြီး လုပ်သားအင်အား

မှာ ၆၀ နှင့် ၁၀၀ ကြား နေ့ ၂၂ အသုံးပြုဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်များဖြတ်သန်းသွားလာမှု လွယ်ကူစေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးထားသော ယာယီဘေလီသံပေါင်တံတား နှစ်လမ်းသွား(အသွား၊အပြန်)အား ပြီးခဲ့သည့် နိုင်ငံဘာလဆန်းက ယာယီတံတားထိုးပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်-မအူပင်လမ်းပေါ်ရှိ အဆိုပါမအူပင်တံတား(မအူပင်ဘက်ကမ်း) အကြီးစားစတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ခြင်း စီမံကိန်းကို ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လကတည်းက စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း လက်ရှိ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင် ၅၅ ရာခိုင်နှုန်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် လာမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လကုန်၌ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးရန် လျာထားကြောင်း သိရသည်။

ရှေ့ပြေး

သူတို့ကဲ့သို့ပင် အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများ၊ တာဝန်ထမ်းဆောင် ဆဲ အရာရှိကြီးများနှင့် လုပ်အား ပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသူများအတွက် ၁၉၆၄ ခုနှစ် တော်လှန်ရေးကောင်စီ လက်ထက်တွင် နိုင်ငံတော်က အခန်း အကျယ် စတုရန်းပေ ၁၇၆၀ ရှိ နှစ်ခန်းတွဲ လေးထပ်တိုက်သုံးလုံးနှင့် ၅၈၄ စတုရန်းပေရှိ လေးခန်းတွဲ လေးထပ်တိုက် တစ်လုံးတို့ကို တည် ဆောက်ကာ အခန်းပေါင်း ၄၀တွင် အငှားချဝန်ထမ်းအိမ်ရာအဖြစ် ဖော် ဆောင်ပေးခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

နှစ်ပေါင်း ၅၀ ခန့် သက်တမ်းရှိ သည့် အဆိုပါအဆောက်အအုံများ သည် အထပ်အားဖြင့် နည်းပါးပြီး အခန်းအရေအတွက်မှာလည်း ၄၀ သာရှိသဖြင့် အဆိုပါမြေကွက်၏ အကျယ်အဝန်း ၂ ဒသမ ၂၉၄ ဧက ပေါ်တွင် လူနေမှုမှာ မျက်မှောက် ကာလ လူနေထူထပ်မှုနှင့် နှိုင်းယှဉ် ပါက နည်းပါးသည့် လူနေထိုင်မှုဖြစ် နေသည့်အလျောက် ယခုအစိုးရ လက်ထက်တွင် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုး ရေးဦးစီးဌာနက ရွှေဂုံအိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် တွင် စတင်အကောင်အထည်ဖော် ခဲ့သည်။

“ကျွန်တော်တို့နေခဲ့တာ နှစ် ပေါင်း ၅၀ ရှိပါပြီ။ ပြောင်းရမယ်လို့ သိတဲ့အချိန်မှာ အများကြီးစိုးရိမ်မိ ပါတယ်။ ပြောင်းရွှေ့နေစဉ် အိမ်ငှားဖို့ တင်ဒါအောင်မြင်တဲ့ ကုမ္ပဏီတွေက စီစဉ်ပေးပါတယ်။ အခန်းတွေကို ဒီလ ကုန်မှာအပ်မယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဘယ်အခန်းကို ပြန်ရမလဲဆိုတာ အိုးအိမ်ကနေ မဲစနစ်နဲ့ချထားပေးမှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ရွှေဂုံအိမ်ရာတွင် အခန်းပြန်လည်ရရှိမည့်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လတွင် မြို့ရွာ နှင့် အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန က တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့ အစည်းများကို တင်ဒါခေါ်ယူခဲ့ပြီး တိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များ ဖြစ် သည့် မြန်မာစေတနာကုမ္ပဏီနှင့် ထိုက်စင်ကုမ္ပဏီတို့က တင်ဒါ အောင်မြင်ခဲ့ရာ ယင်းနှစ် အောက်တို ဘာလအတွင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး နိုဝင်ဘာလ ၁ ရက်က လုပ်ငန်း စတင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရွှေဂုံအိမ်ရာ ပြန်လည်စည်ပင် ရေးစီမံကိန်းလုပ်ငန်း သဘောတူညီ စာချုပ်အရ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း ကို နှစ်နှစ်သတ်မှတ်ပေးထားပြီး ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက်တွင် မူလ နေထိုင်သူများအား ပြန်လည်နေရာ ချထားပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘော တူညီခဲ့သည်။

အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက် သည့် အိမ်ရာစီမံကိန်းတွင် ရှစ်ခန်း



ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် ရွှေဂုံ(လှိုင်လမ်း)အိမ်ရာ ပြန်လည်ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းအဆောက်အအုံများ ပုံစံငယ်ကို တွေ့ရစဉ်။

တွဲ ခြောက်ထပ် ကားပါကင်အပါ အဆောက်အအုံတစ်လုံး၊ ရှစ်ခန်းတွဲ ခြောက်ထပ် နှစ်လုံးနှင့် ကိုယ်ကာယ လေ့ကျင့်ခန်းမနှင့် ရေကူးကန်တို့ ပါဝင်သည့် အဆောက်အအုံတစ်လုံး တို့ကိုထည့်သွင်းထားပြီး လူနေအိမ် ခန်းပေါင်း ၁၂၀ ခန့်ကို တင်ဒါ အောင်မြင်ခဲ့သည့် ကုမ္ပဏီနှစ်ခုက ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ မူလ နေထိုင်သူများအတွက် တည် ဆောက်ပေးသည့် အဆောက်အအုံ များ ရာနှုန်းပြည့် ပြီးစီးလျက်ရှိကြောင်း ဦးစီးဌာနမှ သိရှိရသည်။

ရွှေဂုံ(လှိုင်လမ်း) အိမ်ရာစီမံကိန်း အတွက် နိုင်ငံတော်မှ မြေပိုင်ရှင်အဖြစ် မြေတန်ဖိုးကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားရပြီး အနီးစပ်ဆုံး ကာလပေါက်ဈေးနှင့် နှိုင်းယှဉ်တွက်ချက်ကြည့်မည်ဆိုပါက တစ်စတုရန်းပေလျှင် ငွေကျပ် တစ်သိန်းခွဲဖြင့် စုစုပေါင်းငွေကျပ် သိန်း ၁၁၆၉၄၉ ဒသမ ၆၆သိန်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားသည်ကို တွေ့ရှိရ သည်။ လုပ်ငန်းလက်ခံသူကုမ္ပဏီ နှစ်ခုမှ အဆောက်အအုံနှင့် infrastru- cture လုပ်ငန်းများ ဆောက်လုပ် ကုန်ကျစရိတ်တန်ဖိုးငွေကျပ် သိန်း ၁၃၀၀၀၀ ဒသမ ၀၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် လုပ်ငန်း များ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအချိုးမှာ ၅၃ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ၄၇ ရာခိုင်နှုန်း ဖြစ် သည်။

အကျိုးအမြတ် ခွဲဝေသတ်မှတ်ရာ တွင်မူ နိုင်ငံတော်က ၅၁ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် လုပ်ငန်းရှင်များဘက်မှ ၄၉ ရာခိုင်နှုန်း ခွဲဝေထားကြောင်း မြို့ရွာနှင့် အိုး အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိရှိရသည်။

“မူလအိမ်ရာက အခန်းတွေရဲ့ အကျယ်အဝန်းတွေ မတူကြပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အိုးအိမ်ကနေ အခန်း နေထိုင်သူတွေကို ခေါ်ညှိပေးပြီးတော့ စတုရန်းပေ ၁၄၀၀ အခန်းတွေကို အညီအမျှ မဲနှိုက်ပေးထားတာ ဖြစ်ပါ တယ်။ အခန်းက ၄၀ ရှိပါတယ်။ အခု ပြန်ဆောက်တာက ဝန်ထမ်းဟောင်း တွေပြန်ပေးဖို့အတွက် ဘလောက်ခံ အေဆိုပြီး အခန်း ၂၀ ပါ နှစ်လုံးကို ကုမ္ပဏီနှစ်ခုက တစ်လုံးစီဆောက်ကြ

ရပါတယ်။ ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့ ကုမ္ပဏီဘက်က ဘလောက်ခံဘိပါ။ အခန်း ၄၀ ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ကုမ္ပဏီက အခန်း ၂၀ ရရှိပြီး အိုး အိမ်ကို အခန်း ၂၀ ပြန်ပေးရမှာပါ။ ထိုက်စင်ကလည်း ဘလောက်ခံစီကို တည်ဆောက်ရပြီး သူလည်း အဲဒီ အတိုင်း အိုးအိမ်နဲ့ ပြန်ခွဲဝေရပါတယ်။ တိုက်ဘီနဲ့စီက ကွန်ဒိုတွေဖြစ်ပြီး မူလ ပိုင်ရှင်တွေအတွက် ပြန်ပေးတာက တော့ အဆင့်မြင့်တိုက်ခန်းတွေပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ တိုက် ဘီနဲ့ စီတွေဟာ မျက်နှာစာအနေနဲ့ဖြစ်သွားပြီး တိုက် အေကတော့ ဓမ္မစေတီလမ်းဘက် က ဝင်ရောက်ရမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု တင်ဒါအောင်မြင်ခဲ့ပြီး တည်ဆောက် ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေသည့် မြန်မာစေတနာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ အဆိုပါစီမံကိန်း၏ မန်နေဂျာ ဦးစိုးသိန်းက ပြောကြားသည်။

ယခုလကုန်တွင် မူလအခန်း၌ နေထိုင်သူ မိသားစု ၄၀ အတွက် အိမ်ခန်းများအားလုံး ပေးအပ်နိုင်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီး အခန်းတစ်ခန်း စီတွင် မိသားစုအိမ်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ရိုးရိုးအိမ်ခန်း နှစ်ခန်းစီ၊ ထမင်းစား ခန်း၊ ဧည့်ခန်း၊ မီးဖိုခန်းများပါဝင် မည်ဖြစ်ကာ ရေ၊ မီးနှင့် ဓာတ်လျှောက် များ၊ မီးသတ်စနစ်များကိုလည်း တပ်ဆင်မှုပြီးစီးသလောက် ရှိနေပြီ ဖြစ်ကာ တားပါကင်လည်း ပါဝင် ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက်မှာ ကျွန်တော်တို့တွေက အခန်းတွေကို မူလစာချုပ်ပါအတိုင်း အိုးအိမ်ထံ ပြန်လည်အပ်နှံမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလ ကုန်မှာ ဖွင့်ပွဲလုပ်မှာပါ။ ဒါအပြင် အိမ်ရာအတွင်းက လမ်းတွေကိုလည်း အဆင့်မြင့် တည်ဆောက်ထားပါတယ်။ လုပ်ငန်းစတင်တာက ၂၀၁၄ မေလက မှ အိုးပိုင်တွေစတင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါ တယ်။ စုစုပေါင်းတည်ဆောက်မှု ကာလက တစ်နှစ်ခွဲလောက်ကြာမြင့် ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီတစ်လျှောက်မှာ မူလ အခန်းနေထိုင်သူတွေအတွက် အိမ် ခေတ္တငှားနေထိုင်ဖို့ တစ်လကို ငွေကျပ် သုံးသိန်းနှုန်းနဲ့ ယခု ဒီဇင်

ဘာလအထိ ထုတ်ပေးထားပါတယ်။ အိုးအိမ်ကနေတစ်ဆင့် အခန်း နေထိုင်သူတွေကို မဲစနစ်နဲ့ အခန်းတွေ ပြန်လည်ပေးအပ်သွားမယ်လို့ သိရ တယ်” ဟု ဦးစိုးသိန်းက ပြောကြား သည်။

ရွှေဂုံ(လှိုင်လမ်း) အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုး ရေးစီမံကိန်းသည် ခေတ်စနစ်နှင့် ခေတ်မီအိမ်ရာအဖြစ် အိမ်ခန်း ၄၀ သာရှိသည့် အဆောက်အအုံများ နေရာတွင် အဆင့်မြင့်ခေတ်မီခန်းနား သည့် မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့်အညီ အိမ်ခန်း ၁၂၀ နှင့် ဈေးဆိုင်ခန်းများ၊ ရုံးခန်း များ၊ ကားပါကင်များနှင့် အပန်းဖြေ နေရာများပါဝင်သည့် အဆောက် အအုံများကို အစားထိုးတည်ဆောက် ထားခြင်း ဖြစ်သည်။



ရွှေဂုံ(လှိုင်လမ်း)အိမ်ရာ ပြန်လည်ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းအဆောက်အအုံများ လက်ရှိလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေကို တွေ့ရစဉ်။

များပြားပြီး လူဦးရေသိပ်သည်းဆ မြင့်မားလျက်ရှိသည့် ရန်ကုန်မြို့၏ အခက်အခဲကို Densification နည်းဖြင့် ဖြည့်ဆည်းကာ နေရာ ကောင်းမြေများကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးချနိုင်သကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်၏ အိမ်ရာလိုအပ်ချက်ကိုလည်း ဖြည့် ဆည်းပေးရာရောက်ကြောင်း တင်ဒါ အောင်မြင်သည့် ကုမ္ပဏီများက ပြောကြားသည်။

“ကုမ္ပဏီတွေက သူတို့ခွဲဝေရရှိတဲ့ အခန်းတွေကို စတင်ရောင်းချနေပါပြီ။ အမှန်တော့ ရွှေဂုံအိမ်ရာက နေရာ အချက်အချာကျပြီး လုပ်ငန်းရှင်တိုင်း နိုင်ငံတော်နဲ့ အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လိုကြတာပါ။ မကြာခင် ခေတ်မီကွန်ဒိုတိုက်ခန်းတွေ ထွက် ပေါ်လာတော့မှာမို့ ဈေးနှုန်းအဆ မတန်မြင့်တက်နေတဲ့ ရန်ကုန်အိမ်ခြံ မြေဈေးကွက်အတွက် ဈေးနှုန်း ထိန်းချုပ်မှုကို အထိုက်အလျောက် ကုစားနိုင်ဖို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ အိုး၊ အိမ်ကနေ ခွဲဝေရရှိတဲ့ အဆင့်မြင့် ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း ၄၀ ကိုရော ဘယ်လို စနစ်နဲ့ ရောင်းချပေးမယ်ဆိုတာကို လုပ်ငန်းရှင်တွေက သိချင်နေကြပါ တယ်။ အဆင့်မြင့်အိမ်ရာတွေအပြင် လူတိုင်းဝယ်ယူဖို့ လက်တစ်ကမ်းအနေ အထားရှိမယ့် တန်ဖိုး အမှန်တကယ် နည်းပါးတဲ့ အိမ်ရာသစ်တွေလည်း ရန်ကုန်မြို့မှာ အများကြီးလိုအပ်နေ ပါတယ်” ဟု အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင် ဦးခွန်နောင်က ပြောကြားသည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်း ၂၀ကာလ ၁၉၉၅ ခုနှစ်ကတည်းက ရွှေဂုံ

အိမ်ရာရှေ့ အုတ်လမ်းကားမှတ်တိုင် တွင် ဈေးရောင်းချသူ ဒေါ်ခင်ခင်က တော့ တစ်နှစ်ခွဲအတွင်း မြို့ပွင့်ကြီးများ သဖွယ် အပြိုင်အဆိုင်ထွက်ပေါ်လာ သည့် အထပ်မြင့်အဆောက်အအုံကြီး များကို မော့ကြည့်ကာ “ဒီဝင်းထဲက အရာရှိကြီးတစ်ယောက်ရဲ့အကူအညီ နဲ့ ဒီမှာ ဈေးရောင်းလာခဲ့တာ နှစ် ၂၀ရှိခဲ့ပြီ။ ကျွန်မကတော့ သစ်ရိပ် ဝါးရိပ်နဲ့ အေးချမ်းတဲ့ အရင်အိမ်ရာ ကြီးကို လွမ်းမိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် နှစ်ပေါင်းများစွာမြင်တွေ့ခဲ့ပြီး ဆွေမျိုး လိုဖြစ်နေတဲ့ အိမ်ရာကမိသားစုတွေ တိုက်သစ်ကြီးတွေပေါ် ရောက်သွား ကြတော့မှာမို့ မုဒိတာပွားမိပါတယ်။ ကျွန်မတို့လို လက်လုပ်လက်စား မိသားစုတွေအဖို့ကတော့ အိမ်ရာ ပိုင်ဆိုင်ဖို့ဆိုတာ ဒီတစ်သက်မှာ မလွယ်ကူတော့ပါဘူး။ အိမ်ရာ တည်ဆောက်မှု ပြီးသွားရင်တော့ ဆက်ရောင်းခွင့်ရမလားဆိုတာ မသိ နိုင်သေးဘူး” ဟု အတိတ်ကို သတိရ ရင်း ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်မှ ဝန်ထမ်းများအတွက် ကွမ်းယာ ထုပ်လျက်က ရင်ဖွင့်သည်။

ဆောင်းနေ့လယ်ခင်း နေရောင် က ဆောက်လက်စတိုက်သစ်ကြီးများ ထံ ကျရောက်သဖြင့် တိုက်ဖြူကြီးများ က တလက်လက် တောက်ပနေ သယောင်။ မည်သို့ပင်ဆိုစေ အရာ အားလုံးမတည်မြဲသည့် သဘောဖြင့် တစ်ချိန်က အစိုးရအရာထမ်းများ နေထိုင်ခဲ့ရာ အပါရောင်တိုက်များက တော့ သမိုင်းမှတ်တမ်းတွင် ကျန်ရစ် ခဲ့ပြီ။ (မြန်မာ့အလင်း)

နဝဒေးတံတားပေါ်မှ ပြည်တက္ကသိုလ် ဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူတစ်ဦး ခုန်ချသေဆုံး

ပြည် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့ နဝဒေးတံတားပေါ်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီ ၄၇ မိနစ်ခန့်က ပြည်တက္ကသိုလ် ဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူတစ်ဦး ခုန်ချသေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ပြည်တက္ကသိုလ်မှ မ--- (၂၂ နှစ်) ရုက္ခဗေဒဇာတိထူးတန်း ဒုတိယနှစ် ကျောင်းသူသည် နဝဒေးတံတား တိုင်အမှတ် (၂/၃) အကြား

မှခုန်ချရာ ဧရာဝတီမြစ်ကမ်းဘေး သဲသောင်ပြင်ပေါ်သို့ကျကာ ဒဏ်ရာများ ဖြင့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“သေဆုံးသူမိန်းကလေးကို ဆေးရုံမှာရင်ခွဲစစ်ဆေးတော့ တံတားပေါ်က ပြုတ်ကျတဲ့အရှိန်နဲ့ ဦးခေါင်းနောက်စေ့ ကြေမှုသွားတယ်။ ဝမ်းဗိုက်ထဲမှာ အစာအဆိပ်ဖြစ်တဲ့ လက္ခဏာ၊ ကာမကျူးလွန်ခံထားရတဲ့လက္ခဏာ၊ ကိုယ်ဝန် လွယ်ထားတဲ့ လက္ခဏာတွေ မတွေ့ရဘူး။ မိဘတွေကို ဆက်သွယ်တော့လည်း

အခြားစိတ်ညစ်စရာမရှိဘူး” ဟု ပြည်မြို့ မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး မျိုးမြင့်က ပြောသည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဓမ္မတာအတိုင်းသေဆုံးခြင်း ဟုတ် မဟုတ် သက်ဆိုင်ရာမှ ဆက်လက်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မျိုးရန်ပိုင်ဝင်း(ပြည်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၃ ။)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၄ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂ ပုဒ်မခွဲ (စ) တွင်ပါရှိသော “ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန် အဖွဲ့ တို့ကိုလည်းကောင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်နောက်တွင် “ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း၍ အဆိုပါဥပဒေတွင် ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် သတ်မှတ်ဖွဲ့စည်းသည့် နိုင်ငံတော်အဆင့် သို့မဟုတ် ဗဟိုအဆင့်အဖွဲ့ အစည်းများကိုလည်းကောင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို ဖြည့်စွက်ရမည်။

၃။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂ ပုဒ်မခွဲ (ဆ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-
“(ဆ) ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ ရုံးလုပ်ငန်းနှင့် အုပ်ချုပ်မှု ကိစ္စအဝဝတို့ကိုဆောင်ရွက်ရန် ဖွဲ့စည်းထားသောရုံးကို ဆိုသည်။”

၄။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ (ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ်(၂)တွင် ပါရှိသော “တရားရုံး တစ်ခုခု” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “တရားရုံး သို့မဟုတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုတစ်ခုခု” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၄၊ ပုဒ်မခွဲ (က) နှင့် ပုဒ်မခွဲ (ခ) တို့ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-

“၁၄။ (က) နာယကသည် လွှတ်တော်သက်တမ်းတစ်ရပ်၏ ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက် လာသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအား စိစစ်အတည်ပြုရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် စိစစ်ရေးအဖွဲ့ကို သင့်လျော်သော နိုင်ငံသားများဖြင့်ဖွဲ့စည်း၍ ယင်းလွှတ်တော်သက်တမ်း

အတွက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် စိစစ်ရေးကော်မတီ ဖွဲ့စည်းပြီးသည်အထိ တာဝန်ပေးအပ် ရမည်။

(ခ) ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်စိစစ်ရေးအဖွဲ့သည် လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်လာသော ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအား ပြည်သူ့လွှတ်တော် သို့မဟုတ် အမျိုးသား လွှတ်တော်တွင် ကတိသစ္စာပြုပြီးခြင်း ရှိ မရှိကို စိစစ်အတည်ပြုရမည်။”

၆။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၅၊ ပုဒ်မ ၂၆ နှင့် ပုဒ်မ ၂၈ တို့တွင်ပါရှိသော “အခြား ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်နှင့်အဖွဲ့” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ကော်မတီ၊ ကော်မရှင်နှင့်အဖွဲ့” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပုဒ်မ ၂၅ နှင့် ပုဒ်မ ၂၈ တို့တွင်ပါရှိသော “အခြားဘာသာသာသနာကို ပုတ်ခတ်ပြောဆိုခြင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ဘာသာသာသနာကို ပုတ်ခတ်ပြောဆိုခြင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီး အစားထိုးရမည်။

၇။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၆ နှင့် ပုဒ်မ ၂၈ တို့တွင်ပါရှိသော “ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေအရဖွဲ့စည်းသည့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ရပ်ကို ကိုယ်စားပြုသောအဖွဲ့အစည်းဝင်များ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ရပ်ကို ကိုယ်စားပြုသောအဖွဲ့အစည်းဝင်များ” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အသီးသီးအစားထိုးရမည်။

၈။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၈၃-က တွင် ပါရှိသော “ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ညှိနှိုင်းပြီး သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ဒေသခံပြည်သူများနှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ” ဆိုသည့် စကား ရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံခြားသုံးငွေ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

နိုင်ငံခြားသုံးငွေ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၄ ။)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၄ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၂ တွင် -

(က) ပုဒ်မခွဲ (ခ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-
“(ခ) နိုင်ငံခြားငွေ ဆိုရာတွင် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် တန်ဖိုးသင့်ထားခြင်း မဟုတ်သော စာတိုက် ငွေလွှဲလွှာများ၊ ချက်လက်မှတ်များ၊ ငွေလွှဲလက်မှတ်များ၊ ခရီးသွားချက်လက်မှတ်များ၊ ငွေလွှဲစာတမ်းများ၊ ငွေပေးအမိန့်လက်မှတ်များ၊ ငွေပေးကတိစာချုပ်များနှင့် ငွေသား ဒဂိုးများ၊ ငွေဝတ္ထုများ ပါဝင်သည်။”

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၁) တွင်ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားငွေ ငွေသား” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “နိုင်ငံခြားငွေ” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

(ဂ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၂) ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

(ဃ) ပုဒ်မခွဲ (ဂ) ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မခွဲ (ဂ-၁) အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်-

“(ဂ-၁) ရွှေဆိုသည်မှာ နိုင်ငံပိုင် နိုင်ငံခြားသုံး သီးသန့်ငွေရှိ ရွှေချောင်း၊ ရွှေတုံးနှင့် ရွှေဒဂိုးများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အပေးအယူပြုလုပ်မှု၌ သတ်မှတ်အသုံးပြုသည့် စံချိန်မီရွှေချောင်း၊ ရွှေတုံး၊ ရွှေဒဂိုးများနှင့် ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူများ၏ ပြည်ပရိုဘာဏ်များတွင် အပ်နှံထား သည့် ရွှေများကိုဆိုသည်။”

၃။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၁၇ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-

“၁၇။ နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများအကြား ငွေသားဖြင့် လက်ရောက်လွှဲပြောင်းမှု ပေးချေမှုနှင့် အခြား ပေးချေမှုများအပါအဝင် ကျပ်ငွေဖြင့် နိုင်ငံတကာပေးချေမှုများနှင့် လွှဲပြောင်းမှုများအား ဗဟိုဘဏ်၏ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။”

၄။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၈၊ ပုဒ်မခွဲ (ခ) တွင်ပါရှိသည့် “တရားမဝင်သောနည်းလမ်း ဖြင့်ရရှိသော ငွေကြေးနှင့် ပစ္စည်းများထိန်းချုပ်ရေးဥပဒေ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၁၈ ၏နောက်တွင် ပုဒ်မ ၁၈-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက် ရမည်-

“၁၈-က။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေများ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသည့် လုပ်ငန်းလိုင်စင်ရရှိသူသည်-

(က) ယင်းဆောင်ရွက်ပေးသည့် ပြည်တွင်း၌နေထိုင်သူ၏ နိုင်ငံခြားသုံးငွေဖြင့် ပို့ကုန်ရငွေကို သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ယင်း၏ဘဏ်ငွေစာရင်းသို့ မှန်ကန်စွာဝင်ရောက်ခြင်း ရှိ မရှိ စိစစ်ရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ စိစစ်ရာတွင် ပြည်တွင်း၌နေထိုင်သူ၏ ဘဏ်စာရင်းသို့ သတ်မှတ် ကာလအတွင်း ယင်း၏ပို့ကုန်ရငွေဝင်ရောက်ခြင်းမရှိကြောင်းတွေ့ရှိပါက သုံးသပ် ချက်နှင့်အတူ ဗဟိုဘဏ်သို့ ဆောင်လျှင်စွာ အစီရင်ခံတင်ပြရမည်။”

၆။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ အခန်း(၇) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“အခန်း (၇)

ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ၊ လက်ဝတ်ရတနာ ပြည်တွင်း ပြည်ပသို့ ယူဆောင်ခြင်း

၂၃။ ပြည်တွင်း၌နေထိုင်သူနှင့် ပြည်ပ၌နေထိုင်သူများသည် ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ၊ လက်ဝတ်ရတနာကို ပြည်တွင်းမှ ပြည်ပသို့ ယူဆောင်သွားခြင်း၊ ပြည်ပမှ ပြည်တွင်းသို့ ယူဆောင်လာခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍

ဗဟိုဘဏ်က အခါအားလျော်စွာထုတ်ပြန်သည့် သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။”

၇။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၂၉ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-

“၂၉။ ပြည်တွင်း၌ နေထိုင်သူသည်-

(က) ပြည်ပနိုင်ငံတစ်ခုခုတွင် တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုပါက ဗဟိုဘဏ်၏ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှရရှိသော အမြတ်ခွဲဝေမှုများနှင့် ပြန်လည်ထုတ်ယူနိုင်သော မတည်ငွေရင်းများကို နိုင်ငံခြားငွေများ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသည့် လုပ်ငန်းလိုင်စင် ရရှိသူမှတစ်ဆင့် ပြည်တွင်းသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးပို့ရမည်။”

၈။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၂၉ ၏နောက်တွင် ပုဒ်မ ၂၉-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်-

“၂၉-က။ ပြည်တွင်း၌နေထိုင်သူသည် ပြည်ပမှချေးငွေရယူရာ၌ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပစ္စည်းဖြင့်ဖြစ်စေ ချေးယူခြင်းတို့ကို ဗဟိုဘဏ်၏သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။”

၉။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၄ တွင်ပါရှိသော “နိုင်ငံခြားသုံးငွေလုပ်ငန်းလိုင်စင်” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “နိုင်ငံခြားသုံးငွေလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်လိုင်စင်” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၀။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၄၊ ပုဒ်မခွဲ (င) ၌ပါရှိသော “ငွေကြေးခဝါချမှု” ဆိုသည့် စကားရပ်၏ နောက်၌ “အကြမ်းဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို ဖြည့်စွက်ရမည်။

၁၁။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၃၈ ၏နောက်တွင် ပုဒ်မ ၃၈-က၊ ပုဒ်မ ၃၈-ခ၊ ပုဒ်မ ၃၈-ဂ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-ဃ တို့အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း အသီးသီးဖြည့်စွက်ရမည်-

“၃၈-က။ မည်သူမျှ ရွှေ၊ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ၊ လက်ဝတ်ရတနာကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံတော်အတွင်းသို့ ယူဆောင်လာခြင်း သို့မဟုတ် ပြည်ပသို့ ယူဆောင်သွားခြင်းမပြုရ။

၃၈-ခ။ မည်သူမျှ ပို့ကုန်ရငွေအားလုံးကို သတ်မှတ်ကာလအတွင်း နိုင်ငံတော်အတွင်းရှိ ယင်း၏ ဘဏ်ငွေစာရင်းသို့ နိုင်ငံခြားသုံးငွေဖြင့် ထည့်သွင်းရန် ပျက်ကွက်ခြင်း မရှိစေရ။

၃၈-ဂ။ မည်သူမျှ ပြည်ပနိုင်ငံတစ်ခုခုတွင် တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် ငွေလုံးငွေရင်းလွှဲပြောင်းမှုများကို သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းမရှိစေရ။

၃၈-ဃ။ မည်သူမျှ သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီမဟုတ်ဘဲ ပြည်ပမှ ငွေ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းကို ချေးယူခြင်းနှင့် ပြည်ပမှ ချေးငွေရယူရန်အလို့ငှာ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ထုတ်ဝေခြင်းမပြုရ။”

၁၂။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၀ တွင် ပါရှိသော “ဤဥပဒေပါပုဒ်မ ၂၀ အရ” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ဤဥပဒေပါပုဒ်မ ၃၃ အရ” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၃။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၄၂ တွင် ပါရှိသော “ပုဒ်မ ၃၈ ပါ တားမြစ်ချက်ကို” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ပုဒ်မ ၃၈ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-က တို့ပါ တားမြစ်ချက်များကို” ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၄။ နိုင်ငံခြားသုံးငွေစီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေပုဒ်မ ၄၂ ၏နောက်တွင် ပုဒ်မ ၄၂-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်-

“၄၂-က။ မည်သူမျှဆို ပုဒ်မ ၃၈-ခ၊ ပုဒ်မ ၃၈-ဂ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-ဃ တို့ပါ တားမြစ်ချက်တစ်ရပ်ရပ်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကြောင်း ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရလျှင် ထိုသူကို တစ်နှစ်ထက်မပိုသည့် ထောင်ဒဏ် ဖြစ်စေ၊ ငွေဒဏ်ဖြစ်စေ၊ ဒဏ်နှစ်ရပ်လုံးဖြစ်စေ ချမှတ်ရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်သည့် မုံလှစံပြုရွာကလေးမှသည် လူသားအားလုံး တူညီစွာရရှိမည့် အေးချမ်းခြင်းဆီသို့ အရောက်သွားမည်

အေးချမ်းသည့် မြူနီစီပါယ်များ ပြည့်နှက်နေသော ဒီဇင်ဘာလလယ်နံနက်ခင်း။ နေရာမှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ ခင်ဦးမြို့နယ်၊ မုံလှစံပြ ကျေးရွာ။

များပြားလှသည့် ကားကြီး ကားငယ်၊ ထော်လာဂျီ၊ မော်တော် ဆိုင်ကယ် အသွယ်သွယ်သည် ထိုနေရာသို့ ရှေးရွာက လမျက်နှာ ပြင်ကဲ့သို့ ချိုင့်ခွက်များပြားသည့် လမ်းအတိုင်း ရွေ့လျားနေကြသည်။ ရွှေဘို-ခင်ဦး-ရေဦးသွား လမ်းမကြီး ၏တစ်နေရာ မြင်းခေါင်းရွာကြီးတွင် ခေတ္တနားခိုရင်း ကျဉ်းမြောင်းလှသည့် တစ်လမ်းသွားသာသာ တာရီး တစ်လျှောက် မြူနီစီပါယ် ဖုန်ရောနှောနေ သည့် လေထုကိုဖြတ်ကာ အစဉ် အလိုက် မောင်းနှင်ကြရန်အတွက် စိုင်းပြင်းကြသည်။ မြို့ပြနှင့်အလွမ်း ဝေးကွာလှသော အဆိုပါမုံလှစံပြ ကျေးရွာကလေးမှ ထွက်ပေါ်ခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံ ကက်သလစ်သာသနာ တော်၏ ပထမဆုံးသော ရဟန်းမင်း အမတ်၊ ရန်ကုန် ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် ကြီး ကာဒီနယ်ချားလ်စ်ဘို၏ ဆရာ တော် ဝါ ၂၅ နှစ်ပြည့် ငွေစင်ဂျူဘီလီ ပွဲတော်နှင့် ဘာသာပေါင်းစုံငြိမ်းချမ်း စွာအတူနေထိုင်ရေး အခမ်းအနား တစ်ရပ်ကို ဂုဏ်ပြုတက်ရောက်ရန် အတွက် ဘာသာပေါင်းစုံမှ ကိုးကွယ်

အခြေအနေကို အကောင်းဆုံးညွှန်ပြ ထားခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာတို့၏ ကုန်းဘောင်မင်းဆက်အစ အလောင်း မင်းတရား၏ ငါးမည်ရ ပြည်ရွှေဘိုနှင့် အနီးကပ်ဆုံးနေရာတစ်ခု၏ မြန်မာ ပီသခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်စွာ ဘာသာကိုးကွယ်ခွင့် ရရှိခြင်းတို့၏ ဂုဏ်ယူဖွယ် မြင်ကွင်းပင်ဖြစ်သည်။ မုံလှကျေးရွာသည် ပထမအင်းဝ ခေတ် ခရစ်နှစ် အေဒီ ၁၃၆၄ ခုနှစ် တွင် ရွာတည်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မုံလှ ကျေးရွာတည်စတင်တည်ထောင်ပင် ဗုဒ္ဓ ဘာသာဝင်များနှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာ ဝင်များ အတူတကွ ယှဉ်တွဲနေထိုင်ခဲ့ ကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျေးရွာဒေသခံ များထံမှ သိရသည်။ စေတီပုထိုးများ၊ ဘုန်းတော်ကြီး ကျောင်းများနှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာ ဝင်တို့၏ ဘုရားကျောင်းများမှာ ညောင်ကိုးပင်ဟု ခေါ်ဆိုခဲ့ကြသည့် မူးမြစ်ကမ်းနံဘေး လှေဆိပ်အနီးတွင် ရာစုနှစ်ပေါင်းများစွာကတည်းက တစ်ခုနှင့်တစ်ခု ဆက်စပ်တည်ရှိနေ သည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ယနေ့သည် လေးရက်မြောက်ပွဲ



ဘာသာပေါင်းစုံငြိမ်းချမ်းစွာ အတူနေထိုင်ရေးအခမ်းအနားတွင် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

ရိုင်းပင်းစွာ၊ ခွင့်လွှတ်စွာနေကြမယ် ဆိုရင် တစ်ကမ္ဘာလုံး ရန်ပွဲတွေ ရပ်ဖို့ ဖြစ်လာမယ်။ အခု မုံလှဆိုတဲ့ ရွာကလေးကနေ အတူတကွညီညွတ် မှုကို ကချင်၊ ကယား၊ ကရင်၊ ချင်း၊ မွန်၊ ရခိုင်နဲ့ရှမ်း စတဲ့တိုင်းရင်းသား များ စုပေါင်းနေထိုင်တဲ့ မြန်မာ တစ်ပြည်လုံးကို ပို့နိုင်မယ်၊ ထိုကနေ မှ တစ်ကမ္ဘာလုံးကို သာကေယူခိုင်း ကြမယ်ဆိုရင် အကောင်းဆုံးပေါ့” ဟု သီတဂူဆရာတော်က မိန့်ကြားသည်။ ထို့အပြင် သီတဂူဆရာတော်က ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်နိုင်

မြို့ပေါ်ကပါ တရားပွဲလာရောက်ကြ လို့ အလွန်ကြည်နူးရပါတယ်။ ဝေးလံ ပြီး သွားလာရတာ ခက်ခဲတဲ့အပြင် ဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲမှုကြောင့် လာ ရောက်ကြတဲ့ ဘာသာပေါင်းစုံက ဧည့်သည်တွေကို အားနာရပါတယ်” ဟု စိန်မိုက်ကယ် ကက်သလစ်ဘုရား ရှိခိုးကျောင်း၏ ကျောင်းထိုင်ဆရာ တော်ဖြစ်သူ ဖာသာ ဩဂတ်စတင်း ဇော်ထွန်းက ပြောကြားသည်။ မုံလှရွာသို့ ခရစ်ယာန်ဘာသာ ကိုးကွယ်ကြသည့် လူမျိုးခြားများ စတင်ရောက်ရှိခဲ့သည်မှာ အေဒီ

အထိ သင်ကြားပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ ပြီး ဘာသာတို့ရိုးသည် နောက်ဆုံး ပြင်သစ်ရဟန်းဖြစ်ခဲ့သည်။ မုံလှရွာ သည် စစ်ကိုင်းနှင့် ရွှေဘိုနယ်တို့တွင် ပေါ်တူဂီဘရင်ဂျီတို့အား ပို့ဆောင် သော ရွာကြီး ၁၆ ရွာတွင် ပါဝင်ပြီး ထိုရွာများအနက် တိုးတက်စည်ပင် သည့် ရွာတစ်ရွာအဖြစ် နှစ်ပေါင်း များစွာ ရပ်တည်လာခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း မုံလှစံပြကျေးရွာကလေးမှ ထွက်ပေါ်ခဲ့သည့် မြန်မာနိုင်ငံ ကက်သလစ်သာသနာတော်၏ ပထမ ဆုံးသော ရဟန်းမင်းအမတ်၊ ရန်ကုန် ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော်ကြီး ကာဒီနယ် ချားလ်စ်ဘိုက ရှင်းပြရင်း လာရောက် သော အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘာသာ ပေါင်းစုံ၊ လူမျိုးပေါင်းစုံတို့ကို ကြင်နာ သောအပြုံးဖြင့် ကြိုဆိုဧည့်ခံသည်။ ပွဲတော်ရက်မှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က စတင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ပထမနေ့ တွင် မစ္စားတရားတော်မြတ် (စည်းလုံး ခြင်းနှင့် ဘာသာပေါင်းစုံတို့မှ အေးချမ်းစွာ လက်တွဲလုပ်ဆောင်ခြင်း) အကြောင်း ရှင်းလင်းဟောကြားခြင်း၊ ဂျူဘီလီအရှင် ကာဒီနယ် ချားလ်စ်ဘို အား ကြိုဆိုကာ ဂျူဘီလီစတိတ်စင် အား ကောင်းချီးပေးခြင်းများ ပြုလုပ် ကြပြီး ယနေ့ဒုတိယနေ့အဖြစ် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် ဘာသာပေါင်းစုံမှ ဆုတောင်းပွဲကိုလည်း သီတဂူတရားပွဲ အပြီးတွင် ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့သည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်တွင် ရန်ကုန် ကက်သလစ် ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် ကြီး ကာဒီနယ်ချားလ်စ်ဘို၏ ဆရာ တော် ဝါ ၂၅ ဝါအထိမ်းအမှတ် ငွေရတု သဘင်ကျင်းပခြင်း၊ ကျေးဇူးမစ္စား တရားတော်မြတ်နှင့် ကချင်မနော အကများ ကပြခြင်း၊ ကိုယ်တော်မြတ် ဖူးမြော်ခြင်းနှင့် ကောင်းချီးမင်္ဂလာ ပေးခြင်း၊ ဆီမီးထွန်းလှည့်လည် ဆုတောင်းခြင်းနှင့် ကွယ်လွန်သူ ဆွေမျိုးများအား ဂါရဝပြုခြင်းတို့ ပြုလုပ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ်လေးရက်အတွင်း ပထမ နှစ်ရက်ဆက်တိုက် ညစဉ် ဖိုးချစ် ဇာတ်သဘင်ဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေခဲ့ပြီး ဒုတိယနှစ်ရက်တွင်မူ ကက်သလစ် ဘာသာဝင် အနုပညာရှင်များဖြစ်သော အဆိုတော် နွဲ့ယဉ်ဝင်းဦးစီးသည့် အဖွဲ့သားများက စတိတ်ရှိုးဖျော်ဖြေ ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယနေ့တွင်မူ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူ ယှဉ်တွဲနေထိုင်သည့် မုံလှစံပြ ရွာကလေးမှသည် လူသားအားလုံး တူညီစွာရရှိမည့် အေးချမ်းခြင်းဆီသို့ အရောက်သွားမည် ဟူသည့် ဆရာ တော်ကြီးတို့၏ ဩဝါဒအောက်တွင် မုံလှရွာသူ ရွာသားများအပါအဝင် အားလုံးသော ပရိသတ်များ နူးညံ့ သော အပြုံးများ ဝေဆာလျက်ရှိပြီး အတူတကွ ငြိမ်သက်စွာ တရားတော် နာယူနေကြသည်ကို ကြည့်ကာ ဝမ်းသာမိပါကြောင်း။



ကာဒီနယ်ချားလ်စ်ဘို၏ ဆရာတော် ဝါ ၂၅ နှစ်ပြည့် ငွေစင်ဂျူဘီလီပွဲတော်နှင့် ဘာသာပေါင်းစုံငြိမ်းချမ်းစွာအတူနေထိုင်ရေးအခမ်းအနားသို့ လာရောက် ကြည့်စဉ်ပရိသတ်များကို တွေ့ရစဉ်။

ယုံကြည်ကြသူများ လာရောက်နေကြ ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ “ဘုရားသခင် ကျေးဇူးတော် ကြောင့် မုံလှကျေးရွာမှာ မွေးဖွားခွင့် ရခဲ့တယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ တိုင်းရင်း သား လူမျိုးတွေအားလုံးနဲ့ တစ်သား တည်း ဖြစ်တည်ခွင့်ရခဲ့တာဟာ ကိုယ်တော်အတွက် အဖိုးမဖြတ်နိုင် တဲ့ ဆုလာဘ်တစ်ခုပါ” ဟု ရဟန်းမင်း အမတ် ကာဒီနယ်ချားလ်စ်ဘိုက ပြောကြားသည်။ “ရှေးဘိုးဘေးဆရာတို့၊ ဘာသာ နှစ်ခု ချစ်ကြည်မှုမျိုးစေ၊ အုတ်မြစ် မဟုတ် ကျောက်မြစ်ပါ။ အမွေဆက်ခံ သား၊ မြေး၊ မြစ်တို့ ဘာသာနှစ်ခု ချစ်ကြည်မှုက အံ့မခန်းပါ။ တွေ့မြင် သူတို့ အတူယူစရာ၊ ရွှေမုံလှစံပြ ကျေးရွာ။ ကြားမြင်သူတို့ သာဓုခေါ် စရာ၊ ပြုမှုကုသိုလ် အမျှ အမျှ အမျှ ဝေနေမှာ၊ ရွှေမုံလှ စံပြကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားတွေပါ” စိန်မိုက်ကယ် ကက်သလစ်ဘုရား ရှိခိုးကျောင်းအတွင်း ကပ်နိပ်ထား သည့် အထက်ပါ စာချီးကလေးသည် မုံလှကျေးရွာ၏ လက်ရှိရပ်တည်မှု

နေ့၏ ဒုတိယနေ့ဖြစ်ပြီး နံနက်ပိုင်းတွင် ဘုန်းတော်ကြီးများ သိက္ခာထပ်ပွဲ၊ ခြင်းအလှူခတ်ပွဲနှင့် ချောတိုင်တက်ပွဲ များကိုကျင်းပပြီး မွန်းလွဲ ၂ နာရီ အရောက် ကက်သလစ်လူငယ်များ၏ ဘင်ခရာသံများ၊ ဗုဒ္ဓဘာသာလူငယ် များ၏ မေတ္တာပို့သံများဖြင့် ဘာသာ တရားကွဲပြားမှုများကြားမှ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ခြင်း တရားတော် ဟောပြောရန်အတွက် သီတဂူ ဆရာတော် ဒေါက်တာ အရှင် ဉာဏိဿရ ကြွရောက်လာရာ များပြားလှသည့် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များ နှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင် ရပ်ဝေး ရပ်နီးမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ သောင်းသောင်း ဖြစ်ကြိုဆိုကြသည်။ “မင်္ဂလာရှိသော နေ့တစ်နေ့ဖြစ်ပါ တယ်။ မင်္ဂလာဆိုတာ မကောင်းသော အရာအားလုံးကို ရှောင်ခြင်း၊ ကောင်း သောအရာများအား ပြုစုပျိုးထောင် ခြင်းဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ဖြစ်ပါတယ်။ အသားအရောင်မရွေး၊ လူမျိုးဘာသာ မရွေး အခွဲတွေ ချွတ်ပစ်လိုက်ရင် လူဆိုတာ ကျန်ခဲ့ပါတယ်။ လူလူချင်း ချစ်ခင်စွာ၊ နားလည်စွာ၊ ဖေးမစွာ၊

မည့် သာကေနှင့် လမ်းစဉ်ပေါင်း ရှစ်ချက်ကို ကာဒီနယ် ချားလ်စ်ဘိုနှင့် အတူ ဆွေးနွေးဟောပြောပေးခဲ့သည်။ “ကာဒီနယ် ဆရာတော်ကြီးရဲ့ ဇာတိဖြစ်သလို မုံလှကျေးရွာဟာ အလွန်အေးချမ်းတဲ့ ရွာလေးတစ်ရွာ ဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်ခြေ ၄၅၀ လောက် ရှိပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များက တစ်ခြမ်း၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များက တစ်ခြမ်း နေကြတာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ခိုက်ရန်ဖြစ်တာ၊ ဘာသာရေးအတွက် ပဋိပက္ခဖြစ်တာမျိုး မရှိပါဘူး။ အခု ကာဒီနယ်ရဲ့ပွဲအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး က ကက်သလစ်ဘာသာဝင်တွေအများ ကြီးလာရောက်တာကြောင့် နေရာ အခက်အခဲကို ဗုဒ္ဓဘာသာ ဘုန်းတော် ကြီးကျောင်းတွေ၊ နေအိမ်တွေက ဝမ်းပန်းတသာ အကူအညီပေးပြီး လက်ခံဧည့်ခံပေးကြတယ်။ ဆရာ တော်ကြီးရဲ့ ငွေစင်ဂျူဘီလီကို ကျင်းပ သလို အတူတကွနေထိုင်ကြတဲ့ ဗုဒ္ဓ ဘာသာဝင်တွေကိုလည်း တရားတော် နာစေချင်တဲ့ စိတ်ကူးနဲ့ သီတဂူ ဆရာတော်ကြီးကိုလည်း ပင့်ဖိတ်ပေး ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ရွာတွေအပြင်

၁၃၆၄ တွင် ဖြစ်ပြီး အနောက်ဘက် လွန်မင်းလက်ထက် အေဒီ ၁၆၁၂ တွင် ပေါ်တူဂီဘရင်ဂျီဘာသာဝင်များ ရောက်ရှိလာခဲ့သည်။ အလောင်း ဘုရား လက်ထက် အေဒီ ၁၇၅၆ တွင် မူ သန်လျင်တိုက်ပွဲအပြီးတွင် ပြင်သစ် လူမျိုး ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များထပ်မံ ရောက်ရှိလာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အေဒီ ၁၇၁၉ မှ အေဒီ ၁၈၇၂ အထိ အီတာလျံ ရဟန်းတော်များ သာသနာပြုခဲ့ကြပြီး ထိုလက်ထက်တွင် မုံလှရွာကို ကက် သလစ်ခရစ်ယာန်ဘာသာ၏ အလယ် ဗဟိုအဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ကြကြောင်း ကက်သလစ်ဘာသာဝင်များ၏ သမိုင်း မှတ်တမ်းတွင် ဖော်ပြထားသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံး သော မြန်မာရဟန်းဖြစ်သင်ကျောင်းကို ဆင်ဖြူရှင်မင်းလက်ထက် အေဒီ ၁၇၇၀ တွင် ဘုန်းတော်ကြီး ပယ်ကော က မုံလှရွာတွင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ကိုယ် တော်များသည် သမဝါယမ ငွေစု၊ ငွေချေးအသင်းများ ဖွဲ့စည်းတည် ထောင်ခြင်း၊ ဥယျာဉ်ခြံမြေစိုက်ပျိုး ရေးနည်းလမ်းများ အကြံပေးခြင်း၊ ကျောင်းပညာရေးကို အလယ်တန်း

သတင်းဆောင်းပါး - ခင်ရတနာ၊ ဓာတ်ပုံ - မေဦးမိုး ဒရုန်းဖြင့် ရိုက်ကူးပူတော်သူ - သီတဂူ မောင်မောင်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လက်ရှိတံတားအသုံးပြုခကောက်ခံနေသော ဆင်တံတား၏ ၂၈-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်အထိ တံတားအသုံးပြုခ ကောက်ခံခြင်း လုပ်ငန်း(၃)နှစ် လုပ်ကိုင်ခွင့်လုပ်ငန်းလိုင်စင်ကို နိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များသို့ အောက်ဖော်ပြပါ အတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ခါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) အိတ်ဖွင့်တင်ခါဆောင်ရွက်မည့်တံတား - ဆင်တံတား
(ခ) ရှေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာနှင့်စည်းကမ်းချက်များ - မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း) ဝယ်ယူနိုင်သောနေရာ တိုင်းအမှတ်(၁၁)ပုဂံနှင့်မန်နေဂျာ (စီးပွားရေး/တိုင်း)တိုင်းအမှတ်(၃) မန္တလေး
(ဂ) အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရမည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီ
(ဃ) အိတ်ဖွင့်တင်ခါပေးသွင်းရမည့်နေရာ - မန္တလေးဘူတာ၊ ဓာတ်ယထပ်၊ မန်နေဂျာ၊ (စီးပွားရေး/တိုင်း)ရုံး
(င) အိတ်ဖွင့်တင်ခါဖွင့်လှစ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ၁၃:၀၀နာရီ
(စ) အိတ်ဖွင့်တင်ခါဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ - မန္တလေးဘူတာကြီး၊ မြေညီထပ် နားနေဆောင်(၂)

မှတ်ချက်။ (၁) အိတ်ဖွင့်တင်ခါဝယ်ယူခွင့်တောင်းခံလွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များအား တစ်စုံလျှင် ကျပ်(၁၀၀၀၀/-)နှုန်းဖြင့် ၁၈-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီအထိ မန်နေဂျာ(သွားလာရေး/တိုင်း) တိုင်း အမှတ်(၁၁)ပုဂံနှင့် မန်နေဂျာ(စီးပွားရေး/တိုင်း)တိုင်းအမှတ်(၃) မန္တလေးတို့တွင် (ရုံးပိတ်ရက်များမပါ)ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါ သည်။
(၂) အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းအမှတ်- ၀၂-၆၆၆၇၄၊ ၀၂-၃၅၂၈၉နှင့် ၀၉-၆၈၀၅၂၄၄တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ဥက္ကဋ္ဌ၊ တင်ဒါစီစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး

ဖားကန့်တွင် ယခုနှစ်အတွင်း ခြောက်ကြိမ်မြောက် မြေစာပုံပြိုကျမှုဖြစ်ပွား ကန့်သတ်နေရာများအတွင်း ဝင်ရောက်၍ ရေမဆေးကျောက်ရှာသူများ ပျောက်ဆုံးနေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန့်မြို့နယ် ဆိပ်မကျေးရွာအုပ်စု ကန့်ခါကျေးရွာအနောက်ဘက်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်က လူ ၁၁၀ ကျော်သေဆုံးခဲ့သော မြေစာပုံပြိုကျမှုဖြစ်ပွားရာနေရာနှင့် ကပ်လျက်တွင်တည်ရှိသည့် အောင်ဟိန်းလင်း အကျိုးတူကုမ္ပဏီမှ စွန့်ပစ်သည့်မြေစာပုံပြိုကျမှု ယမန်နေ့က ဖြစ်ပွားရာ ရေမဆေးကျောက်ရှာသူအချို့ ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိကြောင်း ဒေသခံများထံမှ သိရသည်။

ယမန်နေ့ညနေ သုံးနာရီခွဲခန့်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် မြေစာပုံပြိုကျမှု နေရာသည် အန္တရာယ်ရှိသောနေရာဖြစ်၍ ဝင်ရောက်ခြင်းမပြုရန် ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်မှစ၍ ကန့်သတ်ထားခဲ့သော နေရာဖြစ်ကြောင်း၊ ယခု မြေစာပုံပြိုကျချိန်တွင် လူသုံးယောက်မှ ခြောက်ယောက်အထိ ပါဝင်သောအဖွဲ့လေးဖွဲ့ခန့်က အဆိုပါနေရာတွင် ရေမဆေးကျောက်ရှာနေကြကြောင်း၊ အန္တရာယ်ရှိ၍ ကန့်သတ်ထားသောနေရာကို ခိုးဝင်၍ ရေမဆေးကျောက်ရှာဖွေသူ ခြောက်ယောက်အုပ်စုမှ ငါးယောက်လွတ်မြောက်လာခဲ့ကာ ၎င်းတို့အဖွဲ့မှ တစ်ယောက်အပါအဝင် လူ ၁၂ ယောက်မှ ၂၀ ခန့်အထိ ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း ရေမဆေးကျောက်ရှာဖွေသူများအသိုင်းအဝိုင်းက ပြောကြားသည်။ ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက် မြေစာပုံပြိုကျမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက်ပိုင်းတွင် မြေပြိုမှု

ဘေးအန္တရာယ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးပညာရှင်များက ပညာရေးမှူးများပြုလုပ်ခြင်း၊ အန္တရာယ်ရှိနေရာများကို ကာရံခြင်း၊ ကြေညာချက်များထုတ်ပြန်ခြင်း၊ လိုက်လံဆော်ကြခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့သော်လည်း လိုက်နာ ခြင်းမရှိသူများနှင့် ကန့်သတ်နေရာများကို ခိုးဝင်ပြီး ကျောက်ရှာဖွေသူများရှိနေကြောင်း ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။ မြေစာပုံပြိုကျမှုများမှာ ယခုနှစ်အတွင်း ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်တွင် တစ်ကြိမ်၊ မတ် ၆ ရက်နှင့် ၃၀ ရက်တို့တွင် တစ်ကြိမ်စီ၊ စက်တင်ဘာ ၂ ရက်တွင် တစ်ကြိမ်နှင့် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် တစ်ကြိမ် ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ယခုမြေပြိုမှုမှာ ယခုနှစ်အတွင်း ခြောက်ကြိမ်မြောက် ပြိုကျခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခင်ရတနာ

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ ရောင်းချမည့် ပထမဦးဆုံးသော ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းစဉ်များ စတင်မိတ်ဆက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မြန်မာနိုင်ငံ၌ ပထမဆုံးဖွင့်လှစ်လိုက်သည့် ရန်ကုန် စတော့အိတ်ချိန်းတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီများအုပ်စုနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံ Stirling Coleman Securities Co., Ltd. တို့ အကျိုးတူ ပူးပေါင်းထားသည့် KBZ Stirling Coleman Securities Co., Ltd. (KBZ SC Securities) ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ မိတ်ဆက်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ Sule Shangri-La Hotel Ballroom ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ကနဦးအနေဖြင့် မြန်မာ Listing Company ခြောက်ခုမှ ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်များ

ကို ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် ရောင်းချရန် စီစဉ်လျက်ရှိပြီး ယင်းတို့ကို တာဝန်ခံရောင်းချပေးရန် Underwriter ကုမ္ပဏီ ၁၀ ခုကို ပဏာမအဖြစ် ရွေးချယ်ထားပြီး ကုမ္ပဏီ ၁၀ ခုတွင် KBZ SC Securities က လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်လိုင်စင်ရရှိထားပြီး ကျန်ရှိသော ကုမ္ပဏီများမှာလည်း လိုင်စင်ရရှိရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များကို ဆက်လက်ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ KBZSC Securities ၏ လုပ်ငန်းများကို ရန်ကုန်မြို့ ကမ်းနားလမ်းရှိ Strand Square (ယခင်ခြောက်ထပ်ရုံး) တွင် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်၍ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဈေးရောင်းဌာန မြောက်ပိုင်းခရိုင် ရွှေပြည်သာမြို့နယ် အမှတ်(၉) ရပ်ကွက်တွင် ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၂၈၈ ခန်းပါ အဆင့်မြင့် တစ်ထပ်ဈေးရုံလေးရုံး၊ ပျံကျဈေးနေရာနှင့် ကားပါကင်တို့ တည်ဆောက်ပြီးစီးနေမှုကို ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက်က တွေ့ရစဉ်။

မြင့်သန်းကြည်(ရွှေပြည်သာ)

သာယာမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့ အနီး တစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ အများအားဖြင့် သာယာမည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် လယ်ယာထွက်ကုန်နှင့် သစ်သီးဝလံဈေးနှုန်းများ

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့) ဈေးပိတ်ချိန် လယ်ယာထွက်ကုန်နှင့် သစ်သီးဝလံဈေးနှုန်းများ						
စဉ်	အမျိုးအစား	ထွက်ရှိရာဒေသ	ယူနစ်	ဈေးကွက်	ဈေးနှုန်း(ကျပ်)ပျမ်းမျှ အနိမ့်ဆုံးမှ အမြင့်ဆုံး	မှတ်ချက်
၁။	ပေါဆန်း(ဆန်)	နယ်စုံ(မှာပုံ၊ ဒေးဒရဲ၊ မြောင်းမြ၊ ပုသိမ်၊ ရွှေဘို)	တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၃၃၀၀၀ မှ ၅၅၀၀၀	အဟောင်း
၂။	ပေါဆန်း(ဆန်)	နယ်စုံ(မှာပုံ၊ ဒေးဒရဲ၊ မြောင်းမြ၊ ပုသိမ်)	တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၂၆၀၀၀ မှ ၃၀၀၀၀	အသစ်
၃။	ဇီရာ/ဧည့်မထ(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၁၉၅၀၀ မှ ၂၅၅၀၀	အသစ်
၄။	ငစိန်(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၁၉၅၀၀ မှ ၂၅၅၀၀	အသစ်
၅။	မြီးတုံ(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၂၃၀၀၀ မှ ၂၆၀၀၀	အဟောင်း
၆။	သုခ(ဆန်)		တစ်တင်းခွဲ	ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုလ်	၂၁၀၀၀ မှ ၂၂၀၀၀	အသစ်(ရှယ်)
၇။	မတ်ဝဲ (FAQ)(ပဲ)		တစ်တင်	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၂၂၉၀၀၀၀	
၈။	ပဲတိမ်(ပဲ)	နယ်စုံ(ပုသိမ်၊ ရွှေဝါ၊ ဝါးခယ်မ)	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၁၃၃၀ မှ ၂၃၃၅	
၉။	ကြက်သွန်နီ	ဆိပ်ဖြူ၊ မြစ်သား၊ မြင်းခြံ	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၈၀၀ မှ ၂၆၀၀	
၁၀။	ကြက်သွန်နီ	တရုတ်	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၂၈၅၀ မှ ၂၉၀၀	
၁၁။	ကြက်သွန်ဖြူ	ကြာကုတ်	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၂၈၅၀ မှ ၂၉၀၀	ရှယ်၊ လတ်
၁၂။	ကြက်သွန်ဖြူ	တောင်ကြီး၊ အောင်ပန်း	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၂၉၀၀ မှ ၃၅၀၀	ထူး-၂၊၃၊၅
၁၃။	အာလူး	အောင်ပန်း	တစ်ပိဿာ	ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုလ်	၆၅၀ မှ ၈၃၀	A1,OK,S1,S2
၁၄။	ကျွဲကောသီး	မော်လမြိုင်	တစ်လုံး	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဗိုလ်	၁၀၀၀ မှ ၁၇၀၀	
၁၅။	လိမ္မော်သီး		တစ်ပိဿာ	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဗိုလ်	၁၀၀၀ မှ ၁၄၀၀	
၁၆။	ဆီးသီး(အချဉ်)		တစ်တာ	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဗိုလ်	၁၁၀၀၀	
၁၇။	စတော်ဘယ်ရီသီး		တစ်ဘူး	သီရိမင်္ဂလာဈေးကုန်စည်ဗိုလ်	၁၂၀၀	

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဈေးကွက်သတင်းအချက်အလက်အဖွဲ့ (AMIT) မှ ပေးပို့သည်။

ဖောင်းကြွန်ပါတီပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 8K-2105 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတီပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတီပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညနု၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း) သန်လျင်မြို့

အမည်ပြောင်း
ဦးကျော်မင်းဦး ၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၀၄၅၈၀၈၈ သား အထက(၁)၊ အငွေတန်း(A)မှ မောင်စိုးသီဟအား မောင်သက်ဝေထက်ဟု ပြောင်းလဲအပ်ပါရန်။
မောင်သက်ဝေထက်

မော်တော်ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၁ယ/၈၄၆၄၄၊ Follow Me 110 M/C ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးမြင့် ၉/မထလ(နိုင်)၀၅၃၇၀၀ က(ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လျှောက်တိုင်လားရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညနု(မိတ္တူစာရင်း)

KG - Kit ဝယ်ယူရေးအတွက် ရှင်းလင်းပြသမည့်အစီအစဉ် တက်ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်း

၁။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနက ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တွင် KG ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအတွက် KG-Kit (အမျိုးအမည် - ၁၃ မျိုး) များကို တင်ဒါခန့်မှန်း ဝယ်ယူရန်ရှိပါသည်။

၂။ ပစ္စည်းနမူနာများ ပြသခြင်းနှင့် လိုအပ်သည့် တင်ဒါအချက်အလက်များကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ရှင်းလင်းပြသမည်ဖြစ်ပါ၍ တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ပိတ်စားသည့် ကုမ္ပဏီ/အဖွဲ့အစည်းများ တက်ရောက်နိုင်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ - ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၁၀-၀၀) နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - အခြေခံပညာဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) နေပြည်တော်

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၅၆၆၀၀၄၈၊ ၀၆၇-၄၀၇၆၉၀

အခြေခံပညာဦးစီးဌာန နေပြည်တော်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အသီးသီးအတွက် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းခွင့်ဖြုတ်ငွေ ငွေရုံးအောက်အဆင့် ဆောက်လုပ်မည့်မြစ်ရေ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံး ပေ (၄၄၄၇၀) နှစ်ထပ်သံကူကွန်ကရစ် (RC) အဆောက်အအုံ တစ်လုံးဆောက်လုပ်ရန်ရှိပါသဖြင့် ပြည်တွင်းမြန်မာနိုင်ငံသား ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များ အနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းနှင့် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အပြီးဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ပြည်တွင်းနိုင်ငံသား ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များသည် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အဆိုပြုလွှာကို ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှစတင်၍ ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက် မွန်းတည့် ၁၂နာရီမတိုင်မီ ပေးပို့တင်သွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။ နောက်ကျတင်သွင်းသောတင်ဒါများကို လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၃။ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ အဆိုပြုလွှာတွင်ပါဝင်ရမည့် အချက်အလက်များကို အလုပ်ခွင်နှင့်ပြည်လမ်းထောင့်ရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံးတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ အဆိုပြုလွှာ တင်သွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့် ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်နှင့် ကုမ္ပဏီ Profile ကိုပါ တင်ပြရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၄။ တင်ဒါဖွင့်လှစ်ခြင်းကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲရုံး၊ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် တင်ဒါတင်သွင်းသူ ကိုယ်စားလှယ်များရှေ့မှောက်တွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၁-၂၃၁၇၅၄၂၊ ၀၁-၂၃၁၂၄၅၈ တို့သို့ ဆက်သွယ်ရန်ခံနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အလုပ်ခွင်၊ ရန်ကုန်မြို့

မိဘအမည်မှန်
လွယ်ဂျယ်မြို့၊ အထကကျောင်း တတိယတန်းမှ မောင်ဆိုင်အောင်၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးမရန်တူးနှင့် ဒေါ်ချိန်အိန်လွတ် ဖြစ်ပါသည်။
ဦးမရန်တူး-ဒေါ်ချိန်အိန်လွတ်

အမည်မှန်
ဦးသောင်းထွန်း၏အသား အထက(၁) စစ်တွေ၊ နဝမတန်း(B)မှ မောင်အောင်သူ၏ အမည်မှန်မှာ မောင်အေးမြင့် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်
မိုးကောင်းမြို့၊ အထက(၂) ပုဇွန်တန်း(C) မှ မောင်စောထွန်းမြတ်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးနိုင်ဝင်းထွန်း ၁/မကတ(နိုင်)၀၅၅၉၀၀ ဖြစ်ပါသည်။
ဦးနိုင်ဝင်းထွန်း

အဝီစိတွင်းတူးရာမှ ရေနှင့်အတူ ဓာတ်ငွေ့များပန်းထွက်

အောင်လံ ဒီဇင်ဘာ ၁၅

အောင်လံမြို့နယ် မဲခေါင်းကျေးရွာမြောက်ပိုင်း ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲအတွက်သုံးစွဲရန် နှစ်လက်မအဝီစိရေတွင်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်က စတင်တူးဖော်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် အနက်ပေ ၃၉၀ အရောက်တွင် ရေနှင့်ဓာတ်ငွေ့များ ရောနှောလျက် အမြင့်ပေ ၃၀ ခန့် အထိ ပန်းထွက်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ပြည်မြို့နယ် တီတွတ်သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းမှ ဆက်သွယ်တင်ပြပေးမှုအရ ရေနံရှာဖွေရေး အဖွဲ့ (နေပြည်တော်) ဘူမိဗေဒအရာရှိ ဦးဇော်မြင့်နှင့်အဖွဲ့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးရာ ဘူမိဗေဒအရာရှိက စက်ရေတွင်းမှထွက်ရှိသော ဓာတ်ငွေ့သည် သဘာဝအလျောက်ဓာတ်ငွေ့များ ရေနှင့်အတူပါဝင်နေခြင်းဖြစ်ပြီး ဓာတ်ငွေ့ အနံ့အသက်များပါဝင်နေ၍ သောက်သုံးရန်မသင့်ကြောင်းနှင့် ရေတွင်းအား ပိတ်၍ အခြားသင့်လျော်သည့်နေရာသို့ ပြောင်းရွှေ့တူးရန် ပြောကြားသည်။ အဆိုပါတွင်းမှာ ဓာတ်ငွေ့တူးဖော်ရန်လုံလောက်သော ဓာတ်ငွေ့များမရှိကြောင်း နှင့် ဓာတ်ငွေ့များပါဝင်သော ရေအားဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်ရန်အတွက် နေပြည်တော် သို့ ယူဆောင်သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သိန်းလွင်(ပြန်/ဆက်)



ကုန်တင်ယာဉ် အရှိန်လွန်တိမ်းမှောက် ယာဉ်မောင်းသေဆုံး

ဆင်ပေါင်ဝဲ ဒီဇင်ဘာ ၁၅

သရက်ခရိုင် ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် အောင်လံ-တောင်တွင်းကြီးကားလမ်းတွင် ကုန်တင်ယာဉ်တစ်စီး အရှိန်လွန်တိမ်းမှောက်ခဲ့၍ ယာဉ်မောင်းသေဆုံးခဲ့မှု ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေပိုင်းက ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သရက်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့ မှူးရုံးမှ သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲက အောင်လံ-တောင်တွင်းကြီး ကားလမ်းအတိုင်း အောင်လံမှတောင်တွင်း ကြီးဘက်သို့ ဆန်အိတ် ၆၀၀ တင်ဆောင်၍ မင်းမင်း(၃၀နှစ်) ကုန်ကျေးရွာ တိုက်ကြီးမြို့နယ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေသူမောင်းနှင်ပြီး ယာဉ်နောက်လိုက် ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့်လမ်းကြိုလိုက်လာသူ ကျော်မင်း (၄၅နှစ်) ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တို့လိုက်ပါ လာသည့် 9B/-----၁၈၁၁ မိုးပြာရောင်ယာဉ်သည် မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၃၄/၆) (၂၃၄/၇)ကြားအရောက်၌ အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲတိမ်းမှောက်ခဲ့သောကြောင့် မင်းမင်းတွင် ဒဏ်ရာရရှိကာသေဆုံးခဲ့ပြီး ကျော်မင်းတွင် (မစိုးရိမ်ရ)ဒဏ်ရာ များရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယာဉ်မဆင်မခြင်မောင်းနှင်သူ ယာဉ်မောင်းအား ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် ကိုးပင်နယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ထားသည်။

ဇေယျတု(မကွေး)

ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်နေသော ရဲဘက်ပြေး

ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၌ ဖမ်းဆီးရမိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဒဂုံမြို့ သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၌ ထွက်ပြေး လွတ်မြောက်နေသော ရဲဘက်ပြေး တရားခံ ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း သိရှိ ရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီခန့်က ရဲဘက်ပြေး

တရားခံကျော်ထူး(၃၉ နှစ်) ဒေါပုံ မြို့နယ်နေသူသည် (၆၀) ရပ်ကွက် ကျေးတွင် နေထိုင်သူမိခင်အား လာ ရောက်တွေ့ဆုံစဉ် သတင်းအရ အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဒုစရိုက်နှိမ်နင်း ရေးဌာနမှူးမှူး ရဲအုပ်လင်းဟန်နှင့် နယ်မြေခံတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အဆိုပါ နေအိမ်၌ ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးခဲ့ သည်။

ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်နေသော ရဲဘက်ပြေး ကျော်ထူးသည် ပုဒ်မ ၃၂၆ အမှုဖြင့် တိုက်ကြီးမြို့နယ် ၁၀(၂)ရဲဘက်ထောင်တွင် ထောင် သုံးနှစ်ကျခံခဲ့ရရာမှ ထွက်ပြေး လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါရဲဘက်ပြေး တရားခံ ကျော်ထူးကို ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း) မြို့မရဲစခန်းက တိုက်ကြီးမြို့နယ် ၁၀(၂) ရဲဘက် စခန်းသို့ သွားရောက် အပ်နှံကြောင်း သိရသည်။

(၁၈၁)

ပျဉ်းမနားမြို့ ကာရာအိုကေဆိုင်၌ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦးစားခုတ်ခံရ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

နေပြည်တော် ပျဉ်းမနား ဖြစ်စဉ်မှာ အခင်းဖြစ်ပွားရာ ဘောဂဝတ်ရပ်ကွက် (၁၉)လမ်းရှိ ချယ်ရီမေ ကာရာအိုကေဆိုင်အခန်း ချယ်ရီမေ ကာရာအိုကေဆိုင်၌ ဒီဇင် အမှတ် (၂၀၄)သို့ ယခင်က သိကျွမ်း ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁ နာရီက ခဲ့သော ရန်နောင်စိုး(၃၃ နှစ်) ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦး စားခုတ်ခံရကြောင်း ပမ္မဝတီ(၁)လမ်း ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်

ဇေယျသီရိမြို့နယ်နေသူ ရောက်ရှိ လာပြီး ရဲအုပ်ဇော်သောင်းထိုက် နှင့် အချင်းများသဖြင့် ကျန်တပ်ဖွဲ့ ဝင်များက ဖျန်ဖြေပေးခဲ့ရာ ရန်နောင်စိုးက စိန်ခေါ်ကာ ထွက်သွား ပြီး ခဏအကြာ ရဲအုပ်ဇော်သောင်း

ထိုက်တို့ရှိရာ အဆိုပါဆိုင်ခန်းသို့ ရန်နောင်စိုးနှင့်အမည်မသိခုနစ်ဦးက စားများ၊ သံတုတ်များ ကိုင်ဆောင် ရောက်ရှိလာပြီး ရဲအုပ်ဇော်သောင်း ထိုက်၊ ရဲအုပ်ထွန်းမင်းလတ်နှင့် ရဲအုပ်စိုးမိုးဝင်းတို့သုံးဦးကို စားနှင့် ခုတ်၊ တုတ်နှင့်ရိုက်သောကြောင့် ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သဖြင့် နေပြည်တော် ခုတ် ၁၀၀၀ ဆေးရုံသို့ နံနက် ၂ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ရဲဆေးစာဖြင့် ပို့ဆောင်ခဲ့ရသည်။

အဆိုပါ ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပျဉ်းမနား မြို့မရဲစခန်းက ရန်နောင်စိုး နှင့်အပေါင်းအပါခုနစ်ဦးအား ဖမ်းဆီး ရမိရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း၊ အခင်းဖြစ်ပွားခဲ့သော ချယ်ရီမေ ကာရာအိုကေဆိုင် (ခဲပုံ) မှာ သတ်မှတ်ချိန်ကျော်လွန်၍ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ (၀၁၁)



UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS
 ဗန်ကောက်၊ ပတ္တရာ (6)D| Dream/Safari World, Emerald Buddha, Baiyoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya | **Bangkok-Pattaya-Ayuttaya** (6 Days/ 5 Nights) Airticket Included
 Dec: 19 / Jan: 2, 9, 16, 23, 30 (\$300) Dec: 24, 25, 29, 30 (\$ 550 / \$ 650)
 ဗန်ကောက်၊ ပတ္တရာ (3)D, (4)D, (5)D Dec: 19 (\$200) Feb: 12, Mar: 2, 23, 30 (\$ 470 / \$550)
 ဗန်ကောက်၊ ဖူးခက် (6)D Dec: 24, 25, 29, 30 (\$500) Apr: 10, 11, 12, 13, 14, 18 (\$ 550/ \$ 650)
 ဖူးခက်/ချင်းမိုင် (4)D Dec: 24, 25, 29, 30 (\$300) **Bangkok - Cambodia (\$ 500)**
 ကုမင်း၊ ရန်ကုန်ရိလာ (8)D Dec: 26 / Jan: 9, 23 (\$500) **Bangkok - Cambodia (\$ 500)**
 70/A.Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133-44-55-66. No(126), 42th St, 83rd x 84th St, Mandalay. Ph: 099 - 7200 3797, 09 - 514 8079.

မြန်မာနိုင်ငံ ပုံနှိပ်နှင့်ထုတ်ဝေသူလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
အလုပ်အမှုဆောင်သစ်ရွေးကောက်ပွဲအခမ်းအနားနှင့်
နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေး
 မြန်မာနိုင်ငံ ပုံနှိပ်နှင့်ထုတ်ဝေသူလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းသည် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ အလုပ်အမှုဆောင်သစ်ရွေးကောက်ပွဲအခမ်းအနားအသင်း၏ ရွေးကောက်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် နှစ်ပတ်လည်အသင်းသားစုံညီအစည်းအဝေးပွဲကို ၁၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် UMFCCI ၌ ကျင်းပ ပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။
 သို့ဖြစ်၍ အသင်းသားများအနေဖြင့် အသင်းကြီးနှင့် အသင်းသားများ၏တိုးတက်ရေး တက်ကြွစွာပါဝင်လုပ်ဆောင်နိုင်သည့် အလုပ်အမှုဆောင်များအား ရွေးချယ်တင်မြှောက်နိုင်ရေးအတွက် ၁၉-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၉ နာရီထက် နောက်မကျဘဲ တက်ရောက်မဲပေးကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 MPPA Office ဖုန်း-၀၁-၂၃၀၀၁၉၈၊ ၂၃၀၀၁၉၇

ရွှေညွှန်ရာစုသစ် ၏ **စိန်ရွှေရတနာဆိုင်**
 ဗုဒ္ဓဂယာကျေးဇူးကံစမ်းပဲ **ကုသိုလ်ပြုနေပါသည်။**
 ၂၀၁၅ နှစ်ဟောင်းကုန်၍ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်ပြည့်စုံသော နှစ်သစ် ၂၀၁၆ ကိုကြိုဆိုခြင်းပြုသော အထူးအစီအစဉ်
 ● ရွှေထည်လက်ဝတ်ရတနာများကို အလျော့ထွက် ၃၀% လျော့၍ ရောင်းချပေးနေပါသည်။ **ရတနာသည်သင့်အတွက်ထာဝရ**
 ● စိန်လက်ဝတ်ရတနာများကို အလျော့ထွက် ၂၀% လျော့၍ ရောင်းချပေးနေပါသည်။ **ရတနာစုလိုက**
 ● ရွှေထည်၊ စိန်ထည်များကို ခွဲထည် အဖြစ်လည်း ရောင်းချပေးနေပါသည်။
 ဗလာမပါ **ကံစမ်းမိ** များလည်းလက်ဆောင်အဖြစ် ပေးနေပါသည်။ ကံစမ်းမဲကြောင့် အလျော့တွက်ပိုမယူပါ။
 ရတနာများကို စုဆောင်းရင်း နှစ်သစ်ကို ဝမ်းပန်းတသာ ကြိုဆိုကြပါစို့။ **အစဉ်အမြဲစိစစ်သည့်အားလေးစားလျက်** **သို့ကြွခဲ့ပါ**
 အမှတ် (၆၁၈)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ၂၃-လမ်းနှင့် ဝိုလ်ရွဲလမ်းကြား၊ ပေါ်တီကိုအောက်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၉-၄၉၃၄၀၁၅၈၊ ၀၉ ၄၂၁၀၂၉၉၉

အားကစားနှင့် ကာယပညာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌပလား ကလပ်ပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲပွင့်ပွဲကျင်းပ

တနင်္ဂနွေ၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၅
ကချင်ပြည်နယ် တနင်္ဂနွေမြို့နယ်တွင် အားကစားနှင့် ကာယပညာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌပလား ကလပ်ပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲပွင့်ပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲ က တနင်္ဂနွေမြို့ ကင်ဆားရာရပ်ကွက် အားကစားကွင်းကြီး၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဌေးမောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ဖွင့်ပွဲအဖြစ် ရွှေမြန်မာနှင့် ရွှေဝါဝင်းအသင်းတို့ ကစားကြပြီးပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက် အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ်ရွာမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
မိုးလေဝသနှင့် လေပေဒဏ်ဒြားမှုဦးစီးဌာန ထုတ်ပြန်ချက်အရ တနင်္ဂနွေနေ့တွင် မိုးအနည်းငယ်ရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

* ကျောပိုးမှ
ဦးဆောင်ရိုး ရရှိခဲ့သည်။ ဂျမိဗာဒီသည် ယင်းရိုးအပါအဝင် ပရီမီယာလိဂ်သွင်းရိုး ၁၅ ရိုး သွင်းယူခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ပွဲချိန် ၄၈ မိနစ်တွင် မာရက်စ်ကလပ်ကတော့အတွက် ဒုတိယဂိုး သွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲချိန် ၇၇ မိနစ်တွင်လူစားဝင်လာသော တိုက်စစ်မှူး ရီမီက ချယ်လ်ဆီးအတွက် တစ်လုံးတည်းသော ချေပဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲပြီး ချိန်တွင် ချယ်လ်ဆီး နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။
ချယ်လ်ဆီးအသင်းသည် ရမှတ် ၁၅ မှတ်ဖြင့် အဆင့် ၁၆ တန်းဆင်းရန် အထက်တွင် ရပ်တည်နေသည်။ လက်စတာအသင်းမှာရမှတ် ၃၅ မှတ်ရရှိပြီး အဆင့် (၂)၊ အဆင့်နယ်နှင့် နှစ်မှတ်ကွာခြားကာ ဇယားထိပ်တွင် ရပ်တည်နေသည်။
လက်စတာအသင်းသည် ဒီဇင်ဘာပွဲကျပ်ကာလအတွင်း အသင်းကြီးများနှင့် ဆက်တိုက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး အဲဗာတန်၊ လီဗာပူး၊ မန်စီးစီးတီးနှင့် တွေ့ဆုံမည်ဖြစ်ကာ ဇယားထိပ်တွင် ဆက်လက်ရပ်တည်နိုင်ရေး ရုန်းကန်ရဦးမည်ဖြစ်သည်။ ချယ်လ်ဆီးမှာ တန်းဆင်းရန်မကျရောက်ရေး ဒီဇင်ဘာပွဲကျပ်ကာလတွင် ဆန်းဒါးလန်၊ ဝက်ဖီးဒ်၊ မန်ယူတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

တိုက်စစ်မှူး ဗာဒီ လက်စတာအသင်းအတွက် အဖွင့်ဂိုးသွင်းယူစဉ်။

တရုတ်ဖိတ်ခေါ် ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲ၌ မြန်မာအသင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅
တရုတ် ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမှူးကျင်းပမည့် တရုတ်ဖိတ်ခေါ် ဖူဆယ်ပြိုင်ပွဲကို မြန်မာ့လက်ရွေးစင် ဖူဆယ်အသင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သည်။
အဆိုပါပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး လက်ရွေးစင်အသင်းများသာ ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သောကြောင့် အဆင့် အတန်းမြင့်မားသည့် ပြိုင်ပွဲလည်းဖြစ်သည်။ အိမ်ရှင်တရုတ်လက်ရွေးစင် အသင်းအပါအဝင် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း၊ အီရန်လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် မက္ကဆီကိုလက်ရွေးစင်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ပတ်လည်စနစ်ဖြင့် တစားကာ အမှတ်အမှားဆုံး အသင်းဗိုလ်စွဲမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ် ရေးဆွဲထားမှုအရ မြန်မာအသင်းမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် အီရန်လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ပွဲဦးထွက်ပွဲစဉ်ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်တွင် တရုတ်လက်ရွေးစင်အသင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် မက္ကဆီကို လက်ရွေးစင်အသင်းတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာဖူဆယ်အသင်းသည် ယင်းပြိုင်ပွဲအတွက် ကစားသမား ၁၅ ဦး ရွေးချယ်ထားပြီး လူသစ်ခြောက်ဦး ရွေးချယ်ထားသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် ဖူဆယ်အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးနိုင်သောင်းထိုက်၊ အသင်းအတွင်း ဝန်ထမ်းများ ဦးအောင်မော်သိန်း၊ နည်းပြချုပ် ဆာအို(အီရန်)၊ လက်ထောက် နည်းပြ ဦးကျော်ဇင်ညွန့်၊ ဂိုးနည်းပြ ဦးထွန်းထွန်းလတ်၊ ကစားသမားများအဖြစ် ပြည့်ဖြိုးအောင်(ဂိုး)၊ ကျော်ထက်အောင်(ဂိုး)၊ စောမင်းနောင်၊ အောင်ဇင်ဦး၊ သန်းဇင်၊ အောင်ချစ်သူ၊ ရဲရင့်ဦး၊ ဝိုင်းဖြိုးအောင်၊ နိုင်ရဲကျော်၊ ထက်မြတ်နိုင်၊ အောင်အောင်၊ ကျော်မင်းထွဋ်၊ ငြိမ်းမင်းစိုး၊ ပြည့်ဖြိုးမောင်(၂)နှင့် ပြည့်ဖြိုးမောင်(၃)တို့ ပါဝင်ကြသည်။ မြန်မာအသင်းသည် ပြိုင်ပွဲဝင်ရန် ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်(ယနေ့)ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။ ညီမြတ်သော်တာ



တိုက်စစ်မှူး ဗာဒီ လက်စတာအသင်းအတွက် အဖွင့်ဂိုးသွင်းယူစဉ်။

ကျောပိုးမှ
ထောင့်ကန်ဘောရရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါ ထောင့်ကန်ဘောမှတစ်ဆင့် ကျောနံပါတ်-၆ တီနီးမင်းဇော်က ပထမဦးဆုံးဂိုးကို စတင်သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ဂိုးပေးလိုက်ရသည့် ဟောင်ကောင်အသင်းမှာ ကစားကွက်ယိမ်းယိုသွားမှုမရှိဘဲ ပြန်လည်တိုက်စစ်ဆင်ကစားရာ ၂၇ မိနစ်တွင် ကျောနံပါတ်-၁၃ Shepherdson James က ချေပဂိုးပြန်လည်သွင်းယူခဲ့သဖြင့် ပထမပိုင်းတွင် တစ်ဂိုးစီ သရေရလဒ်ဖြင့် ပြီးဆုံးခဲ့သည်။ ဒုတိယပိုင်း ပြန်လည်ကစားရာ၌ သက်လုံပိုင်းဆိုင်ရာ အားနည်းသော ဟောင်ကောင်အသင်းမှာ သိသိသာသာ ကစားအားကျသွားသဖြင့် မြန်မာအသင်း အခွင့်ကောင်းယူ ကစားအားမြှင့်တင်ရာ ၅၅ မိနစ်တွင် မြန်မာအသင်းခေါင်းဆောင် ကျောနံပါတ်-၇ သန်းထွဋ်ဝင်းက ဒုတိယဂိုးထပ်မံသွင်းယူခဲ့သဖြင့် မြန်မာအသင်း နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ဦးဆောင် ကစားရင်း ဒုတိယပိုင်း ပြီးဆုံးသွားခဲ့သည်။ ဒုတိယပွဲစဉ်အဖြစ် တရုတ်အသင်းနှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းတို့ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ အာရှအဆင့် ထိပ်ဆုံးအုပ်စုတွင် ပါဝင်နေသော အင်အားကြီးတရုတ်အသင်းက တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိသွားခဲ့သည်။ ဒုတိယအကြိမ် အာရှဖိတ်ခေါ် အမျိုးသားဟော်ကီ ပြိုင်ပွဲတတိယနေ့ပွဲစဉ်များကို လာမည့် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်ရာ ပထမပွဲစဉ်အဖြစ် တရုတ်အသင်းနှင့် မြန်မာအသင်း၊ ဒုတိယပွဲစဉ်အဖြစ် ဟောင်ကောင် အသင်းနှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းတို့ ဆက်လက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)

အိမ်တွင်းအလုပ်အကိုင်အတွက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်

၁။ စားဖိုမှူး (လှိုင်သာယာတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်) ကျား(၃ ဦး)
- အဆောင်တွင်နေနိုင်ရမည်။ မြန်မာစာ၊ တရုတ်စာ
- ဝန်ထမ်း(၁၅၀)အတွက် (နံနက်၊ နေ့လယ်၊ ည) သုံးနပ်စာချက်ရမည်။
- အတွေ့အကြုံ(၅)နှစ်ရှိရမည်။အစားအစာ ကုန်ကျစရိတ်နှင့် (Menu)များ ကိုယ်တိုင်ရေးဆွဲနိုင်ရမည်။
- ခံစားခွင့်(၂)သိန်းမှ(၅)သိန်း (လုပ်ဆောင်မှုပေါ် မူတည်၍ခံစားခွင့်ရှိပါမည်။)

၂။ စားဖိုမှူးအကျ (လှိုင်သာယာတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်) ကျား(၅ ဦး)
- အဆောင်တွင်နေနိုင်ရမည်။ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ရမည်။
- နေ၊ စား၊ ငြိမ်း(၁ သိန်း မှ ၂ သိန်း)

၃။ ထမင်းချက်/သန့်ရှင်းရေး (နယ်တွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်) အမျိုးသမီး(၅ ဦး)
- တောင်ကြီး၊ မုံရွာ၊ မော်လမြိုင်၊ ပဲခူး၊ နေပြည်တော်ရုံးခွဲများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်။
- ကျန်းမာသန်စွမ်းသူ၊ အလုပ်ကြိုးစားလုပ်ကိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- အဆောင် စီစဉ်ပေးပါမည်။ (နေ၊ စား၊ ငြိမ်း၊ ကျပ် ၈၀၀၀)

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၇၉၈၀၉၀၉၅၊ ၀၉-၂၅၄၂၂၅၀၈ (နံနက်၈:၃၀ မှ ညနေ ၄:၃၀ အတွင်း)
မှတ်ချက်။ ။ အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် ဆေးစစ်ပြီးဆေးအောင်မှ အလုပ်ခန့်ပါမည်။

လေလံကြော်ငြာ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်ခရိုင်အတွင်းရှိ ငှက်သိုက်ကျွန်းများပေါ်မှ ငှက်သိုက်များကို ဒီဇင်ဘာ ၂၃ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ပုသိမ်ခရိုင် လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ပုသိမ်မြို့တွင် ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။ လေလံစည်းကမ်းများကို တစ်စုံလျှင်ကျပ် ၅၀၀နှုန်းဖြင့် သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ပုသိမ်ခရိုင်၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ ပုသိမ်မြို့တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့ ပုသိမ်ခရိုင်၊ ပုသိမ်မြို့

ဖခင်အမည်မှန်

မှန်ပြည်နယ်၊ မုချိမြို့၊ အထက(၃) အငွေမတန်း(B)မှ ဖောင်ခင်ထွေး၏ ဖခင် ဦးထွဋ်(ခ) ဦးထွန်းမြင့် ၁၀/ကမရ(နိုင်)၀၃၂၅၈ မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အမည်မှန်မှာ ဦးထွဋ်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးထွဋ်

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးလွင်မိုးနိုင် (၅/ကလတ(နိုင်) ၁၄၂၈၈၅) ပိုင်ဆိုင်သော ၃၈/၇၂၀၈ ယာဉ်၏ ပိုင်(ယ) မှုရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိကစားကြောင်းကြားရပါရန်၊ ဖုန်း ၀၉-၄၅၀၀၅၄၃၇၅

ရွှေကြေးစည် ၄ ကိုယ်ထိန်း (နေ့စဉ်-နံနက်/ည)

အလောင်းတော်ကဿ၊ ဗုဒ္ဓအံ၊ စစ်ကိုင်း(သီးသန့်) ဆက်၍- ဗုဒ္ဓလေး ပြင်ပေးအပ်
တောင်ကြီး၊ အင်းလေး ပင်းတယ်၊ ဗွေတော်ကတ္တူ၊ ထပ်စမ်းဆိုင်ကု သောကြာ Dec 24
ဆက်၍- (ဗုဒ္ဓလေး ပြင်ပေးအပ် စစ်ကိုင်း၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား) Jan 1
ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ နွယ်တော်လေးဘူ၊ ပုပ္ဖိုး၊ ပခုက္ကူ၊ ဗုဒ္ဓလေး ပြင်ပေးအပ် ကျောက်စိမ်းဘုရား
ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ နွယ်တော်လေးဘူ၊ နွားလှိုင်တောင်- (ထားဝယ်ခရိုင်၊ နွားလှိုင်၊ ဖောင်တန်)
ကျောက်စိမ်း၊ ဖော်လမြိုင်၊ စစ်ကိုင်း၊ နွားလှိုင်တောင်- (ထားဝယ်ခရိုင်၊ နွားလှိုင်၊ ဖောင်တန်)
(သာမည-မြဝတီ-ခဲဆောက်)(အကောက်တောင်)(လွန်) (နေပြည်တော်)
ယုံဆိုင်တန်း အ01-240860/01-372290 နံ၊ 09-49282825 တံ၊ 09-421029191

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၈/၃၇၃၈ ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်ဆုံးရှုံးရာတွင် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

လပြည် 09-50-37438 532200

မြို့တွင်း/ပြင်ပရုံးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လ/နံစီချုပ် ကားမျိုးစုံ ငှားရန်အသင့်ရှိသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
သွေးသည့် အသက်

Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၁-၂၄၆၉၆၂ ၀၁-၂၄၆၉၆၃	သွင် ၀၁-၃၇၂၅၉၄ ၀၉၇၃၂၅၅၅၆၀	မင်္ဂလာ(၁) သိမ်ဦးစေတီ ၀၁-၂၄၃၀၅၇ ၀၁-၂၄၃၀၅၈	မင်္ဂလာစံပြ ၀၉၂၆၀၈၇၀၃၅ ၀၉၂၆၀၈၇၀၃၆ ၀၁၂၃၀၃၆၅
Top Royal (ရန်ကင်း-ရေခဲ) ၀၉၄၂၀၀၆၂၅၁ ၀၉၄၂၀၀၆၂၅၂	ဝင်းလိုက်(ယူဆောင်) ၀၂-၃၉၁၂၈ ၀၂-၆၀၂၅၁	မြို့မ(ယူဆောင်) ၀၂-၃၉၁၃၆ ၀၂-၃၉၁၃၇	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မြေ) ၀၉၇၉၁၀၃၇၅၁ ၀၉၇၉၁၀၃၇၅၂

ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းပြီ

၁၈၊ ၁၂၊ ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်၍တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ။

First Love

ရည်စူးဦး

ဇာတ်လမ်းကောက်ချက်၊ မိုးနီလွင်၊ သိရိတ်တာ

ဝင်းလွင်ထက်

အလင်းရောင် ရဲအောင် သက္ကနွယ်ဝင်း အားဝေ

စည်သူဝင်း ထက်ထက်ထွန်း၊ နှင့် သရုပ်ဆောင်များမှာ

ဗွဲချိန်သတိပြု > ၁၀:၀၀ နာရီ၊ ၁၂:၃၀ နာရီ၊ ၃:၃၀ နာရီ၊ ၆:၃၀ နာရီ၊ ၉:၃၀ နာရီ



မန္တလေးအကြောင်းပြောကြားလိုလျှင် စာရေးဆရာ ဆူးငှက်၏ “မန္တလေးမျဉ်းဖြောင့်များ” အကြောင်းက အခြားသော မန္တလေးသား စာရေးဆရာ၊ စာရေးဆရာမကြီးများ၏ စာအုပ်များနှင့်တူ မပါမဖြစ်ပြောဆိုခဲ့ကြရသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သမိုင်းအစဉ်အလာကြီးမားသော မန္တလေးမြို့၏ပုံရိပ်များကို အပြောင်းအလဲမြန်သည့် နှစ်ကာလများတွင် မျက်ခြည်မပြတ် ရသဟန်ဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သောကြောင့်ဖြစ်သည်။ အတိတ်နှင့်ပစ္စုပ္ပန်ကို ဆက်စပ်သုံးသပ်ပြသည့် ရေးဟန်ဖြစ်သည်။ “မန္တလေးမျဉ်းဖြောင့်များ” ကို မြန်မာ့နေစီးပွားရေးမဂ္ဂဇင်းတွင် ၁၉၉၆ ခုနှစ် မေလထုတ်မှစတင်၍ လစဉ်မပြတ်ရေးသားခဲ့သည်ဟု မှတ်မိနေသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်ဝန်းကျင် မြန်မာ့နေမဂ္ဂဇင်း မရပ်နားမီအထိ ရေးသားခဲ့ပုံရသည်။ အပြောင်းအလဲမြန်လွန်းသည့် ၁၉၉၀ ပြည့်လွန်ကာလများ(၀၁) ၂၁ ရာစု ကြိုကာလများက မန္တလေးပုံရိပ်များသည်ပင် အခုတော့ သမိုင်းဖြစ်သွားပြန်ပါပြီ။ အဆိုပါ ကဏ္ဍမှ ကနဦးဆောင်းပါးများကို ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်က မန္တလေးစာအုပ်တိုက် အစီအစဉ်ဖြင့် ဆောင်းပါး ၁၄ ပုဒ်ကိုစုစည်းကာ “မန္တလေးမျဉ်းဖြောင့်များ” အမည်ဖြင့် စာအုပ်ထုတ်ဝေခဲ့ဖူးသည်။ အဆိုပါ စာအုပ်ကိုပင် ၂၀၀၃ ခုနှစ်တွင် 'The Straight Lines of Mandalay' အမည်ဖြင့် ဆရာချမ်း(မန္တလေး) က အင်္ဂလိပ်ဘာသာသို့ ပြန်ဆို၍ ဥက္ကဋ္ဌလွင်ပြင် စာအုပ်တိုက်က ထုတ်ဝေဖူးသည်။ ဆက်လက်ရေးသားခဲ့သော ဆောင်းပါးများကို မန္တလေးမျဉ်းဖြောင့်များ ဒုတိယတွဲအဖြစ် “၄၅ တာ၊ ၁၄ ခန်း၊ ဇရပ်နှင့် ၇ သံချီညချမ်း” အမည်ဖြင့် ရတနာပုံစာအုပ်တိုက်က ၂၀၀၂ခုနှစ်တွင် ဆက်လက်ထုတ်ဝေခဲ့သည်။ ယခုတစ်ဖန် သမိုင်းဖြစ်သွားပြန်လေသော “မန္တလေးမျဉ်းဖြောင့်များ”ကို မြန်မာ့အလင်းက ပြန်လည်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။ လတ်တလော နှစ် ၂၀ အတွင်း မန္တလေးသည် ဘာတွေအမြတ်ရ၍ ဘာတွေဆုံးရှုံးသွားလေပြီနည်း၊ ဘာတွေသင်ခန်းစာယူ၍ ဘာတွေဆင်ခြင်ရမည်နည်း၊ သင်္ခါရဟုဖြစ်စေ၊ ပြောင်းလဲခြင်းတရားဟုဖြစ်စေ၊ သုံးသပ်ရုံဖြင့် လုံလောက်မှုမရှိတော့တာက သေချာပါပြီ။ ထို့ကြောင့် ရှားပါးစာအုပ်ဖြစ်နေသော “၄၅ တာ၊ ၁၄ ခန်း၊ ဇရပ်နှင့် ၇ သံချီညချမ်း” ကို သမိုင်းအဖြစ် ပြန်လည်ဆင်ခြင်နိုင်ရန် မပြုမပြင် မတည်းမဖြတ် ပြန်လည်ဖော်ပြအပ်ပါကြောင်း။

ခုနစ်သံချီ အရှေ့ကျုံးလမ်း

ဆူးငှက်



မန္တလ ပဗ္ဗတေ ဋီတပုဒ္ဓါနံ အဟံ ဝန္တမိ သဗ္ဗဒါ။ ကုဒံ ဝစနံ သစ္စံ ဧတေန သစ္စဝဇ္ဇေန သောတ္ထိ မေ ဟောမိ သဗ္ဗဒါ။

အရှေ့မြောက်ကျုံးထောင့် သုဓမ္မာဇရပ်ထိပ် မန်ကျည်းပင်ကြီးအောက်မှာရပ်ရင်း မန္တလေးတောင် ဘုရားရှိခိုးကို ရွတ်ဆိုနေမိ၏။ မေ-အကျွန်ုပ်အား။ သဗ္ဗဒါ-အခါခပ်သိမ်း။ သောတ္ထိ-ချမ်းသာခြင်းသည်။ ဟောမိ-ဖြစ်ရပါလို့၏။ တဲ့...။

တကယ်တော့ဟောသည် မန္တလေးတောင်ရိပ်က မန်ကျည်းပင်အောက်မှာပင် ချမ်းသာခြင်းကို ခံစား နေရချေပြီ။ တစ်ဖက်မှာ ကျုံးရိပ် ရေရိပ် ကြာရိပ်...။ ဟောသည်မှာ သုဓမ္မာဇရပ်တန်း...။ ရှေ့တူရှုမှာ စန္ဒာမုနိမြတ်စွာဘုရား...။ ဟိုမှာ ကုသိုလ်တော်...။ ရှေ့မှာစိမ်းရောင်စုံခြယ် မန္တလေးတောင်တော်က အုပ်စိုး...။ မန္တလေးတောင်တော်နှင့် မန်ကျည်းပင် ရိပ်ကြားမှာ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားပရိဝုဏ်။

မန္တလေးတောင်၊ စန္ဒာမုနိနှင့်ကျောက်တော်ကြီး ဖိုခုံလောက်ဆိုင်အလယ်မှာက ဆီးဘန်နီဆရာတော် အထိမ်းအမှတ်ဗိမာန်...။

သည်နေရာက မန္တလေး၏ဇာတိချက်မ ဗဟိုနေရာ ဖြစ်၏။ သည်နေရာက မန္တလေးရနံ့ အထုံမင်းဆုံးနေရာ

လည်းဖြစ်သည်။ သည်နေရာက ဇာတိပုည ဂုဏ်မာန တို့ တက်ကြွဖွယ်ရာနေရာလည်းဖြစ်ချေသည်။ အရိပ် ကောင်းသော မန်ကျည်းပင်ကြီးတွေအောက်မှာ ဖျော်ရည် သည်လေးတွေရှိမည်။ အကြော်သည်လေးတွေရှိမည်။ တစ်ခါတစ်ရံ မန္တလေးမြီးရှည်သည်ပင်ရှိနိုင်ပါ၏။ စန္ဒာ မုနိဘုရား အနောက်မုခ်အနီး ထနောင်းပင်ထက်မှ ချိုးကူ သံက ဘိုးဘိုးကြီးနတ်နန်းမှ နတ်ဦးသံနှင့် အပြိုင်ဖြစ်သည်။

ဘိုးဘိုးကြီးနတ်နန်းသည် မန္တလေးတောင်ခြေ အရှေ့တောင်ဘက် စောင်းတန်းအဆင်းတွင်ရှိ၏။ ပုဂံ ခေတ် အနော်ရထာမင်းလက်ထက်က အမတ်ဖြစ်ပြီး ရွှေဖျဉ်းညီနောင်ကို အနော်ရထာမင်းက အပ်၍မွေးထား ရသည်။ တရုတ်ပြည်မှ စွယ်တော်ပင်ပြန်လာသည့် ကာလ မန္တလေးအရပ်တွင် ဘိုးတော်၏ တပ်လည်းချရ သည်ဆို၏။ ရွှေဖျဉ်းညီနောင်တို့ကို ကွပ်ညှပ်ရာတွင် ဘိုးတော်ကိုလည်း ကိုယ်လုံးပြည့်ကြိမ်ကြီးတို့ဖြင့် ပြည့်အောင်ချုပ်နှောင်ပြီးမှ မန္တလေးအရပ်တွင် ကွပ်ညှပ် ခံရသောအခါ နတ်ဖြစ်သည်။ အရှေ့တောင်စောင်းတန်း အခြေရှိ မန္တလေးဘိုးတော်ခေါ် မန္တလေးဘိုးဘိုးကြီး နတ်နန်းမှာ ကြွေပြားခင်း အုတ်တိုက်အဆောက်အအုံ ကြီးဖြင့် လာဘ် လာဘရွှင် ခံ့ထည်လျက်ရှိ၏။ ယခင်က မရှိခဲ့ဖူးသော ဝေလေဖြစ်သည့် ကားဝယ်၊ ကားရောင်းကား

ပြသူများက နေ့စဉ် ဘိုးဘိုးကြီးနန်းမှာ တန်းစီနေကြရ သည်။ ထို့အပြင် မန္တလေးတွင် ရှင်ပြု နားသအလှူအများ စုက မန္တလေးဘိုးဘိုးကြီးနန်းကို ရှင်လောင်းပြသည့်ဝေလေ လည်း အခုမှ ထွန်းကားနေလေသောကြောင့် တောင်ခြေ မှာ ရွှေထီးတဝင်းဝင်းနှင့် ရှင်လောင်းပြအခန်းဖွင့်ကား တွေလည်း စည်စည်ကားကားရှိနေတတ်သည်။

မိဋ္ဌာန်ကတိဖြင့် စီးပွားအောင်မြင်သူတွေကလည်း ဘိုးဘိုးကြီးနန်းမှာ ကနားပေးပူဇော်ကြသူတွေကလည်း မရားမို့ တောင်ခြေမှာ ရှာပန်းနီစနှင့် နတ်ဦးသံကလည်း မပြတ်တော့...။

ဤသို့ဖြင့် အရှေ့ကျုံးလမ်းသည် သူ၏ကန်လန်ကာ ကို ခုနစ်သံချီနှင့် ဖွင့်လိုက်လေတော့သည်။

အရှေ့ကျုံးလမ်းအစ ကျောက်တော်ကြီးဘုရား အရှေ့ ဘက်မုခ်အထွက်ဝဲယာတွင် ခုနစ်ဌာနအပါအဝင် ပဋ္ဌာန်း ဟော ရွှေသိမ်တော်နှင့် သုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီးရှိခဲ့ဖူး သည်။ ယခုတော့ ထိုနေရာတွင် အုတ်ပုံအရာသာ ကျန် တော့၏။ ပဋ္ဌာန်းဟောရွှေသိမ်နှင့် သုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီး ကို မင်းတုန်းမင်းကြီး၏ မြောက်နန်းတော်မိဖုရား “သီရိ မဟာရတနာမင်္ဂလာဒေဝီ”က ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့ သည်။ ၁၂၂၃ ခုနှစ် ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁၃ ရက်နေ့ တွင် ပြီးမြောက်သဖြင့် မင်းတရားကြီးနှင့်တကွ အရှင်

မိဖုရားခေါင်ကြီးနှစ်ပါး မင်းခမ်းမင်းနားနှင့် ထွက်တော် မူ၍ ရေစက်သွန်းချတော်မူသည်။ သုဓမ္မာဇရပ်တော် အတွက် ကုန်ကျငွေ ၂၂၇၈၀ဖြစ်ပြီး ယောမြို့စားမင်းကြီး မင်းလှမဟာစည်သူ ကြပ်မတ်ဆောက်လုပ်ခဲ့သည်။

သုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီးနှင့်ပတ်သက်၍ “သုဓမ္မာ ဇရပ်မြေဝင် ၃တောင်၊ ကျော ၁၁ တောင်၊ စမြင် ရေဆင်း ၃ တောင် ၁ မိုက် ၄ သစ်၊ ၎င်းလည် ၁ တောင် ၂ မိုက်၊ ပထမဘုံရေဆင်း ၃ တောင် ၁ မိုက်၊ ၎င်းလည် ၅ တောင်၊ ဒုတိယ ဘုံရေဆင်း ၃ တောင် ၁ မိုက်၊ ၎င်းလည် ၅ တောင် ၂ မိုက် စုစုအရပ်ပေါင်း ၃၆ တောင် ၁ မိုက် ၄ သစ် ဖြစ်သည်။

ဇရပ်တော်အလျား တောင်ပေါင်း ၆၀ အနံ ၄၁ တောင်၊ ဆယ်ခန်းတွင် ပထမမြင်ခန်းဖွင့် ၇ တောင်၊ ဒုတိယနာရောင် ၆ တောင် ၁ မိုက်၊ တတိယ ၆ တောင်၊ ကွန်း ၄ ခန်းတွင် တစ်ခန်းလျှင် ၅ တောင် ၁ မိုက်ကျ၊ ၄ ခန်းသင့် ၂၃ တောင် ၁ မိုက်တဘက်စမြင်နည်းတူ၊ အနံ ပထမဘုံ ၆ တောင်၊ ဒုတိယ ၅ တောင် ၂ မိုက်၊ တတိယ ၅ တောင် ၁ မိုက်၊ ကွန်းခန်းတွင် ပလက်ဝဲ လက်ျာ မျှသတည်း။

ဤသို့လျှင် ကြီးကျယ်လှစွာသော “သုဓမ္မာဇရပ် တော်ကို ပြောက်နပြောက်သေး၊ ကြေးကွေးစိန် တောင်၊ ကြာမျှောင်ကြာထပ်၊ ကြာချပ်ကြာဖူး၊ ကြီးပူးကြီးလိမ်၊ အသိမ်အမွေ၊ အစေ့အစပ်၊ သပ်ရပ်လှစွာ၊ ကိန္နရီ ကိန္နရာ၊ ကြိုးကြာစက္ကဝက်၊ ငှက်ရုပ်သားရုပ်အမျိုးမျိုးနှင့်တကွ မှန်ကင်းရှစ်ချာ ရောင်လှည့်ညီး၊ ရွှေထီးလေးဆိုင်၊ အပြိုင်ထပ်မျှ၊ သတ္တဝါ၊ သိကြားနေရာ၊ တာဝတိံသာ၊ သုဓမ္မာ မည်ပြီး၊ ဇရပ်ကြီးကဲ့သို့သော ဇရပ်တော်ကြီးကို လက်သမားစရာ၊ ပညာမြင်မြော်၊ ပန်းရန်ကျော် တို့အား ကံကျွေးလက်ခံ၊ အုတ်အင်္ဂါတေ၊ သံရွှေ သဓမ္မာ၊ ဝိုက်ကွေးတိုင်ကြာ၊ အခင်းကျောက်ဖျာ စသည်တို့နှင့်ကုန်ဝင်သည့် ငွေတော်သပြာ သုံးသောင်းနှစ်ထောင့် ခုနစ်ရာရှစ်ဆယ်ကျော် တို့ကို အတွင်းဝန်ယောမြို့စားမင်းကြီး မင်းလှ မဟာစည်သူတို့နှင့် အပ်ကြပ်မကြီးမှူး လုံလွန်းရင်း ရသဖြင့်၊ ရွှေတောင်မောက်မောက်၊ မြေကပေါက် ဝင်သို့၊ ပြီးစီးပြည့်စုံသည်ကို အနုမောဒနာသဘင် ရင်တော်မူရာ...။

စသည်ဖြင့် ရေးထိုးထားခဲ့၏။ ယနေ့အချိန်မှာတော့ ထိုသုဓမ္မာဇရပ်တော်ကြီးနှင့်အတူ ပဋ္ဌာန်းဟော ရွှေသိမ်တော်ကိုလည်း မြင်ခွင့်မရတော့ပေ။

(၄၅ တာ၊ ၁၄ ခန်း၊ ဇရပ်နှင့် ၇ သံချီညချမ်း အခန်းဆက် ဆောင်းပါးကို အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း ဖော်ပြပါမည်။)

ပြည်ကျော်ဈေး၊ ဘီလူးမညောင်ပင်၊ ခြင်္သေ့ကြီးနှစ်ကောင်နှင့် မိကျောင်းတံတားနိဂုံး

ယခင်အပတ်မှအဆက်

ညနေတွင် ထောပတ်ပဲပြုတ်၊ စွန်တာနီပဲပြုတ် များလည်း ဟင်းအဖြစ်စားသုံးကြတော့ ပဲပြုတ်သည် များ အစုအဝေးလိုက်ရှိခဲ့သောအရပ်မို့ ပဲဝင်းခေါ်၏။ အခုပဲဝင်းက အနောက်ပဲဝင်း၊ ညွန့်ပေါင်းဈေးနား မှာလည်း ပဲဝင်းရှိပါသေးသည်။ အခုတော့ အနောက် ပဲဝင်းမှာ ပဲသည်တွေ မရှိသလောက်။ လွန်ခဲ့သောနှစ် ၂၀ လောက်ဆီက လောင်သောမီးကြောင့် မြို့သစ် ပဲဖြူကုန်းသို့ အစောဆုံးရောက်သွားကြပြီ။ အခုပဲ ဝင်းမှာက ကုန်သည်ပွဲစားတွေ၊ ကျောက်သွေးကျောက် ဖြတ်သူတွေ။ ပဲလှော်ချောင်ဆိုသည်မှာလည်း ပဲကြီး လှော်၊ ပဲကျားလှော်များကို ဖိုကြီးများဖြင့် လှော်သော

လှော်ဖိုကြီးတွေရှိသောအရပ်မို့ ခေါ်ကြခြင်းဖြစ်၏။ ပဲလှော်ချောင်မှာလည်း ပဲလှော်ဖိုကြီးများအစား ပဲခွဲစက်၊ ပဲဂိုဒေါင်၊ ကျောက်သွေးကျောက်ဖြတ်စက်တွေ ဖြစ်လာသည်။ (၁၂-၃-၉၉) နေ့က မိကျောင်းတံတား လမ်းအရှေ့ဘက်ရှိ ခြင်္သေ့ညီနောင်ပဲခွဲစက်မှ စတင် လောင်လိုက်သော မီးက စမုန်းချောင်၊ ပဲလှော်ချောင်၊ ပဲဝင်းတို့ကို ဝါးမြိုသွားခဲ့ပြန်ပါသည်။ ပဲဂိုဒေါင်များ၊ ပဲခွဲစက်များ၊ လူနေအိမ်များ၊ မူလတန်းကျောင်းများ၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းများပင် ပါဝင်သွား၏။ ယခုအခါ လမ်းကျယ်များ စနစ်တကျပြန်လည် ဖောက်လုပ်နေပါ သည်။ မကြာမီ လူနေအကွက်များ ပြန်လည်ချထားပေး ပေလိမ့်မည်။

ဖီးနှစ်ငှက်ပမာ ပြာပုံထဲကခေါင်းထောင်ပြီး အမြင့် ဆီထိ ပုံသန်းပြပေလိမ့်မည်။ ပဲလှော်ချောင်တောင်ဘက် အရပ်ကိုတော့ “စမုန်း” တဲ့။

မိကျောင်းတံတားလမ်းသည် စမုန်းရပ်ရောက် သောအခါ ၃၄ လမ်းထိပဲ၌ အဆုံးသတ်သွားပါသည်။ တံတား၏တောင်ဘက်ထိမှာတော့ ဧရာမအုတ်ခြင်္သေ့ ကြီးနှစ်စီးရှိပါ၏။ အုတ်ခြင်္သေ့ကြီးနှစ်စီးက မန္တလေးတွင် အကြီးဆုံး၊ အချိုးအကျဆုံး အုတ်ခြင်္သေ့ကြီးများဖြစ်ကာ ခြေသည်း၊ လက်သည်းများကို စကျင်ကျောက်များဖြင့် ထုလုပ်ထားပြီး ခြေသည်း၊ လက်သည်းများပင် သုံးပေ ကျော်ရှည်လျားသည်။ ယခင်က အုတ်ခြင်္သေ့ကြီးနှစ်စီး ဘေးတွင် ကျူးကျော်တံများရှိသော်လည်း ယခုအခါ ရှင်းလင်းသန့်ရှင်းနေပါပြီ။ အုတ်ခြင်္သေ့ကြီးများကို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားပြီး ဆေးရောင်များပင် ခြယ်သ ထားသောကြောင့် မူလလက်ရာကို အတော်မှန်းဆ ကြည့်နေရ၏။

သန့်ရှင်းသပ်ရပ်ကာ ဆေးရောင်စုံခြယ်သထား သော ခြင်္သေ့ရုပ်ကြီးများရှေ့တွင်လည်း ကန်တော့ပွဲများ တွေ့နေရပြန်ပါသည်။ ခြင်္သေ့ကြီးကို ဓာတ်ပုံရိုက်တော့

အနားက မိန်းမတစ်ဦးက “ဒီခြင်္သေ့ကို ဓာတ်ပုံရိုက်ရင် ဘယ်တော့မှပဲမပေါ်ဘူး၊ နတ်ခြင်္သေ့ကြီးတွေ၊ ကန်တော့ ပွဲထိုးဆုတောင်းရင် လိုရာဆန္ဒပြည့်တယ်။ ခြင်္သေ့ကြီး တွေကို မတော်တရော်ကြံစည်စိတ်ကူးရင် ဥပဒ်ဖြစ်တတ် တယ်”ဟု လာရောက်ပြောပြနေ၏။ မြဿ... ကျွန်ုပ် တို့ မြန်မာများစဉ်းစားဉာဏ်နည်း၍ အကြောက်တရား ကြီးလိုက်ပုံက ဘီလူးမရုပ်၊ ခြင်္သေ့ရုပ်များပင်လျှင် ဆေးသုတ်ခြယ်လှယ်ထားလျှင် ကန်တော့ပွဲဖြင့် ထိုင်ကန်တော့ကြံဖို့ဝန်မလေး။ ဤသို့ဆိုလျှင် ကြာရင် ဖြင့် ရုပ်တူရှိသမျှ ပူဇော်ကြရမည်ကိုနိုးချည်း ဖြစ်ကုန် လိမ့်မည်။ မင်းတုန်းမင်းကြီးလက်ထက်က ခြင်္သေ့ဦး ဟုခေါ်ခဲ့သော မိကျောင်းတံတားအဆုံး ခြင်္သေ့ကြီး နှစ်ကောင်အနီးက အရပ်မှာ ထိုစဉ်က “ပြည်ကြီး ပျော်ဘွယ်” အရပ်ဟုထင်ရှားခဲ့၏။ ယခုထိုနေရာ သည် ပွဲစားကုန်သည်တို့၏ အချက်အချာနေရာဖြစ် နေပါပြီ။ မျက်နှာပန်းလှ၊ ဈေးကောင်းဝင်ရပ်ကွက် ကြီးတွေဖြစ်နေပါပြီ။ အနားမှာလည်း ပွဲစားကုန်သည် စက်ပိုင်များ ကထိန်တော်အသင်းကြီး၏ နာမည်ကျော် ကုန်စည်ဒိုင်ကြီးလည်းရှိနေပြီ မဟုတ်ပါလား။

သတင်းတိုများ

တတိယအကြိမ် စာကြည့်တိုက်ဖိုရမ် ကျင်းပမည်

မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်အသင်းကကြီးပျား၍ တတိယအကြိမ် စာကြည့်တိုက် ဖိုရမ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက် ညနေ ၃ နာရီမှ ၄ နာရီအထိ စာပေဗိမာန်ရုံးခန်းမ အမှတ် (၅၂၉-၅၃၀) ကုန်သည်လမ်း ကျောက် တံတားမြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့တွင် စာကြည့်တိုက်နှင့် စာရေးသူ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စည်သူဒေါက်တာ သော်ကောင်းနှင့် စာရေးဆရာမ သီတာ(စမ်းချောင်း) တို့က ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဥဗ္ဗာထွေး

နန်ပိုင်/တာဆိုင်ကျေးရွာကျောက်ချောလမ်းခင်း

ကချင်ပြည်နယ် မိုးမောက်မြို့ နန်ပိုင်/တာဆိုင်ကျေးရွာလမ်းခင်းအား ကျောက်ချောခင်းခြင်းကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ကျောက်ချော လမ်းခင်းခြင်းပြီးစီးပါက လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လွယ်ကူချောမွေ့စွာ သွားလာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

ကျေးလက်မီးလင်းရေး ဓာတ်ကြိုးများသွယ်

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မိုးနဲမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် နှစ်မိုင်အတွင်းရှိ လွယ်လင်းကျေးရွာနှင့် ကုန်းလုံကျေးရွာတို့ကို လျှပ်စစ် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေး အစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ၁၈၂ ဒသမ ၁၂၂ သန်းဖြင့် ထရန်စမီရှင်အသစ်တပ်ဆင်ခြင်း၊ လျှပ်စစ် ဓာတ်တိုင်နှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလိုင်းကြိုးများ သွယ်တန်းပေးခြင်းလုပ်ငန်း များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ကျင်းကျေးရွာတွင် အထက်တန်းကျောင်းဖွင့်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ထီးလင်းမြို့နယ် ကျင်းစံပြကျေးရွာတွင် အထက်တန်းကျောင်း အဆင့်တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ခြင်းကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက အဆိုပါကျောင်းမခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်နှင့်တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေး

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)ကျိုင်းတုံမြို့နယ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က မြို့တော်ခန်းမ၌ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျေးလက်ဒေသရေးရာရရှိရေး၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်း ရေး၊ တစ်ကိုယ်ရည်သန်ရှင်းရေး၊ မဟာဗျူဟာရေးဆွဲခြင်းနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ မှုအစီအစဉ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရေနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာမဟာဗျူဟာ ရေးဆွဲခြင်း နောက်ခံအကျဉ်းချုပ်၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့ရေးဆွဲမှုလုပ်ငန်းစဉ် များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

နိုင်စာဝင်း(ပြန်/ဆက်)

အခြေခံအိမ်တွင်းမှု သင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

နိုင်ငံတော်က နယ်စပ်ဒေသရှိ တိုင်းရင်းသူလေးများ၏ လူနေမှု အဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ပေးရန် ရည်ရွယ်လျက် ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူခရိုင် အမ်းမြို့ အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှု သင်တန်းလုပ်ငန်း ပညာသင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က အခြေခံအိမ်တွင်း မှု သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁) သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပခဲ့သည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

မင်္ဂလာဂေဟနိအတွက် အုတ်စီလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဇီးကုန်းမြို့နယ် အမှတ်(၄) ရပ်ကွက် မင်္ဂလာ ဂေဟနိကြီးကို ရေပေးသွင်းရန်အတွက် အရှည်ပေ ၆၀၀၀၊ အကျယ် ခုနစ်ပေရှိသော မြေသားမြောင်းအား ကွန်ကရစ်အခင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မြေသားဘောင်အုတ်စီခြင်းလုပ်ငန်းများကို နတ်တလင်းမြို့ ဆည်မြောင်း ဦးစီးဌာန မြို့ပြရုံးမှ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က စတင်တာဝန်ယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မြို့နေပြည်သူများအတွက် သန့်ရှင်းလုံလောက်သော ရေပမာဏ ရရှိနိုင် ရန်အတွက် ရေသိုလှောင်ပမာဏ ၁၃ ဒသမ ၆၉ ဂါလန်ဆုံသော မင်္ဂလာဂေဟနိကြီးကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလကုန်၌ အပြီးဆောင်လုပ် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုသက်(ဇီးကုန်း)

ပြင်ဆင်ပတ်ဂူပါရန်

ဒီဇင်ဘာလ ၁၀ ရက်နေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ ၁၇ တွင်ပါရှိသော "မြန်နုန်းမြင့်မြင့်မှာ တာယာမပွင့်စေဖို့ အပိုင်း(၂)" ဆောင်းပါး၏ ကော်လံ-၁ ဒုတိယပိုဒ်တွင် "MXV" အစား "MX" ဟူ၍ လည်းကောင်း၊ တတိယပိုဒ်တွင် "MXV" အစား "MXX" ဟူ၍ လည်းကောင်း ပြင်ဆင်ဖတ်ဂူပါရန်။

(မြန်မာ့အလင်း)

တရားမဝင်ပို့ကုန်ငါးများတင်ဆောင်လာသည့် ငါးလှေတစ်စင်းကို အရေးယူ

ကျော့သောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ကုန်သွယ်ရေးစခန်း (ကျော့ သောင်း) Mobile Team အဖွဲ့မှ စားသုံးသူကာကွယ်ရေးနှင့် နယ်စပ် ဒေသများမှ တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု လုပ်ငန်းများ မဖြစ်ပေါ်စေရေး ကြပ်မတ် စစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်း စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ

ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ငါးများ တရားမဝင် တင်ပို့မည့် ငါးသယ်လှေတစ်စင်း အား ပါချန်ပင်လယ်ဝင်တွင် စစ်ဆေး အရေးယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါအဖွဲ့သည် ပါချန် ပင်လယ်ဝင် သူဌေးကျွန်းအနီး ထိုင်း နိုင်ငံသို့ ဦးတည်ခတ်မောင်းနေသည့်

အောင်မြတ်ဟိန်းအမည်ရှိ ရေယာဉ် အားရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ အထောက် အထားများ ပြည့်စုံခိုင်လုံမှုမရှိသည့် အပြင် ပို့ကုန်လိုင်စင်မဲ့ဖြင့် ပြည်ပသို့ တင်ပို့မည့် ပါကေး (ငါးအသေ) ကိုလို့ ဂရမ် ၆၀၀၀နှင့် ပြည်ကြီးငါး(ကင်းမွန်) ကိုလို့ဂရမ် ၁၁၀၀ ခန့် တင်ဆောင်လာ သည်ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိရသည်။

ထို့ကြောင့် သွင်းကုန် ပို့ကုန် ဥပဒေဖြင့် အရေးယူသိမ်းဆည်းကာ ရေယာဉ်နှင့် ငါးသယ်လှေများကို သက်ဆိုင်ရာ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီး အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကျော်စိုး(ကျော့သောင်း)



ဒေါ့ဖုန်းယန်မြို့၌ စက်ချုပ်သင်တန်းဖွင့်

ဒေါ့ဖုန်းယန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅

ကချင်ပြည်နယ် ဒေါ့ဖုန်းယန်မြို့ ဒေသခံတိုင်းရင်းသူအမျိုးသမီးလေးများကို ကိုယ်ပိုင် အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းပြုလုပ်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှု သက်မွေးလုပ်ငန်း ပညာသင်တန်းကျောင်း အခြေခံအိမ်တွင်းမှု သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၅/၂၀၁၅) နှင့် အဆင့်မြင့်စက်ချုပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁၆/၂၀၁၅) သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက သင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းသိန်းထွန်းက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် နိုင်ငံတော်၏စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ပညာရေးအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရေး၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပိုမိုမြင့်မားရေး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးစသည့်လုပ်ငန်းများ ကို စနစ်တကျ ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့နောက် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်စန်းဝင်းက သင်တန်းနှင့်ပတ်သက်သည့်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အခြေခံစက်ချုပ်သင်တန်းသူ ၁၈ ဦးနှင့် အဆင့်မြင့်စက်ချုပ်သင်တန်းသူ ၁၁ ဦး စုစုပေါင်း ၂၉ ဦးတို့ကို သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အဆင့်မြင့်တင်ဆောင်ရွက်မှုပြီးစီး

ကလေး ဒီဇင်ဘာ ၁၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးမြို့နယ် ရေကြီးရေလှုံ မှုကြောင့် အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းရှိ နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်အားလုံး ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ကျော်အထိ ရေနစ်မြုပ်ခဲ့ရာ ရေပြန်ကျပြီးနောက် ရွှံ့နွံများ ဖုံးလွှမ်းလျက်ရှိသောကျောင်းဝင်းအားလုံး စက်ယန္တရား ကြီးများဖြင့် ဖယ်ထုတ်ရှင်းလင်းပေးကာ ပြန်လည်ထူထောင် ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနက အဆင့်မြင့် တင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကျောင်းရှေ့ ကွင်းပြင်ကြီး ကို ကွန်ကရစ်ခင်းကျင်းပေးခြင်းများ ပြီးစီးပြီဖြစ်သည့် အပြင် ကျောင်းအဝင်အထွက် လမ်းမကြီး နှစ်ခုကိုလည်း ကွန်ကရစ်များခင်းပေးလျက်ရှိပြီး ကျောင်းဝင်းပတ်လည် နှင့် ကျောင်းအဝင်လမ်းမဘေးနှစ်ဖက်ကို ရေနစ်မြောင်း များတူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းများကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီး ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်စိုး

သပိတ်ကျင်းမြို့ မီးသတ်စခန်းအဆောက်အအုံသစ် ဆောက်လုပ်ပြီးစီး

သပိတ်ကျင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦး လွင်ခရိုင် သပိတ်ကျင်းမြို့တွင် မြို့နယ်မီးသတ်စခန်းရုံးကို ကမ္ဘာ အေးမြို့ကွက်သစ်တွင် ဒီဇင်ဘာ ဒုတိယပတ်က ဆောက်လုပ်ခဲ့ရာ ရာနုန်းပြည့် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသွား ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သပိတ်ကျင်း မြို့နယ်အတွင်း မီးဘေးလုံခြုံရေးအတွက် မြို့နယ် မီးသတ်စခန်းတွင် မီးငြိမ်းသတ် ယာဉ်သုံးစီး၊ ရေသယ်ယာဉ်တစ်စီး ရှိပြီး မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့်အညီ မီးသတ် ကားများထားရှိရန် အလျား ၆၅ ပေ၊ အနံ ၅၂ ပေ၊ အမြင့် ၁၅ ပေရှိ RCC



အဆောက်အအုံကို မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရ ရန်ပုံငွေဖြင့် ငွေ ၂၀၁၅ ဇူလိုင်လမှ စတင်ကာ တာဝန် ကျပ် ၆၄၂ သိန်းကျော် အကုန်အကျ ခံကာ အောင်လေးသွန်းကုမ္ပဏီက လုပ်ငန်းအားလုံး ပြီးစီးပြီဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

စိုးနိုင်ဝင်း(သပိတ်ကျင်း)

ဒုတိယအကြိမ် AIR KBZ ရွှေအောင်လံ ရိုးရာလက်တွေ့ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ မြန်မာနိုင်ငံ ရိုးရာလက်တွေ့အဖွဲ့ချုပ်က ကြီးပွားပြီး AIR KBZ ၏ အဓိကထောက်ပံ့မှုဖြင့် Myanmar Media Group မှ စီစဉ်ကျင်းပသည့် ဒုတိယအကြိမ် AIR KBZ ရွှေအောင်လံ မြန်မာ့ရိုးရာလက်တွေ့ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ သိမ်ဖြူလမ်းရှိ မြန်မာ့ရိုးရာလက်တွေ့အားကစားပြိုင်ပွဲရုံ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ် သည်။

အဆိုပါ လက်တွေ့ပွဲတွင် လက်တွေ့အားကစားဝါသနာရှင်များ အကြိုက်တွေ့မည့် ထွန်းထွန်းမင်း(မြန်မာ)နှင့် ဆိုင်းရပ် (အမေရိကန်)တို့၏တွဲဆိုင်းနှင့်အတူ ကြယ်စင်ဖြိုး(အဖြူရောင် သွေးသစ်)နှင့်ဝမ်းစတား(ရွှေဖူး) စောမင်းအောင်(တောင်ကလေး) နှင့်စိုးထက်ဦး (အဖြူရောင်သွေးသစ်)အပါအဝင် အခြားတွဲဆိုင်းလေးတွဲတို့ ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ကြမည်ဖြစ်သည်။

ဝင်ကြေးအဖြစ် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၊ ငွေကျပ် ၂၀၀၀ နှင့် ငွေကျပ် ၃၀၀၀ သတ်မှတ်ထားပြီး ကြိုတင်လက်မှတ်များကို ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ် ၁၆၇ လမ်း အမှတ် ၃၁ ၌ ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုချစ်

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

၁၅-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် လေကြောင်းအတတ်သင်လေတပ်စခန်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(လေ) နှစ်ပတ်လည်နေ့ နှင့် လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များ တပ်မတော်ဝင်အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။

ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)(ငြိမ်း)များ



RAIN Travel & Tours

Good Quality Budget Tours managed by Gandawun Shwe Bagan Travel

နှစ်သစ်ကူးအတွက် ခရီးစဉ်ချေးနှုန်းများ

ဘန်ကောက်	(၅) ရက်	USD 530	ပီကင်း၊ ရှန်ဟိုင်း	(၆) ရက်	USD 1200
စင်ကာပူ	(၄) ရက်	USD 790	ပီကင်း၊ ရှန်ဟိုင်း(မန္တလေးအထွက်)	(၆) ရက်	USD 1250
ချင်းမိုင်	(၄) ရက်	USD 580	စင်ကာပူ+မလေးရှား	(၈)ရက်	USD 1300
ဖူးဆတ်	(၄) ရက်	USD 650	ကိုရီးယား	(၅) ရက်	USD 1250
မလေးရှား	(၄) ရက်	USD 650	ဂယာ	(၁၅) ရက်	၁၀ သိန်း
ဟောင်ကောင်၊ မကာအို	(၅) ရက်	USD 1150	ဥတိုင်း	(၆) ရက်	USD 1800
ဗီယက်နမ်	(၆) ရက်	USD 780	ပြင်သစ်၊ အီတလီ၊ ဆွစ်ဇာလန်	(၁၀)ရက်	USD 3500
{ဟောင်ကောင်၊ မကာအို၊ ကွမ်မိုင်း၊ ချန်ကျန်း}	(၈) ရက်	USD 1600	ကျောက်မျက်ဆိုင်၊ တိုင်းရင်းဆေးဆိုင် လည်ပတ်ခြင်း မပါဝင်ပါ။		

အမှတ် ၆၉၊ ဗဟိုလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph: 01-510218, 519 360
အမှတ် ၁၁၊ ၃၃ နှင့် ၃၄ လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့။ Ph: 09-3169 3339, 09- 730 13856
Hot Line 09 2522 81 456

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် စာမေးပွဲလမ်းညွှန် စတုတ္ထတန်း

LEARNERS' CHOICE

ကြိုတင်လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်နိုင်ရန်

ဘာသာစုံမေးခွန်း(၅)စုံနှင့် စံပြုအဖြေများ

(အချိန်ကိုက်၊ အမှတ်ကိုက်၊ စံကိုက်အဖြေ)

ပြန်ချိရေး - ခေတ်သစ်စာပေ အမှတ်-၂၃၅၊ ၂၃-လမ်း(အထက်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၁ ၂၅၄၃၉၈၊ ၃၈၃၇၅၅၊ ၃၈၄၆၅၇၊ ၃၈၃၉၅၅

ထွက်ပြီ

အမြို့မြို့အနယ်နယ်တွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါပြီ။

FAME Cholecrush® ISO 9001 : 2008 ISO 14001 : 2004 OHSAS 18001 : 2007 GMP Certified Organic Certified

For gallstones သည်းခြေကျောက်ပျော်သော

TMR 010682(0616) ၂/၂၀၁၅ တအာထလ/တို(၀၆၅၇၇)

FAME MilkThistle ISO 9001 : 2008 ISO 14001 : 2004 OHSAS 18001 : 2007 GMP Certified Organic Certified

Potent Antioxidant for Liver အသွေးသန့်

TMR 007176 (0716) ၂/၂၀၁၅ တအာထလ/တို(၀၆၅၇၇)

ဆော့ဖ်ဝဲ၊ ဟာ့တ်ဝဲ၊ ဟာ့တ်ဟာ့တ်

EPI Software & Hardware

ဖုန်းပြုပြင်နည်းသင်တန်း

ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်ဆွဲဆွဲပြုပြင်နိုင်အောင်လုပ်ငန်းခွင်မှ ကျွမ်းကျင်ဆရာများက အခြေခံမှစ၍ အတတ်သင်ကြားပေးသည်။ နယ်သင်တန်းများအတွက် တည်းခိုရန် အသေးစား အခမဲ့ စီစဉ်ပေးမည်။ Data 2000 GB ပေးမည်။ ကြိုတင်အပ်နှံသူများ 10% Discount ပေးမည်။

အမှတ်(၁၃၂)၊ ဒုတိယ(ဝဲ)၊ (၃၅)လမ်း(လယ်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
Ph: 09 25 4040 200, 09 300 47 422

စီနိုင်းနှင့်ရောင်းရင်းများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ (နေ့စဉ်) / ရောင်းသား (နေ့စဉ်)

တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကုံလုံ၊ မေ့တော်ကတ္တူ။
ထပ်မံမီးဂျာဆင်ဖြင့် ဝရီးစဉ် Dec 24, Jan 1 တွက်မည်

၂၇၇၂ ယ်ဆိုင်တန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတား။ 01-249871, 255553, 09-5137245, 09-5122511

ကိုးကွယ်ခြင်း 09425355758, 09255913926

- ကျွန်ုပ်တို့၏ (နေ့စဉ်) / ရောင်းသား (နေ့စဉ်) အလောင်းတော်ကယယ၊ မုံရွာ (သို့) သန် (၃) ရက်
- ထာဝရစင်တော်ရင်း၊ မောင်းမန်း၊ ကန်ချောင်း၊ အယုဒ္ဓယ၊ ပတ္တမြား၊ ပန်ကောက် (၈) ရက် -> Dec 24, Jan 1
- တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကုံလုံ၊ ကတ္တူ၊ ထပ်မံမီး (၄) ရက် -> လှိုင်တော် (၅) ရက်
- မန္တလေး၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား၊ စစ်ကိုင်း၊ ပြင်ဦးလွင် (၃) ရက် -> Hotel Package 65000
- ပုဂံ (ရွယ်တော်လေး)၊ ပုပ္ဖံ၊ ပုဂံ၊ သီဟိုဠ် (၃) ရက် -> စီစဉ်ပေးမည်

ပျိုမြေတို့တစ်တွေ

အသားအရေ ဝါဝါဝင်း နုပျိုရည်ထက် စိုပြည်ကာ သွေးသားသန့်ရှင်းရောဂါကင်းစေဖို့ ကေမ္ဘာမှ နန္ဒင်းလုံး ကို အစဉ်သုံးပါ

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် - 1010YR001475
မီးခွေသည့်များပါ သုံးနိုင်ပါသည်။
ဧကမ္ဘာ မြန်မာ့ဆေးထုတ်လုပ်ခြင်းရုံး၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဗိုလ်ချုပ်ဇေယျာ (အပေါ်ထပ်)၊ အမှတ် (၂၈)၊ မြောက်ဘက်တန်း။
ဖုန်း- ၅၅၉၀၁၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရမ်းမြို့နယ်၊ ကမာမတ်စံပြကျေးရွာ ပထမအကြိမ် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ

ကမာမတ်စံပြကျေးရွာ၏ အမက(တွဲဖက် အထက)ဖြစ်တည်ချိန်အထိ ပညာသင်ကြား ခဲ့ကြသော အသက်(၅၀)နှင့်အထက် ဆရာ ဆရာမများအား ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်ဖြစ် ပါ၍ ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းများ စုံစုံညီညီတက်ရောက်ပူဇော်ပေးကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ပူဇော်ပွဲအစီအစဉ် - ၂၇-၃-၂၀၁၆ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) (တပ်မတော်နေ့)နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ၊ ဧည့်သည်ရိပ်သာစာခန်း၊ အထက(ကမာမတ်)၊ ဆက်သွယ်လျှင်ရန်-ဦးတင်ဝေ ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၇၉၇၃၊ ဒေါ်သန်းသန်းအေး ဖုန်း-၀၉-၅၉၅၃၂၆၄၅၂၊ ဒေါ်အေးသီ ဖုန်း-၀၉-၉၇၅၀၇၃၅၇၈၊ ဦးအောင်ဇေယျာမင်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၈၃၃၃၈၊ ဒေါ်အေးဌေးဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၉၇၄၀၄၀၀၆၊ ဒေါ်အေးမိမိ ဖုန်း-၀၉-၅၉၉၁၅၈၉၄၈၊ ဦးမျိုးမြင့် ဖုန်း-၀၉-၅၉၉၃၈၈၆၆၆၊ ဒေါ်ခိုင်ခိုင်သူ ဖုန်း-၀၉-၅၉၉၄၄၄၂၄၁၆ ပထမအကြိမ် ပူဇော်ပွဲဖြစ်ပါသောကြောင့် ကြို/ပို့ စီစဉ်နိုင်ရန် အပူဇော်ခံဆရာကြီး ဆရာမကြီးများမှ အထက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ပေးကြ ပါရန်နှင့် အပူဇော်ခံကြရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးအဖွဲ့
ကမာမတ်စံပြကျေးရွာ

First Myanmar Construction Co.,Ltd.

1/ Chief Accountant Female (3) Posts

- အသက် (၄၅) နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- B.Com ,CPA,ACCAသို့ ချီးမြှင့်ရမည်။
- လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး (၁၀)နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ ဖြစ်ရမည်။
- Excel ,Accounting Software ကျွမ်းကျင်ရမည်။
- လူချစ်၊ နှစ်ချစ် ကျွမ်းကျင်စွာဆွဲနိုင်ရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် စာတံပုံ(၂)ပုံ၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဖြစ်ပျက်ရင်းကြောင်းသက်ဆိုင်ရာ ရစခန်း ထောက်ခံစာရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ပညာအရည်အချင်း အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ တို့နှင့်အတူ (၂၄.၁၂.၂၀၁၅) နေ့နောက်ဆုံးထား၍ အမှတ်(၁၀၇/၁၀၉)၊ အခန်းအမှတ်(၉၀၀/၉၀၂)၊ အနော်ရထာလမ်း နှင့် စဉ့်တူးတန်းလမ်းထောင့်လသာမြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊ HRDepartment(ph;01245041) သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

တမာကုန်းတောင်ကျောင်း၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ် ရဟန်းတော်များ ပရိဝါသ်ဆောက်တည်ပွဲနှင့် ဝိပဿနာတရားစခန်းပွဲ

မိတ္တီလာခရိုင်၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်၊ တမာကုန်းကျေးရွာ၊ တမာကုန်းတောင်ကျောင်း တွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပဖြစ်၍ ယခုဒဂုံဒေသအကြိမ်မြောက် ရဟန်းတော်များ ပရိဝါသ် ဆောက်တည်ပွဲနှင့် ဝိပဿနာတရားစခန်းပွဲကို ကြိုပင်ကျော်ကြားပြီး ဗောဓိရိပ်သာ ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယကဆရာတော် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ကမ္ဘာ့ဥရိမ်းချမ်းရေး ဓမ္မဒူတ (U.S.A, India) မဟာစည်ဦးညောင် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဒေါက်တာသောနက ကျေးဇူးရှင်ဆရာတော်ကြီး ကိုယ်တိုင်ဦးစီးလျက် (၁၃၇၇ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၅ ရက်) ၃၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှ (ပြာသိုလဆန်း ၆ ရက်) ၁၅-၁-၂၀၁၆ ရက်အထိ ၁၅ ရက်တိုင်တိုင် ၎င်းကျောင်းတိုက်ဓမ္မာရုံကြီး၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ပရိဝါသ် ဆောက်တည်တရားအားထုတ်လိုကြသော ရပ်ဝေးရပ်နီးနေ ရဟန်းတော်များအား ကြိုတင်အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

မှတ်ချက် ။ ။ ပရိဝါသ်ပွဲနှင့် တရားအားထုတ်လိုသော ရဟန်းတော်များသည် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၅ရက်)အရောက် တမာကုန်း ကျေးရွာ၊ တမာကုန်းတောင်ကျောင်းသို့ ကြွရောက်ကြပါရန်။

ပရိဝါသ်ဆောက်တည်ပွဲနှင့် ဝိပဿနာတရားစခန်းပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ တမာကုန်းကျောင်းတိုက်၊ တမာကုန်းကျေးရွာ၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ် ဖုန်း-၀၆၇-၅၀၀၅၇၊ ၀၉-၆၅၂၀၃၉၉

ဦးကျော်ဝင်းဦး ၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၀၅၄၁၊ အမှတ်(၃၁)၊ ၄လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေသူ သိစေရန်

လူကြီးမင်းသည် Denko Trading Co.,Ltd. ထံမှ စက်သုံးဆီများကို ရောင်းချ ပြီးငွေကို ပြန်လည်ပေးသွင်းပါမည်ဟု ဝန်ခံချက်အရ ကုမ္ပဏီက စက်သုံးဆီများကို ထုတ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

စက်သုံးဆီရောင်းချပြီး ပေးသွင်းရန်ငွေကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇွန်လမှ စတင်ပေး သွင်းပြီး နိုဝင်ဘာလကုန်တွင် အပြည့်အဝပြန်လည်ပေးသွင်းပါမည်။ ပျက်ကွက်ခဲ့ သည့်ရိုသော် ယုံကြည်အပ်နှံပေးခဲ့သည့် စက်သုံးဆီများကို အလွဲသုံးစားပြုရာရောက် ကြောင်းနှင့် အရစ်ကျပြန်ပေးပါမည်ဟု ချုပ်ဆိုသည့်စာချုပ်သည်လည်း လိမ်လည် ချုပ်ဆိုရာ ရောက်ကြောင်း လူကြီးမင်းကိုယ်တိုင်သိရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိစာချုပ်ကို ၂၃-၆-၂၀၁၅ ရက်က လက်မှတ်ရေးထိုးရုံမက လက်မှတ်ပါနဲ့ပဲဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ ပေးသွင်းရန်ကျန်ငွေ ၄၈၇၄၆၅၂၅ (ကျပ်သိန်းလေးရာရှစ်ဆယ့်ခုနစ် သိန်း လေးသောင်းရှစ်ထောင်ခြောက်ရာနှစ်ဆယ့်ငါးကျပ်တိတိ)ကို ၃၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်ထား၍ ကုမ္ပဏီသို့ ပြန်လည်ပေးသွင်းရန်နှင့် ပျက်ကွက်ပါက ဥပဒေအရ အရေးယူ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

Denko Trading Co.,Ltd. ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ- (ဦးဟန်ထူး) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၁၇) အခန်း-၂၀၃(A) ဒုတိယထပ်၊ အမှတ် ၅၆၅/၅၆၇၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

အမှတ် ၁၉၄၊ ငါးတောင်အင်ကြင်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်နေ ဒေါ်ခင်ထွေးဖြူ ၁၂/ဗဟန (နိုင်)၀၃၀၀၇၈ ၏သား မောင်စေလင်းအောင် ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၇၈၂၃၁ သည် မိခင်၏ ဆိုဆုံးမမှုကိုမနာခံဘဲ နေအိမ်မှ မိမိဘာသာ အလိုအလျောက်ပြုမူသွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။

မိခင် ဒေါ်ခင်ထွေးဖြူ

နှစ်ဦးသဘောတူ လင်မယားကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးပါကြောင်း

ဦးအောင်ဟိန်းကျော် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၀၀၈၀၄ (ဘ)ဦးကျော်သန်း-(အမိ)ဒေါ်အေးအေး တို့က ၂၃၁၊ အခန်း ၁၁၊ အရှေ့ရန်ကင်း (၄)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် နေထိုင်သူနှင့် ဒေါ်နီနီဇင်မာ ၁၂/ရကန(နိုင်)၀၇၂၆၂၆ (ဘ)ဦးစိန်ဝင်း-(အမိ)ဒေါ်ခင်မာရီ ရန်ကုန်မြို့တွင်နေထိုင်သူတို့သည် ၉-၄-၂၀၀၄ ရက်၌ အင်းစိန်မြို့နယ်တရားရုံးတွင် ထိမ်းမြား လက်ထပ်ခဲ့ကြပြီး သားနှစ်ဦးဖြစ်ကြသော မောင်စစ်ရီနိုင်နှင့် မောင်ရဲမြတ်ဘုန်းအောင်တို့ကို ထွန်းကားခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး စိတ်သဘောထားချင်း မတိုက်ဆိုင်တော့သည့် ဖြစ်၍ ၁၉-၈-၂၀၁၅ ရက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲခြင်း စာချုပ်ကို ချုပ်ဆို၍ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးပါကြောင်း ကြေညာအပ် ပါသည်။

ဒေါ်နီနီဇင်မာ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးစန်းဝင်း(စဉ်-၂၄၆၆) ဒေါ်ခင်အုပေ ဒေါ်မေသူအောင် ဒေါ်သီသီဖြူ
B.A, D.A, H.G.P, R.L (စဉ်-၃၁၇၃၂) (စဉ်-၄၂၅၅၂) (စဉ်-၄၂၅၅၇)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ် ၈၅၊ ပထမထပ်(ယာ)၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၉၅၇၂၊ ၀၁-၂၉၆၃၁၃

ဦးသောင်းမြင့်ထွန်း(ဘ)ဦးထွန်းတင် (မိ) ဒေါ်တင်မြင့် ၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၂၀၅၀၂ သိစေရန်

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော ရန်ကုန်မြို့နေ (၁) ဦးရဲထွန်း(ဘ)ဦးခင်ရှိန် ၁၂/ ဒဂုံ(နိုင်)၀၂၀၅၀၅ (၂)ဦးရဲအောင်(ဘ)ဦးခင်ရှိန် ၇/မမန(နိုင်)၀၇၉၂၅၆ နှင့် ပြည်မြို့ နေ (၃)ဦးဇေယျ(ဘ)ဦးခင်ရှိန် ၇/မမန(နိုင်)၀၆၉၃၈၀ တို့၏ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။

၁။ ဦးသောင်းမြင့်ထွန်း လက်ရှိနေထိုင်လျက်ရှိသော အမှတ် ၁၆၄၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ ကျောင်းကြီးအိုးတန်းရပ်ကွက်၊ ပြည်မြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ (ဦးပိုင်အမှတ် ၈၁) ကျောင်း ကြီးအိုးတန်းရပ်၊ ၆ ဈေးကွက်၊ ဧရိယာစက ၀ ဒသမ ၀၄၃ ရှိ) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်များအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်သည် ကွယ်လွန်သူ ပူးတွဲအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် မောင်နှမများဖြစ်ကြသည့် မြန်မာပုဒ္ဓဘာသာဝင် (၁)ဒေါ်တင် တင်၊ (၂)ဒေါ်မြညွန့်၊ (၃)မောင်သန်းညွန့်တို့ဖြစ်ကြကာ ၎င်းတို့ကွယ်လွန်ပြီးနောက် မရွေ့ မပြောင်းနိုင်သည့် အမွေဆိုင်ပစ္စည်းအဖြစ် ကျန်ရစ်ခဲ့ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေများသည် ကွယ်လွန်သူများ၏ မြေးများတော်စပ်ကြကြောင်း လွှဲအပ်ချက်အရ သိရပါသည်။

၂။ သို့ပါ၍ အထက်အမွေဆိုင်ပစ္စည်းပေါ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများသည် အမွေဆိုင်များ ဖြစ်ကြပါ၍ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေများ ရထိုက်သော အမွေပေးမှုကို ယနေ့ ဤကြေညာချက်သည် ရက်မှစတင်၍ ၁၅ ရက်အတွင်း ခွဲဝေပေးရန် လွှဲအပ်ချက်အရ တောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။

၃။ ခွဲဝေပေးရန် ပျက်ကွက်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကိုလည်း တစ်ပါတည်းသိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးမျိုးအောင် LL.B ဒေါ်သဉ္ဇာဝင်း LL.B, D.B.L, D.I.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၅၆၀) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၅၂၄၈)
အမှတ် (၃၅)၊ သုံးလွှာ၊ ၃၅ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၃၈၇၄၂၊ ၀၉-၅၄၀၃၉၉၇၊ ၀၉-၄၃၂၃၁၆၂



MPT ၏ တစ်ကြိမ်မှတောင်းချပေးခြင်းမရှိသေးသော မိုဘိုင်း နံပါတ်အလှများဖြစ်သည့်

092X7777777, 092X8888888, 092X9999999

(၇) လုံးပူးနံပါတ်များ၊ (၆) လုံးပူးနံပါတ်များ၊ (၅) လုံးပူးနံပါတ်များ စုစုပေါင်း (၁၂၆) လုံးတို့ကို

လေလံတင်တောင်းချပွဲ

နံပါတ်အလှများကိုဂုဏ်ယူဝင့်ကြားစွာဖြင့်ရယူပြီး

ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (၉၉) ကျောင်းတွင် နေရောင်ခြည်သုံးမီးအိမ်များကို လှူဒါန်းရာတွင်ပါဝင်ကြပါစို့။

📅 19.12.2015 🕒 09:00 AM to 06:00 PM

📍 Park Royal Hotel (Ball Room)

- လေလံပွဲတွင်ပါဝင်နိုင်ရန် သင်၏အမည် နေရပ်လိပ်စာ၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ ဘဏ်စာရင်းအသေးစိတ် စသည့်အချက်အလက်များကို ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ vanitynumbers@myanmaremc.com သို့ email ပေးပို့ခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ၀၁၅၆၃၁၃၀ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- လျှောက်လွှာများကို စိစစ်ပြီး ဖိတ်စာကို ၁၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် email ဖြင့်ပြန်လည်ပေးပို့ပါမည်။
- လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ ဖိတ်စာကတ်များ ယူဆောင်လာရပါမည်။
- ကိုယ်စားဝင်ရောက်လေလံဆွဲမည့်သူများ အနေနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ၊ ဖိတ်စာ၊ လေလံဆွဲခွင့်ရသူ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ ကိုယ်စားလှယ်၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားတို့ကိုယူဆောင်လာရပါမည်။
- လေလံအောင်မြင်သူကို လေလံကျင်းပမည့်နေ့တွင် ငွေသွင်းချလံများ ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ၂၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ အတွင်း မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် များတွင် ငွေပေးသွင်းရပါမည်။
- ငွေအကျေပေးချေပြီးပါက ငွေပေးသွင်းကြောင်း အထောက်အထားပြု၍ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း အမှတ် ၄၃၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ဆင်းမိကတ်များကို ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ခန့်မှန်းကြမ်းခင်းဈေးနှုန်း - ၅၀၀၀၀၀ ကျပ် မှ ၁၇၅၀၀၀၀ ကျပ်
(MPT WEBSITE တွင်နံပါတ် အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြထားပါသည်။)





အပြီးကျယ် အခမ်းနားဆုံး

ပျော်ရွှင်ကံထူး နှစ်သစ်ကံထူး

ဒုတိယပတ် ကံထူးရှင် (၁၀၀၀၀) ကို ဂုဏ်ယူစွာဖြင့် တင်ဆက်လိုက်ပါပြီ



လာမယ့်တစ်ပတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် ရဲ့ ကံထူးရှင်ဟာ သင်လည်း ဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတာ မပေမနဲ့နော်

တိုယိုတာကိုရိုလာ ကားသစ်ကံထူးရှင် ဒေါ်ချိုချိုမွှေး (ဘားအံ)

09 73760 XXX

အဖိုးတန်ဆုပွဲများ၏ ကံထူးရှင်များ



iphone 6s

09 263276 xxx
ကိုဟိန်းမင်းကျော် (ကချင်ပြည်နယ်)



ipad air 2

09 402610 xxx
မနန်းမြထွေး (မန္တလေး)



Sony 40" TV

09 403764 xxx
ဆရာတော် အရှင်ဇေန (မန္တလေး)



တစ်ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး

09 458020 xxx
ဒေါ်မိုးကြည်ကြည် (ရန်ကုန်)

09 253667 xxx

09 261030 xxx
ကိုနုကျော် (မန္တလေး)

09 5197 xxx
ဒေါက်တာရွှေမွန်မြ (ရန်ကုန်)

09 254261 xxx

09 257576 xxx
ကိုရန်လင်းအောင် (မန္တလေး)

ကျပ် ၅၀၀၀ တန် ငွေဖြည့်ဆုပွဲပေါင်း ၉၉၀၀ ကျော်

SMS (စာတို)ဖြင့် ပေးပို့ဖြည့်သွင်းပေးသွားပါမည်

ဒီဂျစ်တယ်ကံစမ်းခွင့်လက်မှတ် အရေအတွက်ကို စစ်ဆေးရန်

- GSM/WCDMA သုံးစွဲသူများ - ဖုန်းနံပါတ် ၃၀၀၀ သို့ lucky ဟုရိုက်၍ SMS အမေ့ပေးပို့နိုင်ပါသည်
- CDMA သုံးစွဲသူများ - ဖုန်းနံပါတ် ၃၀၀၀ သို့ lucky ဟုရိုက်၍ SMS အမေ့ပေးပို့နိုင်ပါသည်



ကံစမ်းမိကာလ ၂၀၁၅ ဇူလိုင်လ ၂၆ ရက်မှ ၂၀၁၆ ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်ထိ ကံထူးရှင်ရွေးချယ်ပွဲ ဒီဇင်ဘာ ၅ ၊ ၁၅ ၊ ၂၅ ၊ ၂၆ ၊ ဇန်နဝါရီ ၂ ရက် နှင့် ဇူလိုင်လ ၂ ရက်နေ့များတွင် ည ၇ နာရီခန့်ကျော်၌ ထုတ်လွှင့်မည့် MRTV 4 ၏ Let's Talk အစီအစဉ်တွင် ထုတ်လွှင့်ကြေညာပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အမှန်တကယ်ဆုပေးမည့် ပစ္စည်းများသည် ကြော်ငြာတွင်ဖော်ပြထားသောပစ္စည်းများနှင့် အနည်းငယ်ကွာခြားမှုရှိနိုင်ပါသည်

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

www.mpt.com.mm

www.facebook.com/mptofficialpage

MPTOFFICIAL



CALL CENTER 106

call free 24 hours everyday

G7ကို ၁၀,၀၀၀ကျပ်တည်းနဲ့ အခုပဲ ရယူလိုက်ပါ

- မိနစ် ၁၀၀ အူရီဒူးဖုန်းအချင်းချင်းခေါ်ဆိုခွင့်
- တစ်လ Facebook အခမဲ့
- အူရီဒူးဆင်းမိကဒ်

ooredoo



အချိန်အကန့်အသတ်ရှိလို့
အူရီဒူးရဲ့အတန်ဆုံးဖုန်းကို
မလွတ်တမ်း ဝယ်ယူ
လိုက်ကြပါနဲ့

အခုပဲငွေဖြည့်ပြီး အပိုလက်ဆောင်ရယူပါ

ကြိုက်တဲ့ငွေ ပမာဏကိုဖြည့်ပြီး အင်တာနက်သုံးစွဲရန်၊
ပြည်တွင်းဖုန်းအားလုံးကို ဖုန်းခေါ်ဆိုရန် နှင့် SMS ပို့ရန် အပိုလက်ဆောင်ကိုရယူပါ။
အပိုလက်ဆောင်ကို ၁၅ ရက်အတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။



ငွေဖြည့်ပမာဏ	အပိုလက်ဆောင်
၁,၀၀၀ ကျပ်	၂၀၀ ကျပ်
၃,၀၀၀ ကျပ်	၁,၀၀၀ ကျပ်
၅,၀၀၀ ကျပ်	၂,၀၀၀ ကျပ်
၁၀,၀၀၀ ကျပ်	၅,၀၀၀ ကျပ်
၂၀,၀၀၀ ကျပ်	၂၀,၀၀၀ ကျပ်

စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအသေးစိတ်ကို ooredoo.com.mm တွင်ရှာဖွေကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာနိုင်ငံရတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် တူညီရုံဝတ်စုံ (ခ/ဖြူ/နက်ဖြာ) ဝယ်ယူရန်ရှိပါသဖြင့် ပြည်တွင်း မြန်မာနိုင်ငံသား ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံစာတမ်းရောင်းချမည့်ရက် - ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်
၃။ တင်ဒါပုံစံစာတမ်းပို့မည့်ရက် - ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်
၄။ ကုမ္ပဏီ၏အချက်အလက်တင်ပြရန်ဆောင်ရွက်ရန်ရက် - ၂၈-၁၂-၂၀၁၅ ရက်
၅။ တင်ဒါပုံစံစာတမ်း/အချိန် နံနက် ၁၀ နာရီ
၆။ တင်ဒါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင် ၁၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံရတပ်ဖွဲ့၊ လူကုန်ကုမ္ပဏီ တာဝန်ခံရောင်းချရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၃၈)တွင် ရုံးချိန်းအတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၃၄၊ ၀၉-၄၁၀၀၁၆၈၀ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါဖိတ်ခေါ်ရေးအဖွဲ့ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန

အိတ်ဖွင့်ဈေးပြိုင်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကုန်သွယ်မှု ဖြန့်ဖြူးရေးနှင့် စားသုံးရေးဌာန၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန (တကခ-၃) အုပ်စု (၁၁)ဝင်းရှိ သဲကွင်းမြေ ၃ ကွက်အား ဈေးပြိုင်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ၃ နှစ်သက်တမ်း ၆ လ တစ်ကြိမ်စာချုပ်ဖြင့် ငှားရမ်းပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
Lot(1) သဲကွင်းမြေကွက်အမှတ် (A) အလျားပေ ၇၀x အနံပေ ၃၀
Lot(2) သဲကွင်းမြေကွက်အမှတ် (B) အလျားပေ ၁၅၀x အနံပေ ၃၀
Lot(3) သဲကွင်းမြေကွက်အမှတ် (C) အလျားပေ ၈၀x အနံပေ ၈၀
(က) တင်ဒါပုံစံစာတမ်းရောင်းချမည့်ရက် - ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်ထိ အချိန် - နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ၁၆:၃၀ နာရီထိ
(ခ) တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များ - ၃၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ၁၁:၀၀ နာရီ ရှင်းလင်းခြင်း - ရုံးအမှတ် ၅၂
(ဂ) တင်ဒါဖိတ်ခေါ်ယူရက်၊ အချိန် - ၃၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁၃:၀၀ နာရီ
(ဃ) တင်ဒါပုံစံစာတမ်းရောင်းချမည့်နေရာ - စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ဖြန့်ဖြူးရေးဌာန၊ အမှတ်(၂၈)၊ ၂၄၀ ခုတယ်လမ်း၊ ကမ်းနားလမ်းနှင့် ရွှေဘိုလမ်းထောင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့
(c) Deposit ပေးသွင်းရမည့် နေရာ - ပေးသွင်းရမည့် Deposit ငွေများကို တင်ဒါ စည်းကမ်းချက်ပုံစံတွင် ဖော်ပြထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ Depositငွေများကို ဌာန၏ ငွေသွင်း ချလက်ပြန် မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်(နေပြည်တော်) တွင် ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။
(စ) စာရင်းပေးသွင်းရမည့်နေရာ - ရုံးအမှတ်(၅၂)၊ နေပြည်တော်
(ဆ) တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေရာ - စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၃)၊ နေပြည်တော်
၂။ အဆိုပါ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် (တကခ-၃) အုပ်စု ၁၁ ဝင်းရှိ သဲကွင်းမြေ ၃ ကွက်တို့၏ မျက်မြင်အခြေအနေအား သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက တင်ဒါပုံစံဝယ်ယူရမည့်နေရာသို့ လူကိုယ် တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဖုန်း-၀၁-၂၅၁၈၂၄၊ ၂၅၀၄၃၂ တို့သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါဖိတ်ခေါ်ရေးအဖွဲ့ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကန်မြို့နယ်၊ ရွှေထီးအိမ်ရာရှိ တိုက်အမှတ်(၃)၊ အခန်း အမှတ်(၂၀)ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဝင်းမြင့် ၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၆၅၉၁၀၀မှ စာချုပ် စာတမ်းဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်စန်းစန်းဝင်း ၁၂/မရက(နိုင်)၀၄၉၇၅၅ က ပိုင်ဆိုင်မှုအမည် ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်ပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ညောင်ဦးမြို့နယ် ဦးလေးမောင် (ဘ) ဦးဘကြီး ၉/တသန(နိုင်)၀၉၄၉၂၂၊ ဦးလေးမြင့် (ဘ) ဦးဘကြီး ၉/ညညန(နိုင်)၀၀၃၆၄၉၄ နှင့် ဒေါ်အညို (ဘ) ဦးဘကြီး ၉/ညညန(နိုင်)၀၀၃၆၄၉၄တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညောင်ဦးမြို့၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းအကွက်(၁၂)၊ ယွန်းတန်းနှင့် ဇရပ်ဈေး၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၇၈/၁၇၉)မြေနှင့် မြေပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်တိုက်အဆောက် အအုံသည် ဦးဘကြီး၊ ဒေါ်ဖွားတင် အမည်ပေါက် မြေနှင့်တိုက် ဖြစ်ပါသည်။
ဦးဘကြီးတို့တွင် သားသမီး ၁၀ ဦးမွေးဖွားခဲ့ရာ ယခုအခါ ဦးလေးမောင်တို့ (၃)ဦးသာ သက်ရှိထင်ရှားရှိပါသည်။
ဦးလေးမောင်တို့က မိဘများပိုင်ဆိုင်ခဲ့သော မြေနှင့်တိုက်ပေါ်တွင် လက်ရှိ နေထိုင်လျက်ရှိသူ ဒေါ်ခင်ဌေးအောင်နှင့် အခြားအမွေဆိုင်များအပေါ် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တွင် တရားမကြီးမှုအမှတ်(၅၈၄/၁၁)အရ အမွေပုံ ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှုရှိခဲ့ရာ ကာလစည်းကမ်းသတ်ကျော်လွန်နေကြောင်းဖြင့် အဆိုလွှာကို ပယ်ခြင်းခံရပါသည်။
ဒေါ်ခင်ဌေးအောင်ကလည်း ဦးလေးမောင်၊ ဦးလေးမြင့်၊ ဒေါ်အညိုတို့ (၃)ဦး အပေါ် ညောင်ဦးခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်(၂/၁၃)တွင် နှစ်နာကြေး လျော်ကြေးရလို့မရှိခဲ့ရာ အဆိုလွှာကို ပယ်ခြင်းခံရပါသည်။ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တွင် တရားမ အယူခံမှုအမှတ်(၁၉/၁၅)အရ ဒေါ်ခင်ဌေး အောင်က အယူခံရာတွင်လည်း ပယ်ခြင်းခံရပါသည်။
ဒေါ်ခင်ဌေးအောင်က ဖော်ပြပါ မြေနှင့်တိုက်ကို မိမိအမည်ပြောင်းလဲရန် သက်ဆိုင်ရာမြေစာရင်းဌာနတွင်လျှောက်ထားသည့်အခါ ဦးလေးမောင်တို့က ကန့်ကွက် ကြသဖြင့် အမည်ပြောင်းခွင့်မရှိ ယခုတိုင် ဦးဘကြီး-ဒေါ်ဖွားတင် အမည်ပေါက် လျက်ရှိကြောင်း သိရပါသည်။
ဒေါ်ခင်ဌေးအောင်မှာ ဦးဘကြီး၏သမီး ဒေါ်တင်ညွန့်၏ ကိစ္စမိမိမွေးစားသမီး ဖြစ်သောကြောင့် အဆိုပါမြေနှင့်တိုက်တွင် နေထိုင်သည်ကို ဦးလေးမောင်နှင့် အမွေဆိုင်တို့က လက်ခံနိုင်သော်လည်း အခြားသူများနေထိုင်မည်ကို မလိုလားကြပါ။ သို့ပါ၍ ဦးဘကြီး-ဒေါ်ဖွားတင် အမည်ပေါက်မြေနှင့် တိုက်အား ရောင်းဖွား၊ ဝယ်ယူဖွားဖြစ်မည်စိုးသဖြင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- (မင်းသွင်) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၃၄၉/၈၅) ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၈၂၄၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့တော်ခန်းမ၊ ရန်ကုန်မြို့ (၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၁၀ ရက်) လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း
၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာနတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော ၃-တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် (လစာနှုန်းကျပ် ၁၈၀၀၀-၂၀၀၀-၁၉၀၀၀) ရာထူးအတွက်လျှောက်ထားလိုသူများ လျှောက်လွှာ တင်သွင်းနိုင်ကြပါသည်။
၂။ လျှောက်ထားသူများသည် -
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် အသက် (၃၅) နှစ် (ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက ၄၀ နှစ်) ထက်မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာဘွဲ့ (သို့မဟုတ်) တိရစ္ဆာန်ဆေးသိပ္ပံဘွဲ့ ရရှိသူ ဖြစ်ရမည်။
၃။ လျှောက်လွှာပုံစံကို www.ycdc.gov.mm ၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ၊ စီမံရေးရာဌာနနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံများ ဌာနတို့တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။
၄။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါစာရွက်စာတမ်းများဖူးတွဲတင်ပြ ရမည် -
(က) လွန်ခဲ့သော ၆ လ အတွင်းရိုက်ကူးထားသည့် ဖိပ်ပြင်ထင်ရှားသော လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ (၂) ပုံ (ကျောဘက်တွင် အမည်နှင့်နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်ကို ရေးသားဖော်ပြရန်)
(ခ) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ (၁) စောင်၊
(ဂ) သို့လက်မှတ်မိတ္တူ (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်မှ ထုတ်ပေးသော ပညာအရည်အချင်းထောက်ခံချက်လက်မှတ်မိတ္တူ (၁) စောင်၊
(ဃ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်လက်မှတ်မိတ္တူ (၁) စောင်၊
(င) ဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့၏ ထောက်ခံချက်မူရင်း (၁)စောင်၊
(စ) မြို့နယ်အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေးဌာနနှင့်စီးပွားရေးတွင် အလုပ်သမား မှတ်ပုံတင်ထားသည့် အလလခ ပုံစံ (၃) မိတ္တူ (၁)စောင်၊
၅။ လျှောက်လွှာများကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စီမံရေးရာဌာနသို့ ၁-၁-၂၀၁၆ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားတိုက်ရိုက်ပေးပို့ လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက သက်ဆိုင်ရာဌာနမှတစ်ဆင့် လျှောက်ထား၍ မိတ္တူ (၁)စုံကို ရန်ကုန် မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စီမံရေးရာဌာနသို့ ၁-၁-၂၀၁၆ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။
၆။ လူတွေ့စစ်ဆေးခံရမည့်သူများ၏ အမည်စာရင်းနှင့် လူတွေ့စစ်ဆေးမည့် နေ့ရက်ကို ၁-၁-၂၀၁၆ ရက်နေ့ တွင် www.ycdc.gov.mm ၊ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စီမံရေးရာဌာနနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံများ ဌာနတို့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာမည်ဖြစ်ပါသည်။
၇။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စီမံရေးရာဌာန (ဖုန်းနံပါတ် ၀၁-၃၇၈၀၉၄၊ ၃၈၂၅၆၅) နှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာန (ဖုန်းနံပါတ် ၀၁-၂၄၁၇၈၆၊ ၂၄၉၈၀၆) သို့ မှီခိုခိုအတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
သယံဇာတနှင့်ထုတ်လုပ်မှုကွပ်ကဲရေးဌာန၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-ကြီးပွားရေး/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၉၆/က၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၁၉၆/က)၊ မေတ္တာ(၁)လမ်း၊ သွပ်ပိုင်ကြီးရပ်ကွက်၊ သယံဇာတနှင့် ထုတ်လုပ်မှုကွပ်ကဲရေးဌာန (ဦးထွန်းကြည်)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား ပါမစ်အမည်ပေါက် ဦးထွန်းကြည်ထံမှ (၁-၁-၈၇) ရက်စွဲပါ အိမ်မြေအကွက်လွှဲပြောင်းပေးခြင်း ကတိစာချုပ်ဖြင့် ရရှိထားသူ ဒေါ်မေရင် (၁၂/ သယက(နိုင်)၀၂၇၇၆၃) မှ ပါမစ်ပေးရင်းတင်ပြ၍ ဂရုသစ်လျှောက်ထားလာရာ တင်ပြပါမစ်ပြည့်စုံမှု မရှိသဖြင့် ဂရုသစ်လျှောက်ထားမှုအပေါ် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လွှဲအပ်လွှဲပေးအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံတောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်- ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၆၈/က၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀x၆၀) ပေရှိ ဒေါ်ကေသီမျိုးအမည်ပေါက်မြေကွက်ကို အမည်ပေါက် ဒေါ်ကေသီမျိုးထံမှ ဝယ်ယူထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ ပြောဆိုသူ ဦးကြည်သန်း (၁၂/မဝက (နိုင်) ၀၁၅၅၇၁) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်၍ အထက်ပါမြေကွက် အရောင်းအဝယ် နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူအနေဖြင့် ကန့်ကွက် လိုပါက ယခုကြေညာပါသည့်ရက်မှ (၃)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများနှင့် တကွ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့် အညီ ပြီးဆုံးသည်တိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးထွန်းဝင်းနိုင် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၉၆၂) ရှေ့နေများရုံးခန်း၊ အင်းစိန်စုပေါင်းရုံးခန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉ ၄၃၁၈၅၄၄

အကြောင်းကြားစာ
(၂၆)ကြိမ်မြောက် ကလေး/အေးသာယာ GTI ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဟောင်းများ၏ အာစရိယပူဇော်ပွဲအား ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (စနေနေ့)တွင် မုံရွာမြို့၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ရန်ကုန်မြို့မှ အာစရိယပူဇော်ပွဲသို့ လိုက်ပါမည့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)တွင် မြောက် ဥက္ကလာပ ဧမ္မာထွန်းတည်းခိုခန်းသို့ ညနေ ၄ နာရီအရောက် လာရမည်ဖြစ်ပြီး ညနေ ၅ နာရီတိတိတွင် ကားများစတင်ထွက်ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။
လိုက်ပါမည့်သူများ ကားစတင်ဦးလျှင် ၄၀၀၀၀ ကျပ်နှုန်း အပြီးအစီး ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့)နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ပါကျောင်းသား ကျောင်းသူ များထံတွင် စာရင်းပေး၍ ကားထိုင်ခုံနံပါတ်များ ဦးစွာဖြတ်ယူကြပါရန်။
(၁) ဦးမျိုးဝင်း(ကြီး) 76 M ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၅၅၇၄
(၂) ဒေါ်အေးအေး 86 C ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၃၀၀၈၇
(၃) ဦးဇေယျာအေး 95EP ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၉၂၆၅
(၄) ဒေါ်သီတာထွေး 91 C ဖုန်း-၀၉-၃၀၀၈၇၂၀၀

မင်္ဂလာဇန့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ
ကျောက်ဆည်မြို့နယ် ဦးခင်မောင်ချို-ဒေါ်တင်တင်သန်း တို့၏သား ဗိုလ်ကြီး အောင်ဇင်ချို M.B., B.S. (D.S.M.A) (ရေတပ်ဆေးရုံ၊ သန်လျက်စွန်း) နှင့် ဟင်္သာတမြို့နယ် ဦးစောအောင်သန်းဝင်း-ဒေါ်အေးအေးမော် တို့၏သမီး မခိုင်ယဉ်ဖြူ B.Med. Tech ဆေးဘက်ကျွမ်းကျင်-၂၊ (ဓာတ်မှန်)၊ သယံဇာတကျွမ်းကျင်ပြီးကြီး တို့၏ မင်္ဂလာလက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော တရားသူကြီး ဒေါ်အိအိဖြူ၊ မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးနှင့် မင်္ဂလာဇန့်ခံပွဲသို့ ကြွရောက် မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့ ပေးပို့ချီးမြှင့်ပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား လိုက်လံလှူဒါန်းကျေးဇူးတင်ပူဇော်ရတင်ရှိပါကြောင်း။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ဗိုလ်ကြီးအောင်ဇင်ချို-မခိုင်ယဉ်ဖြူ

ဧည့်သည်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ သယံဇာတနှင့်ထုတ်လုပ်မှုကွပ်ကဲရေးဌာန၊ သုမင်္ဂလာအိမ်ရာနေ ဦးမြင့်ထွန်း (B.E Mechanical) - ဒေါ်ဖြူဖြူကြည် (B.A Psy)၊ (ဦးခင်ကျော်) - ဒေါ်နီနီကြည် (ဒုညွှန်မှူး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်) တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား မောင်ညွှန်ကျော် LL.B(Adv.Diploma in Electronic (UK)) နှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဘုတ်ပြင်းမြို့၊ ချောင်းကရက်ကျေးရွာနေ ဦးသိန်းထွန်း B.Sc(Maths) - ဒေါ်လှလှလှနှင့် B.Sc(Chem) တို့၏သမီး မခမမြတ်စံ (BE-Civil) တို့သည် ၅-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် နှစ်ဖက်သော မိဘဆွေမျိုးများရှေ့၌ ဧည့်သည်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ညွှန်ကျော်-မခမမြတ်စံ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
သာဓကတရားမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၁၀၅ပါး၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၄၄၃/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်- ၁၄၄၃/က၊ ၀၅ပါး(၁၃)လမ်းအမှတ် (၁)ရပ်ကွက်၊ သာဓကတရားမြို့နယ် (ဒေါ်မိမိကြီး ၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၉၉၈၈၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုမြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်မိမိကြီး(မိခင်) နှင့် ဦးသန်းမြင့်(ဖခင်) တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်သော ၁။ ဒေါ်အေး မမမြင့် (၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၃၀၄၆၆) ၂။ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဖြူ (၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၅၀၄၆၆) (TKA ၀၆၈၅၈၆) ၃။ ဒေါ်မိမိမိမိမိ (၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၄၆၆၆) ၄။ ဦးမေဝင်း (၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၄၆၆၆)တို့အနက် အမှတ်စဉ် (၁၊ ၂) ထံမှ အထွေထွေကွယ်လွန်ရေးလွှာစာအမှတ် (၃၀၀၂/ ၂၀၀၄) ရသ့ ဒေါ်မိမိမိမိမိ (၁၂/သာဓက(နိုင်)၀၄၆၆၆) မှ သေစာရင်း ကျွန်ုပ်တို့မှ လွှာ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် နှစ်ဦးစွာစာချုပ်စာရင်းများနှင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် လွှာအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လွှဲအပ်လွှဲပေးအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ကရင်ပြည်နယ်၊ ဗန်းမော်မြို့၊ ညောင်ပင်ရပ်၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃)၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၁၄၀)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၂ ဧက ဂရုမြေကွက်နှင့် အိမ်အပါအဝင် ဂရုအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်အေးလှိုင်ဆိုသူထံမှ အဆင့်ဆင့်လွှဲပြောင်းခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ယုယုကြည်က လက်ရှိဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီးဖြစ်၍ ဒေါ်ယုယု ကြည်အမည်သို့ ဗန်းမော်မြို့စာချုပ်စာတမ်းရုံး၌ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမည်ဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် အထောက်အထား အပြည့်အစုံနှင့် တကွ ယနေ့မှစ၍ ၁၄ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်စာချုပ်ချုပ်ဆို အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးသိန်းလွင် B.A(Law), LL.B တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၃၀၇/၈၂) ညပ(၂၀၅)၊ ညောင်ပင်ရပ်၊ ဗန်းမော်မြို့ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၅၅၀၄

Class of Nov 1995 (YIT) Reunion

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် စွယ်စုံကျမ်းအဖွဲ့မှ ဆုတောင်းပေးသည့် သူငယ်ချင်းတို့ရေ

တို့တတွေ ရှေးဟောင်းနှောင်းနှောင်းဖြစ်လေးတွေ ပြန်ပြောင်းအောက်မေ့ ပြောဆိုကြရင်း ကျောင်းအဝင် နှစ်နှစ်ဆယ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရညလေးကို ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာ အစီအစဉ်လေးတွေနဲ့အတူတူ ဖြတ်သန်းကြရအောင်။

၁၉၉၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာမှာ ကျောင်းအတွင်းခွဲကြဲတဲ့ သူငယ်ချင်းများ၊ ၂၀၀၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာမှာ ကျောင်းအတွင်းခွဲကြဲတဲ့ သူငယ်ချင်းများ၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ၊ ရပ်နီး၊ ရပ်ဝေးမှ သူငယ်ချင်းများအားလုံးကို ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင် ပါဝင်ဆင်နွှဲကြပါရန် ချစ်ခင်မြတ်နိုးစွာ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ခင်မင်ကျွမ်းဝင်ခဲ့ရတဲ့ သူငယ်ချင်းတွေကို ပြန်ပြောင်းသတိရတဲ့ အချိန်လောက် ပျော်ဖို့ကောင်းတဲ့အချိန် ကိုယ့်မှာမရှိ (ဝီလျံရှိတ်စပီးယား)

Table with 2 columns: Item (e.g., နေရက်, အချိန်, နေရာ) and Details (e.g., ၂၆ ဒီဇင်ဘာ ၂၀၁၅, ညနေ ၆ နာရီ, White Rice Restaurant).

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် ကွန်ကရစ်အုတ်စက်ရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်

- (1) Accountant မ(၁)ဦး (LCCI Level-3 ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃)နှစ်အထက်ရှိသူ)
(2) Office Staff (ဘွဲ့.ရ) ကျား/မ(၁)ဦး
(3) Sale and Marketing(ဘွဲ့.ရ) ကျား(၁)ဦး
(4) စက်ပြင်နှင့်လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်သူ(ဘွဲ့.ရ) ကျား(၁)ဦး
(5) ယာဉ်မောင်း ကျား(၁)ဦး

မြတ်ဘိုးဘွားများရိပ်သာ (ရန်ကုန်) နှင့် မြတ်မြို့နယ်၊ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း

ပွင့်လှစ်ပွဲအခမ်းအနား (မြတ်နယ်လူငယ်သား) များအား ဖိတ်ကြားခြင်း
၀။ မြတ်နယ်သူနယ်သားများ၏ အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လိုသောအဖွဲ့နှင့် မြေကွက်အလှူရှင် ဦးဝင်းထိန် + ဒေါ်အေးအေးယု မိသားစုတို့မှ မြေ (၆.၄)ဧက အား ၂၀၁၁ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၅)ရက်နေ့တွင် လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။
၂။ အထက်ပါမြေကွက်ပေါ်တွင် မြတ်မြို့နယ်လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်းအား လှူဒါန်းခဲ့သော RMS Quality Pte Ltd and TJEL Engineering & Construction Pte Ltd THAILAND ၊ မြတ်ဘိုးဘွားများ နှင့် ဗုဒ္ဓမြတ်စွာဘုရား၏ လမ်းစဉ်နှင့်တရားတော်များကို ကျင့်ကြံအားထုတ်လိုသောပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် လိုအပ်သည့် တောဇနသုခထမ်းစားဆောင်ရွက်ပေးရန် (၂)ဦး (၁၄ x ၃၀) ရှိ အခန်း(၃၂)ခန်း၏အလှူရှင် (၃၀)ဦး၊ ငွေပဒေသာပင် အလှူရှင်များ ၊ မြေကွက်အလှူရှင်တို့မှ မြတ်ဘိုးဘွားများရိပ်သာ (ရန်ကုန်) နှင့် မြတ်မြို့နယ်၊ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး သင်တန်းကျောင်းဖွင့်လှစ်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြတ်နယ်သူ၊ နယ်သားများ ကြွရောက်ချီးမြှင့် ပေးပါရန် ခင်မင်လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
၃။ နေရက် ။ ။ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၉)ရက်၊ စနေနေ့
အချိန် ။ ။ နံနက် (၈ : ၁၅) နာရီ
နေရာ ။ ။ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ပေါင်းကုဏ္ဍကရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်။
စာစုစာပေ
မြတ်ဘိုးဘွားရိပ်သာ (ရန်ကုန်) နှင့် မြတ်မြို့နယ်၊ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း

“ကုန်အမှတ်တံဆိပ် သတိပေး ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်၊ လသာမြို့နယ်၊ (၁၇)လမ်း၊ အမှတ်(၈၁)၊ မြေညီထပ် နေ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဦးဝင်းအောင် (ခ) တေဖိုးအောင် (ဘ) ဦးခွေး (ခ) တေပိတ်ရှောင် (၁၂/လသာနယ် (ခိုင်) ၀၀၂၇၇၉) သည် အောက်တွင် ဖော်ပြသော ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ ၂၀၁၅-ခုနှစ်၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ် အမှတ်(၁၅၅၇၇) ဖြင့် အဆိုပါရုံး၏ စာအုပ် အမှတ်(၄၅)၊ အတွဲ (၄၂၁)၊ စာမျက်နှာ (၅၂ မှ ၅၃)ထိတွင် မှတ်ပုံတင် ထားသော (၇-၁၂ - ၂၀၁၅)နေ့စွဲပါ စာချုပ်အရ တစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်ပါသည်။



အထက်ပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မှာ အစီရောင်အခံတွင် ပစ္စိတ်သယုဒ္ဓရာ အတွင်းရှိ ဖော်ပြထားသည့်ကုန်အမှတ်ကို အပြုအမူ အနားသတ်များဖြင့် တောင်/ပြောက် အလျားလိုက်သွယ်ပြီး မြေပုံ၏ အလယ်ခန့်တွင် FORMOSA ဟူသော အင်္ဂလိပ်စာလုံးကို အပြုအမူလုပ်ငန်းများဖြင့် ရေးသားထားပါသည်။
ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို လျှပ်စစ်ကုန်ထုတ်ပစ္စည်းများဖြစ်သော လက်ကိုင်ဖုန်းများ၊ ကွန်ပျူတာများ၊ ပရင်တာများ နှင့် အသံချဲ့စက်များ၊ မိတ္တူကူး စက်များ စသည့်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းတို့နှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသော ကိုယ်ထည် ပစ္စည်းများ၊ အဓိကပစ္စည်းများ အပါအဝင် လျှပ်စစ်/လျှပ်ကူး RELAY ကုန်ပစ္စည်း များစသည့်ပစ္စည်းနှင့်တကွ အဆိုပါ လျှပ်စစ် ပစ္စည်း နှင့်ဆက်စပ်သော ဆီမီကွန်ဒွတာ အမျိုးမျိုးတို့ကို ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရာ၌ မှီငြမ်း ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် ကုန်ပစ္စည်း တစ်ခုချင်းတွင် လည်းကောင်း၊ ထုတ်ပိုး ပစ္စည်းများတွင်လည်းကောင်း၊ အဆိုပါ ကုန်ပစ္စည်းများကို သယ်ယူပို့ဆောင် လက်လီလက်ကား ရောင်းချရာတွင်လည်းကောင်း၊ ကုန်သည်အချင်းချင်း စသည့်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက် ရာတွင်လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံအတွင်း အလားတူကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ယှဉ်ပြိုင်၍ ဈေးကွက်အတွင်း ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို အသုံးပြု၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။
အထက်ပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အား အမျိုးမျိုး ကုန်ပစ္စည်း အမျိုးမျိုး တို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သုံးစွဲဝယ်ယူသူများ ထင်ယောင်ထင်မှား ဖြစ်စေရန်၊ ဆင်တူ ယိုးမှား အတူပြုလုပ်ခြင်း၊ အစစ်ကိုသို့ ပြုပြင်မွမ်းမံ၍ အသုံးပြုခြင်းစသည်များကို မရိုးမမြောင့်သော သဘောဖြင့် ဆောင်ရွက်ပါက ကျွန်ုပ်တို့က ဥပဒေအရ ပြစ်မှုကြောင်းအရခြစ်စေ၊ တရားမကြောင်း အရခြစ်စေ ၊ နှစ်ရပ်စလုံးဖြစ်စေ အရေးယူ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးလှမြင့် (ပင်းတန်း) (B.A,LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ။ စဉ်-၁၃၁၅
အမှတ်(၂၇/၂၉)၊ ဒုတိယထပ်၊ ၃၅-လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ပုန်း - ၃၀၉၆၇၇

မြတ်မြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးနှင့် ပညာရည်ချွန်ချွန်ချီးမြှင့်ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း

မြတ်မြို့နယ်အသင်း (ရန်ကုန်) ၏ နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ တွင် ပြန်မတင်နိုင်သည့် ရဟန်းအများဆုံးဖြင့် အဆင့် (၁) ရရှိသူ မအိရတနာနိုင် နှင့် ရဟန်း (၄၈၀) နှင့်အထက် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့ကြသော မြတ်သူ၊ မြတ်သားများ၏ သား/သမီးများအား ပညာရည်ချွန်ချွန် ချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားနှင့်အတူ အမှုဆောင်အဖွဲ့သစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းဝင်များအားလုံးနှင့် မြတ်သူမြတ်သားများ စုံစုံလင်လင်တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ကျင်းပမည့်နေရက် - ၂၅.၁၂.၂၀၁၅၊ သောကြာနေ့ (ခရစ္စမတ်နေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၈:၃၀) နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - ယုဇနခန်းမ၊ ယုဇနပလာဇာ (၇-လွှာ)၊ ဗညားဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
အမှုဆောင်အဖွဲ့
ဗုန်း - ၀၁-၂၂၄၃၄၀၊ ၀၉-၇၉၅၄၁၁၁၆၀

သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
အမှတ်(၁၆)၊ ဝိဇယလမ်း၊ မြို့မ (၄) ရပ်ကွက်၊ မုဒုံမြို့နယ် (ဦးအောင်သန်း) - ဒေါ်တင်ဆန်းတို့၏သမီး မဇလိုင်မိုး သည် မိဘတို့သဘောတူညီမှုမရှိဘဲ လက်ထပ်သွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ပါ သည်။ နောက်နောင်တွင် သူမနှင့် ပတ်သက်သမျှ တာဝန်မယူပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
ဒေါ်တင်ဆန်း ၁၀/မဒုံ(နိုင်)၀၃၁၂၉၆ မုဒုံမြို့

အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်
ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၇ ရပ်ကွက်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ အမှတ် (၇၆၁)နေ ဦးရဲထွဋ် ၁၂/လမတ(နိုင်)၀၅၈၀၄ ၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၂ ဇက်၊ မြေကွက်အမှတ် V Class ၂၀၀ အကျယ်အဝန်း ၂၅ ပေ x ၅၀ ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရုမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၇ ရပ်ကွက်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ အမှတ် ၇၆၁ ဟုခေါ်တွင်သည့် အဆောက်အအုံတို့မှာ မြေပွားဂရုမြို့ ဒေါ်တင်ရွှေအမည်ပေါက်လျက် ဦးဟန်တင်နှင့် ဒေါ်တင်ရွှေ တို့ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ကြပါသည်။ ဖခင် ဦးဟန်တင်-မိခင် ဒေါ်တင်ရွှေတို့သည် ကွယ်လွန်ခဲ့ကြပြီးဖြစ်၍ သားအရင်း သမီးအရင်းအဖြစ် (၁) ဒေါ်လှလှဝင်း၊ (၂) ဦးရဲထွဋ်၊ (၃) ဦးအောင်ထွဋ်တို့ ဓမ္မပွားခဲ့ကြရာ ဦးအောင်ထွဋ်မှာ လူပျိုကြီးဘဝဖြင့် ကွယ်လွန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သောကြောင့် ယခု အခါ၌ အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံပေါ်တွင် လက်ရှိနေထိုင်ပိုင်ဆိုင် အကျိုး ခံစားပိုင်ခွင့်များမှာ ဒေါ်လှလှဝင်းနှင့် ဦးရဲထွဋ်တို့ မောင်နှမနှစ်ဦးသာ ကျန်ရှိပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်အဆောက်အအုံနှင့်ပတ်သက်၍ ဦးရဲထွဋ်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက် တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ အမည်ပြောင်းလဲခြင်း၊ လွှဲပြောင်း၊ ရောင်းချ၊ စွန့်လွှတ်၊ ပေါင်နှံ၊ ပေးကမ်း၊ လှူဒါန်းခြင်းများ ပြုလုပ်ရန် သတိပေးတားမြစ်အပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးကျော်စောထက် LL.B, D.B.L (Switzerland) ဦးရဲမြင့် B.A (Law), LL.B
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၀၃၀၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၆၄)
အမှတ်(၃၃)၊ နွယ်သာကလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၄၈၄၄၊ ၀၉-၄၂၀၂၈၈၁၂၊ ၀၉-၇၈၀၀၀၀၀၀၀

ဒေါ်အေးချစ် ကိုယ်တိုင်နှင့် အများသူငှာ သိရှိစေရန် သားဆိုး/သမီးဆိုး(သွားနုတ္တသားသမီး)အဖြစ်ကြေညာခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ နန်းတော်ရာရပ်ကွက်၊ ထန်းတပင်(၆)လမ်း၊ အမှတ်(၂၁၀၄) နေ ကျွန်ုပ်၏အမူသည်ဖြစ်သူ ဒေါ်ညွန့် (ဘ)ဦးသန်းမောင်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၇/ပခန (နိုင်) ၁၀၄၀၂၆ ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အသိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။
ကွယ်လွန်သူ ဖခင် ဦးသိန်းငွေနှင့် ကျွန်ုပ်၏အမူသည်ဖြစ်သူ မိခင် ဒေါ်ညွန့်တို့၏ သမီးအကြီးဆုံးဖြစ်သော ဒေါ်အေးချစ်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၇/ပခန(နိုင်) ၁၀၄၄၁၁ သည် မိဘ၏ဆိုးဆိုးမမှုစကားကို လုံးဝနားထောင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ကျွန်ုပ်၏အမူသည် မိခင်ဖြစ်သူအား ရန်သူသဖွယ် အကြိမ်ကြိမ်ပြုကျင့်၍ မိဘမျက်ရည်ကျအရှက်ရအောင် ပြုလုပ်စော်ကားခြင်းအပေါ် ကျွန်ုပ်၏အမူသည်က သည်းခံခွင့်လွှတ်နိုင်စွမ်း လုံးဝမရှိ တော့ပါသဖြင့် (၉-၁၁-၂၀၁၅)ရက်နေ့မှစ၍ သားဆိုး/သမီးဆိုး(သွားနုတ္တသားသမီး)အဖြစ် မိဘ၏ကောင်းမွန် ဆိုးမွေခံစားထိုက်ခြင်း လုံးဝမရှိသူဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်၏အမူသည် ဒေါ်ညွန့်ကိုယ်တိုင်၏ လွတ်လပ်သော စိတ်သဘောထားအရ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ကမျှ ခြိမ်းခြောက်၊ ဖြားယောင်း၊ သွေးဆောင်ခြင်း အလှူဦးကင်းစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်အမူသည်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရကြေညာချက်ကိုချအပ်၍ အသိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။
ဒေါ်ယဉ်ကြွယ်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၉၉၉၉)
ဒေါ်ညွန့် ၃၆၂/၈၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ဥယျာမြို့နယ်၊ ပဲခူးမြို့။
(လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ) (လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ)

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 5H/5836 ၏ ဖောင်းကြွပျောက်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွပျောက်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

“ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း ”

ရန်ကုန်တိုင်း အိမ်ခြံမြေ လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (Yangon Region Real Estate Entrepreneurs Association)(YRREEA)သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ အမှတ်(၁၁၂/၂၀၁၅-၂၀၁၆)မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေအရ တရားဝင်ဖွဲ့စည်းခွင့်ရရှိသည့်အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း -

- | | |
|---|---|
| ၁။ ဦးMတူးတူးကု + ဒေါ်သီတာဟန် (Amazing One Co., Ltd.) | ၁၅။ ဦးခင်မောင်အေး (မင်းကံကြီး အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၂။ တာမိုးညွှန်းသောကုမ္ပဏီများအုပ်စု | ၁၆။ ဒေါ်ထိုက်ထိုက်ဖြိုး (Grand City Co., Ltd.) |
| ၃။ ဦးမင်းဒင် (Columbus Travel & Tours) | ၁၇။ ဦးအောင်မြင့် (အောင်သမာဓိ အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၄။ ဦးထက်ညီ (Myanmar Besting Co.,Ltd) | ၁၈။ ဦးဝမ်ကြားဆုန် (ဗမာ့သစ္စာ အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၅။ ဦးအောင်ဖုန်းမြင့် (Smart Business Group) | ၁၉။ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဆွေ (Perfect & Powerful King Co., Ltd.) |
| ၆။ ဦးကျော်စိုးမင်း (OEPG Co., Ltd.) | ၂၀။ ဒေါ်ခင်ခင်ဆွေ (ယုန်မိသားစု အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၇။ Dr ထက်ဇံလင်း + Dr စုမွန်မွန်ထွန်း(Myanmar B2B Management Magazine) | ၂၁။ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဦး (Golden Sunflower Energy Co., Ltd.) |
| ၈။ ဦးဇော်ကြီး + အန်တီမိန်း (Tony Tun Tun Beauty Saloon) | ၂၂။ ဦးနိုင်ဦး (ငွေစန္ဒာကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၉။ ဦးတင်မောင် (Royal Tun Thitsar Co., Ltd.) | ၂၃။ မန္တလေးတိုင်း(အိမ်ခြံမြေ)ကိုယ်စားလှယ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအသင်း |
| ၁၀။ ဦးစိုင်းခွန်နောင် (စိုင်းခွန်နောင် အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) | ၂၄။ ဦးဝင်းမော်(မိုးပြည့်စုံ အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၁၁။ ဦးအောင်ထွန်း (စိုးစံ(လင်း) အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) | ၂၅။ ဦးအောင်သက်နိုင် (အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်) |
| ၁၂။ ဒေါ်ရွှေရည်ဝင်း (Sky Touch High Group Co., Ltd.) | ၂၆။ ဦးတင်ထွန်း (TT & Ko Co., Ltd.) |
| ၁၃။ ဦးအောင်စိုးဝင်း (ရွှေစံအိမ် အိမ်ခြံမြေ မိသားစုကုမ္ပဏီလီမိတက်) | |
| ၁၄။ ဒေါ်လွင်လွင်မေ (ဘုတ်ဘုတ် အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီလီမိတက်) | |

* အသင်းဝင်လိုသူ အိမ်ခြံမြေ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်များ၊ စိတ်ပါဝင်စားသူများအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ
 ရန်ကုန်တိုင်း အိမ်ခြံမြေ လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
 အမှတ်(၁၁/စီ)၊ ကျောက်ကုန်းလမ်းမ၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ဖုန်း - 09 5177953, 09 5107454, 09 5195485, 09 250444829, 09 43121111

နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော ကဏ္ဍစုံပါဝင်ပြသရောင်းချမည့် အထူးခြားဆုံးပြပွဲကြီး

YANGON INTERNATIONAL EXPO 2016

၈.၁.၂၀၁၆ မှ ၁၁.၁.၂၀၁၆ နံနက် (၉)နာရီ မှ ည (၆)နာရီ တပ်မတော်ခန်းမ
 ပြခန်းများစတင်ရောင်းချနေပါပြီ။ ခွဲခမ်းရန် - Smart Business Group Ph:01-656875,667473,09-73014777



HAN
Golf Masters

X'mas Golf Sales

18th-23rd December, 2015
(8:00 a.m to 6:00 p.m)

@
Myanmar Golf Driving Range
 မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်လေ့ကျင့်ရေးကွင်း၊
 ကျောက်ရေတွင်း၊
 မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



Up to **50% Off**

နာမည်ကြီး Branded Original ပစ္စည်းများဖြစ်သော ဂေါက်တုတ်၊ ဂေါက်အိတ်၊ ဂေါက်သီး၊ ထီး၊ ဦးထုပ်၊ အင်္ကျီ၊ ဘောင်းဘီ၊ လက်အိတ်၊ ဇိနပ်၊ Putting Mat, Range Ball စသည့် ဂေါက်သီးရိုက်အားကစားပစ္စည်းမျိုးစုံ နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးနှင့် တောင်ကြီးမြို့များရှိ HAN Golf Masters Pro-shops များတွင် အထူးလျှော့ဈေးဖြင့်တစ်ပြိုင်တည်း ရောင်းချပေးပါမည်။

Nay Pyi Taw - 09 250 529 012, 09 254 385 380, 09 448 548 967.
Yangon - 09 431 220 27, 09 730 418 07, 09 731 305 62, 09 799 788 122, 09 799 788 133
Mandalay - 09 201 763 9, 09 910 001 25, 09 421 148 877.
Taunggyi - 09 730 785 33, 09 521 308 5.

သန်လျင် မင်းကျောင်း အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် ဩဝါဒခံယူပွဲ ပြာသိုလပြည့်နေ့ကျင်းပမည်

သန်လျင်မြို့၊ မင်းကျောင်း ပထမမြန်စာသင်တိုက်ကြီး၏ အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် ဩဝါဒခံယူပွဲကို ယခုနှစ် ၂၆ ကြိမ်မြောက် ကျင်းပရာ၌ အခြေအနေအရ နတ်တော်လပြည့်နေ့ အစား ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရက် ပြာသိုလပြည့်နေ့တွင် ပြောင်းလဲကျင်းပမည် ဖြစ်သည်။

သို့ပါ၍ မင်းကျောင်းနွယ်ဖွား တပည့်များအနေဖြင့် ၁၃၇၇ ခုနှစ် ပြာသိုလပြည့်နေ့ ၂၄-၁-၂၀၁၆ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီအရောက် မင်းကျောင်းပထမမြန် စာသင်တိုက်သို့ ကြွရောက်တော်မူကြပါရန် ရိုသေစွာ ကြိုတင်လျှောက်ထားအပ် ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃/မြို့မတောင်ရပ်၊ မင်္ဂလာဒိပ ရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ် ၀-၁၃၆၅၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၄၆၈၇၁ ဒေါ်ခင်မမဆွေ အမည်ပေါက် နှစ်၃၀ မြေငှားစာချုပ်မြေကွက်အား နေပြည်တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင် ရုံး၏ မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ် ၁၃၉/၂၀၁၅ (၂၃-၁၀-၂၀၁၅)ဖြင့် ဝယ်ယူ ထားသူ ဦးကြည်လွင် ၁၂/၉ကတ(နိုင်)၁၂၃၀၉၉ (ဘ)ဦးသိန်းမှ မြေငှားစာချုပ်အမည် ပြောင်းပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါ၍ ကန်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည် တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ကြော်ငြာပါသည် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၅ ရပ်ကွက်၊ ရွှေနင်းဆီလမ်း၊ အမှတ် (၄၁)၊ ဧရိယာ ၁၄ ပေ x ၁၆ ပေ ၃၀ ရှိ မြေနှင့်ယင်းမြေပေါ်ရှိ နေအိမ်အား ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချခွင့်ရှိ ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမျိုးစော်ထွန်း ၁၂/မရက(နိုင်)၁၁၂၉၃၁ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ဦးလွင် ၁၂/အစန(နိုင်)၁၀၅၆၁၆ က ၄-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ၍ လက်ရောက်ရယူပိုင်ဆိုင်ပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ အထက်ပါမြေနှင့်နေအိမ်သည် ကျွန်ုပ်တို့အဆွေဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီးဖြစ်ပါ၍ ကျွန်ုပ် တို့အဆွေနှင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မည်သူမျှ ရောင်းချ၊ ပေါင်နှံ၊ ပေးကမ်း၊ ငှားရမ်း၊ စွန့်လွှတ်၊ လှူဒါန်း၊ ကျူးကျော်နေထိုင်ခြင်းများ မပြုလုပ်ကြပါရန် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်ဦးလွင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးကျော်ကျော်မိုး (ဥပဒေဘွဲ့) အထက်တန်းကျောင်း

(ရုံး) ရှေ့နေများရုံးခန်း၊ စုပေါင်းရုံးဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၉၀၄၄၊ ၀၉-၉၇၁၀၈၆၇၃၅

အထက(၂)ဖျာပုံ ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ (၁၆)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

အထက(၂)ဖျာပုံ ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ (၁၆)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၃ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် နံနက် ၉နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁ နာရီအထိ အဆိုပါ ကျောင်းခန်းမ ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ ကန်တော့ခံဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ ကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ အထက(၂)ဖျာပုံတွင် ပညာသင်ကြားခဲ့သော ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများလည်း ပူဇော်ကန်တော့ခံရန် အာစရိယပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့သို့ အကြောင်း ကြားပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာများ-

ဦးကျော်ကျော်	ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၆၈၄၃(ရန်ကုန်)	ဦးဘဟိန်း(ဆန်လုပ်ငန်း)	ဖုန်း-၀၄၅-၄၀၇၂၅(ဖျာပုံ)
ဦးမိုးဆွေ	ဖုန်း-၀၁-၅၁၄၃၂၀(ရန်ကုန်)	ဦးလှိုင်ထွန်း	ဖုန်း-၀၄၅-၄၀၅၉၄(ဖျာပုံ)
ဦးထွန်းညွန့်	ဖုန်း-၀၁-၅၈၄၆၀၉(ရန်ကုန်)	ကိုသန်းဇော်	ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၃၄၀၀၉(ဖျာပုံ)
ဦးလေးမြင့်	ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၄၃၃၅(ရန်ကုန်)	ကိုသားသားကြီး	ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၄၅၀၅(ဖျာပုံ)
ဦးကျော်တင့်	ဖုန်း-၀၁-၂၈၃၁၉၄(ရန်ကုန်)	ကိုမဲခေါင်	ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၃၁၀၈၀(ဖျာပုံ)

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ် လျှောက်ထားကြောင်းအကြောင်းကြားစာ

(အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ-၃၇၃) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမအထွေထွေမှုအမှတ်-၁၉၇ ကွယ်လွန်သူ ဦးတင်အောင်၏ ဧရာဝတီဘဏ်၊ ငွေစာရင်းအမှတ် ၀၀၄၃၂၀၁၀၀၀၉၉၂၃ ဖြင့် စုဆောင်းထားသော ငွေကျပ်သိန်း ၇၀အား ထုတ်ပေး ခွင့်ပြုပါရန်လျှောက်ထားခြင်း။

ဒေါ်စိန်ဥ လျှောက်ထားသူ အမှတ်(၂၇၄)၊ အာသာဝတီလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေ ဒေါ်စိန်ဥက ကွယ်လွန်သူ ဦးတင်အောင်၏ ဇနီးဖြစ် သည်ဟူ၍ ကျန်ရစ်သော ပစ္စည်းများထဲမှ ရန်ကုန်သောကြားမြို့များကို ကောက်ခံရန်၊ အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရင်းကြောင်း ဤရုံးသို့ လျှောက်ထား သည်ဖြစ်၍ ၎င်းကွယ်လွန်သူ ဦးတင်အောင်မှာ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရန်ကုန်ရှိသူဟူသမျှတို့သည် ဤရုံးသို့ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၂ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် ပြာသိုလဆန်း ၃ရက်)တွင် လာရောက်ကြရမည်။ ၎င်းရက်တွင် လျှောက်သူ ဒေါ်စိန်ဥ ၏ လျှောက်ထားချက်ကိုကြားနာ၍ လက်မှတ်ရသင့် မရသင့်သည်ကို စီရင်ဆုံးဖြတ် လိမ့်မည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၉ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

ဒေါ်မြအေး (ဒေါ်မြအေး) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၁) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂) ပဲခူးမြို့နယ်တရားမရုံးတော်၌ ၂၀၀၉ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၇၄ နှင့်ဆက်သွယ်သည့် ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမစာရိယအမှတ်-၉၂ နှင့် ၁။ ဦးကျော်မိုး ၂။ ဒေါ်ဆွေဆွလွင် ၃။ ဦးမိုးဌေး ၄။ ဒေါ်အေးအေးမြိုး ၅။ ဒေါ်ဆွေဆွဝင်း ၆။ ဦးသစ်ဆန်း(ခ)ဥပဒေဗဟို ၇။ ဦးအောင်သူမြင့် (ကွယ်လွန်သူဦးလှအောင်-ဒေါ်သန်းကြည်တို့၏ တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်များ)

ဒီကရီအမိန့်ရသူ တရားရုံးများ ပဲခူးမြို့၊ (၂/၈)ရပ်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းသွယ်၊ ဥပဒေမြို့သစ်၊ အမှတ် ၃၃၉နေ (၁)ဦးကျော်မိုး၊ (၂)ဒေါ်ဆွေဆွလွင်၊ (၃)ဦးမိုးဌေး၊ (၄)ဒေါ်အေးအေးမြိုး၊ (၅)ဒေါ်ဆွေဆွဝင်း၊ (၆)ဦးသစ် ဆန်း(ခ) ဥပဒေဗဟို၊ (၇)ဦးအောင်သူမြင့် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

၂၀၀၉ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၇၄တွင် ကျင့်သည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော် တွင် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၇၄တွင် ကျင့်သည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော် တွင် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်း တစ်ခုခုရှိလျှင် ပြစ်ချေဆို ရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အဖွဲ့အစည်းအရရှိနေဖြစ်စေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုသူ အဖွဲ့ရ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၂ရက်) မွန်းမတည့်မီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့ လာရောက်စေ။ ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ကျော်သင်း) မြို့နယ်တရားသူကြီး ပဲခူးမြို့နယ်တရားရုံး



DT100NS CK2810(28HP) DS3510(35HP) DS4110(41HP), DS4510(45HP) EX50(50HP) RX6020(60HP), RX7620(76HP) PX9020(90HP)

သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနနှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ daedong ကုမ္ပဏီတို့ ပူးပေါင်း၍ မြန်မာတောင်သူလယ်သမားများအတွက် လယ်ယာသုံးစက်ပစ္စည်းများ အရစ်ကျရောင်းချမည့်အစီအစဉ် စက်တန်ဖိုး၏ ၁၀% ~ ၂၀% ကို အရင်ပေးသွင်းပြီး ကိုရီးယား daedong လယ်ယာသုံးစက်ပစ္စည်းကို ကိုယ်ပိုင်ပစ္စည်းအဖြစ် အရယူပါ။

အရစ်ကျရောင်းချမည့်ကာလ : ၆ ~ ၇- နှစ်
ငွေပေးသွင်းရမည့်အကြိမ် : ၁၀ ~ ၁၂ ကြိမ် ၊ ၆- လ တစ်ကြိမ်

အရောင်း (တိုင်းဒေသကြီး)၊ ပြည်နယ် သမဝါယမအသင်းများ.....
စစ်ကိုင်း : 09-400 420 011
ပဲခူး : 09-428 137 492
မကွေး : 09-440 227 850
ဖုန်းလေး : 09-43 198 836
မုန် : 09-8 598 855

ဆားပစ် (ဓမ္မထွက်တိုး ကုမ္ပဏီ).....
ဧရာဝတီ၊ ရန်ကုန် : 09-401 629 077, 09-263 952 668
ပဲခူး၊ မုန် : 09-977 242 139, 09-263 952 667
မွန်လေး၊ ပဲခူး : 09-977 242 134, 09-263 952 663
နေပြည်တော်၊ မကွေး : 09-977 242 135, 09-263 952 660
ဖုန်းခေါ် ဝင်တာ : 09-263 952 577, 01-684 733

အပိုပစ္စည်းနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်း (ဓမ္မထွက်တိုး ကုမ္ပဏီ)
မန်နေဂျာ : 09-791 208 075, 09-977 242 146
ရန်ကုန် : 09-977 242 140
နေပြည်တော် : 09-970 255 455, 09-975 097 969
ဖုန်းလေး : 09-970 067 976
စစ်ကိုင်း : 09-442 073 893, 09-264 087 146
မကွေး : 09-974 562 249





change
the only constant in life



ပြောင်းလဲမှုတွေကြားမှာ မပြောင်းလဲဘဲ ရှိနေတာ
Customer များအပေါ် အလေးထားမှုပါ...

Change is constant... at UAB we realise that our Customers require us to be instep with the changing times.

Whilst we have changed our look & our outlook, our commitment to YOU remains the same – forward thinking but safe, sound and trustworthy.

Let us take you along your journey of life with banking services that are farsighted, robust, dynamic and constantly progressing as your needs change and grow.

UAB, with you on your journey of life!



MERRY Christmas & HAPPY New Year

SAMSUNG Galaxy A8



အထူး
ဈေးနှုန်း

SAMSUNG Galaxy J5



Selfie Stick
ပေးတာ
လက်ဆောင်

Samsung GALAXY GRAND Neo PLUS



5,000 mAh
Power bank
ပေးတာ
လက်ဆောင်

လက်ဆောင်အရေအတွက်ကန့်သတ်ထားပါသည်။
www.facebook.com/samsungmobilemyanmar
အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ Samsung Brand Shops များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်အရောင်းဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
Samsung Customer Contact Center - 01 2399 888 Mon-Sun : 8AM to 6PM (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များအပါအဝင်)



ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓာတ်ဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၌

၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၄၃

ဒေါ်မေသက်နှင့် နှင့် ၁။ ဦးတင်ရွှေ
၂။ ဒေါ်ရီဝေခိုင်

တရားလို တရားပြိုင်များ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ မြေကန် (၁)လမ်း၊ အမှတ် (၈၃၄)နေ အမှတ် -၁ တရားပြိုင် ဦးတင်ရွှေ(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
တရားလိုက သင့်အပေါ်၌ မြေကွက်နှင့် နေအိမ်အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင် သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှင်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၅ ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၁၀ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀းဝဝနာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ငှင်းအပြင် သင်သိစေရ မည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ် ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှင်းပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ် စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့် ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်း လိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သောင်းလွင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၁၀)
ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဒက္ခိဏခရိုင်တရားရုံးတော်၌

၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်(၃၇)

ဒေါ်ဌေး နှင့် ၁။ ဒေါ်ရီ
၂။ ဒေါ်ခင်ညို
၃။ မခင်ချောလွင်
၄။ ကိုနေအောင်
၅။ ကိုရန်အောင်
၆။ မဇာဇာလွင်
၇။ မခင်စန္ဒာထွေး
၈။ ဒေါ်စန်းစန်းအေး
(အရွယ်မရောက်သေးသူ)
၉။ ဦးစကြူး
၁၀။ ကိုစိုး
၁၁။ မပူစူးမ

တရားလို တရားပြိုင်များ

အမွေပုံပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှု

ဖားကန်မြို့၊ မရှိကထောင်ရပ်ကွက်တွင်နေထိုင်ကြသူများဖြစ်သော(၃)တရားပြိုင် မခင်ချောလွင်၊ (၇)တရားပြိုင် မခင်စန္ဒာထွေး (အရွယ်မရောက်သေးသူ) နှင့် မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ ၆၃ လမ်း၊ သိပ္ပံလမ်းကြား၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတပ်ဖွဲ့ အမှတ်(၁၈)တွင် နေထိုင်သူ တရားပြိုင် ကိုနေအောင် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ) သိစေရမည်။

သင်တို့အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်ဌေးက အမွေပုံပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲပေးစေလိုမှုရလို ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆို နိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှင်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၆ ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နတ်တော် လပြည့်ကျော် ၁၁ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ငှင်းပြင် သင်သိ စေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှင်းပြင် တရားလိုကကြည့်ရှု လိုသည့် အမှုနှင့်သက်ဆိုင်သော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမှီပြု လိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သန်းလွင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး
ဒက္ခိဏခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ် ၅၆၂၊ မြေအကျယ်အဝန်း ပေ (၄၀x၆၀) ရှိ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)၊ မြေတိုင်း အမှတ် ၃၂ ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ ၃ လမ်း၊ အမှတ် ၅၆၂ နေ ဦးစံရှိနန်း MNO-၀၆၃၆၃၆၊ ၁၂/အလန်(နိုင်)၀၀၅၈၄၈ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအကန်မှ မြေအကျယ်အဝန်း ပေ (၂၀x၆၀) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား မူလပိုင်ရှင် ဦးစံရှိနန်းထံမှ နှစ်ဦးသဘောတူကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစိုး မင်းအောင် ၇/သကန(နိုင်) ၀၈၄၅၅၅ ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ ကတိပြုပြောဆိုသူ ဒေါ်ရီခိုင် ၁၂/သခန(နိုင်)၀၈၇၂၂၂ ထံမှ ကျွန်ုပ် ဒေါ်ကျောယဉ်စောက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုမြေကွက်အား ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့် ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှ စတင်ရက်အတွင်း နိုင်လုံသည့်အထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လက်ထောက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့် ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ကျောယဉ်စော
တိုက် (၉)၊ အနန်း (၃၀၄)၊ ပုဇွန်တောင်ဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၂၀၂၁၄၈၊ ၀၉-၇၉၅၄၄၆၀၇

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် (က)ရပ်ကွက်၊ ဇေယျသုလမ်း၊ အမှတ်(၇)B၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှုအား ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း တာဝန်ယူရောင်းချသူ ဦးထွန်းစော (၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၀၂၅၅၆) နှင့် ဦးဇော်လတ် (၁၂/သယက(ယ) ၀၂၃၈၃၁) တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ရောင်းကြေးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရံငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
အဆိုပါ တိုက်ခန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိကြောင်း နိုင်လုံသည့်အထောက်အထားဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်ကြေးချက်အရ
ဦးသိန်းနိုင်(L.L.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်-၄၊ မင်္ဂလာလမ်း(ခ)ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်း၊ ဖုန်း ၀၉-၄၄၈၀၀၁၃၇၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၂/က၊ မြေကွက်တည် နေရာအမှတ် ၆၂/က၊ ဖုန်း(၅ ၁၇၀၆)၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ(ဦးသိန်းမြင့်) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်ထံမှ အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်သောင်းအေး ၉/မခန(နိုင်) ၁၄၀၅၄၄ မှ ပါမစ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်မှုလွှာ၊ ကိုယ်တိုင်ကတိ ဝန်ခံချက်မြေကွက်အား ပူးတွဲဝယ်ယူထားသူ ခင်ပွန်း ဦးသန်းရွှေ ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိလက်မှတ်၊ ကျွမ်းကျင်မှုတိုင်တင်၍ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ရန် လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၄၄ယ/၁၀၅၁၅ Kenbo-125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ White Tun Star Co.,Ltd.မှ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။
ကညန၊ နေပြည်တော်

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၂၀ယ/၂၉၅၅ Sunbo 110/မော်တော်ဆိုင်ကယ်ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်တင်မိုးကြည် ၁၄/ယသတ(နိုင်)၀၅၇၇၇၆က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက် လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(လားရှိုး)

Christmas & New Year Promotion



iQ VISION

အိုင်ကျူဗီးရှင်း မျက်စိအထူးကု

Up to
50% OFF

New BRAND ARRIVAL

Branded အစစ်ကိုသာ ရောင်းပါသည်။ အတုအပ လုံးဝမရောင်းပါ။ ဈေးနှုန်း အထူးအာမခံသည်။ Hot Line - 09 250550280

ပထမဦးဆုံးမြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာန၏ အရည်အသွေးပြည့်မီကြောင်းထောက်ခံချက်ရရှိထားသည်

နေရာထိုင်းဆောင်ထား

ကြည်မြင်တိုင်
ဖုန်း: -၀၉-၇၃၁၀၀၈၉၀
-၀၉-၇၃၁၀၀၈၉၁

မြောက်ဥက္ကလာပ
ဖုန်း: -၀၉-၇၃၁၅၄၆၇၀
၉-မိုင်၊ ဗြည်လမ်း
ဖုန်း: -၀၉-၄၃၀၄၉၃၅၆

ပေါက်တောဝါ အင်းစိန်
ဖုန်း: -၀၁-၆၄၃၇၅၈
-၀၉-၇၃၁၂၆၀၅၇
-၀၉-၃၀၄၇၁၆၅၄

နေပြည်တော်
ဖုန်း: -၀၉-၄၉၂၀၈၈၀၀
-၀၉-၃၀၁၃၆၂၆၀

မန္တလေး
ဖုန်း: -၀၉-၄၂၁၀၈၈၄၂၂
-၀၉-၆၅၀၀၄၁၃



Rain Flower



3
Years

👤 အရောက်ပို့

👤 တပ်ဆင်

👤 ရှင်းပြ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂/ခိ (ပေါက်တော) မြေကွက်အမှတ် (ယခင်(၄၉) ယခု ၂၅ အတွင်းမှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ) မြေကွက်တည်နေရာ (အမှတ်-၅၃၃၊ ဥယျာဉ်လမ်း ပေါက်တောရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်(မမကြည်) အမည်ပေါက် B (ကိမ်းယာ)မြေအား ဝေါ်အေးသက်မော် (ဘီလစ်) (၉/ပဥလ(နိုင်)၀၁၅၉၂၁) က ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၅၇/၂၀၁၄ ဖြင့် မြေပိုင်ခွင့်အရောင်းအဝယ်ပိုင်ခွင့်ပေးချုပ်ချယ်ချုပ်ဆိုပေး စေလွှတ် (၁၃-၈-၂၀၁၄) ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်နှင့် ဒီကန့် တရားမလာရန်အမှတ်-၄၆/၂၀၁၄ အရ ဘီလစ်ခန့်အပ်ကြောင်း (၅-၉-၂၀၁၄)ရက်စွဲပါ တရားရုံးစွဲစေလွှတ်ထားပြီး တရားရုံးထံမှ ပြန်ပို့ မြေကွက်အမှတ်-၂၅ အတွင်းမှ Block Map အရ (၄၅' ၀" x ၅၈' ၀") အတိုင်း အသုံးပြုမှုကို သာရယူသည်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း ကျွန်ုပ်လက်ခံကြောင်း (၉-၁၂-၂၀၁၄) ရက်စွဲပါ ဝန်ခံကတိ တို့တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပိုင်ကွက်အမှတ်အားလျာရာ တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါ သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မိဘ အမည်မှန် ကလေးမြို့နယ်၊ အောင်ပန်းမြို့၊ အထက(၅)၊ ပဉ္စမတန်း(ခ)တွင် ပညာ သင်ကြားနေသော မယုန်းသက်ထားဇနီး၏ဇနီး မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးမြင့် သိန်း-ဒေါ်ချိုချိုဖြင့် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးမျိုးမြင့်သိန်း-ဒေါ်ချိုချိုဖြင့်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒလမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၅၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၇၁/ခ၊ မြေကွက်တည် နေရာအမှတ် ၈၇၁/ခ၊ မြစ်သာလမ်း၊ သောင် ကုန်းရပ်ကွက်၊ ဒလမြို့နယ်(ဦးညွန့်ဟန်)ထံမှ အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိစာချုပ်(၂)ဆင့်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဦးသောင်းထွန်း ၁၂/ကမတ (နိုင်)၀၁၃၃၁မှ မြေချပါမစ်မှရင်းပျောက်ဆုံး ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေး များနှင့် ရစခန်းထောက်ခံစာနှင့် ၂၃-၁၁-၂၀၁၅ ရက်စွဲပါ ကျွမ်းကျင်မှုလွှာတို့တင်ပြ၍ ဂရုသစ်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဗန်းမော်မြို့၊ သောင်ပင်ရပ်ကွက်နေ ဦးမြိုးဝေလင်းမှ ဗန်းမော်မြို့၊ သောင်ပင် ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၂၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၄၅/ ၁၄၇)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၈၅ ဧကရှိ ဒေါ်လီရွှေချင်အမည်ပေါက် အဆောက်အအုံ၊ မြေငှားဂရုန်သည် ဦးမြိုးဝေလင်းအမည်ဖြင့် အမည်ပြောင်းမြေငှားဂရုန် ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လို သူရှိပါက အထောက်အထားအခိုင်အလုံဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ၁၄ရက်အထိ လျှောက်ထား နိုင်ကြောင်းကြေညာလိုက်သည်။ သတ်မှတ် ရက်ကုန်ဆုံးသော ကန့်ကွက်လွှာများအား လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
ဗန်းမော်မြို့

(၁၃-၁၂-၂၀၁၅)ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတွင်ပါရှိသည့် Positive Pioneer Co.,Ltd. သိရှိစေရန်ကြေညာခြင်းအား ပြန်လည်ရှင်းလင်းသတိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းအိမ်ရာ(၄-လွှာ)(A/B)၊ အမှတ်(၂၁၆/၂၂၂)တွင် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် Positive Pioneer Co.,Ltd. ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ပြန်လည်ရှင်းလင်းသတိပေးကြေညာပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd. သည် ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ မြန်မာပြည်အရပ်ရပ်တွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာ၌ ကောင်းသတင်းဖြင့် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသောကုမ္ပဏီဖြစ်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကုမ္ပဏီအား ၁၃-၁၂-၂၀၁၅ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတွင် Strong Strength Concrete Co.,Ltd.မှ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အသင့်ပျော် ကွန်ကရစ်များမှာယူသုံးစွဲခ ငွေကျပ် ၅၈၈၀၀၀/- (ကျပ်ငါးဆယ့်ရှစ်သိန်းရှစ်သောင်းတိတိ) နှင့် ၁၅၃၄၈၅၇/- (ကျပ်တစ်ရာငါးဆယ့်သုံးသိန်းလေးသောင်းရှစ်ထောင် ခုနစ်ရာငါးဆယ့်တိတိ)အား ပေးချေရန်ဟု အကြောင်းပြလျက် ကြော်ငြာထည့်သွင်းခဲ့ခြင်းကိစ္စရပ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd.အား ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန်နှင့် ဆောင်ရွက်ဆဲ၊ ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများအပေါ် များစွာထိခိုက်နစ်နာစေပါသည်။

လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. ၏ အရည်အသွေးမပြည့်မီသည့် အသင့်ပျော်ကွန်ကရစ်များကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd. ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ငွေကျပ် ၃၉၆၀၄၀၀/- (ကျပ်သုံးရာကိုးဆယ့် ခြောက်သိန်းလေးထောင်တိတိ)နစ်နာဆုံးရှုံးမှုဖြစ်သည့်အပေါ်တွင် လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. မှ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက် အရ ယခုကဲ့သို့ကြေညာခြင်းသည် တစ်ဖက်သတ်တောင်းဆိုကြောင်း ဖြစ်သောထင်ရှားလျက်ရှိပါသည်။

လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd. တို့တွင် ပေးရန်/ရရန် တာဝန်များကို ဖြေရှင်းခြင်းမရှိဘဲ ယခုကဲ့သို့ တစ်ဖက်သတ်တောင်းဆိုကြေညာခြင်းအား အမြန်ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြောင်း ကြေညာပေးပါရန် တောင်းဆိုပါသည်။

လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. ၏ ကြေညာချက်တွင် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများသို့ တင်ပြတောင်းခံသွားရလိမ့်မည်ဖြစ်ပါကြောင်းဟု ထည့်သွင်းကြေညာခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd. အပေါ်တွင် ဖိအားပေးခြင်း၊ မြီမခြောက်ခြင်းများပြုမူသည့် ကြေညာချက်ဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရပါမည်။

လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ Positive Pioneer Co.,Ltd. ၏ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု၊ နစ်နာမှုများအပေါ် ပေးရန်တာဝန်များကို တာဝန်ယူခြင်းမပြုဘဲ ယခုကဲ့သို့ တစ်ဖက်သတ်တောင်းဆိုမှုများအား လိုက်နာဆောင်ရွက်မည်မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် လူကြီးမင်း Strong Strength Concrete Co.,Ltd. ကြေညာချက်အား အမြန်ပြန်လည်ရှင်းလင်းပေးပါရန် ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်နီလာခိုင် (LL.B,D.B.L)WIPO,D.L.P.(Swit)

(စဉ်-၃၂၇၄၄)

ဦးစန်းမောင် (LL.B,D.B.L)

(စဉ်-၃၁၇၃၄)

ဒေါ်စင်စင်စင် (LL.B)

(စဉ်-၃၀၉၀၆)

ဦးသန်းစိုးထွန်း (LL.B,D.B.L)

WIPO,D.L.P(Switzerland)

အထက်တန်းရှေ့နေများ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၁၇၀)

အမှတ်(၆၂)၊ ပထမထပ်၊ အခန်း(၁၇)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၃၉၆၈

ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးဖြစ်ကြောင်းကြေညာခြင်း

တောင်ကြီးမြို့၊ ဘုရားဖြူရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၇)၊ သစ္စာ ၁ လမ်း၊ အမှတ်(၇/၄၃) နေ ကျွန်ုပ်ဒေါ်စန်းစိန် ၁၃/တကန(နိုင်)၂၈၂၅၀ နှင့် ဦးတင်အောင် ၁၃/တကန(နိုင်) ၂၇၆၃၃၃ တို့သည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး စိတ်သဘောထားချင်း တိုက်ဆိုင်မှုမရှိသဖြင့် ၁၈-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ဘုရားဖြူရပ်ကွက်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ရှေ့မှောက်၌ နှစ်ဦးသဘောတူ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးဖြစ်ပါကြောင်း အများသိရှိရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)

ဒေါ်စန်းစိန် ၁၃/တကန(နိုင်)၂၈၂၅၀
၇/၄၃၊ သစ္စာ ၁လမ်း၊ ဘုရားဖြူရပ်ကွက်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ကြီးပွားရေး/တောင်၊ မြေကွက် အမှတ် ၁၈၃/က၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၁၈၃/က)၊ မေတ္တာလမ်း၊ သွင်ပိုင်း ကြီးရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ် (ဦးထွန်းကျော်TGKN-၀၀၁၇၃၂) အမည် ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးထွန်း ကျော်ထံမှ ၂၅-၄-၂၀၁၁ ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူ ထားသူ ဒေါ်စိုးစိုးမာ ၁၂/သယက (နိုင်) ၀၂၅၆၇၊ ဒေါ်အေးအေးသန်း ၁၂/သယက (နိုင်)၁၁၃၈၀ တို့က ပါမစ်ရင်းတင်ပြ၍ ဂရုသစ်လျှောက်ထားလာရာ တင်ပြပါမစ် ပြည့်စုံမှုမရှိသဖြင့် ဂရုသစ်လျှောက်ထားမှု အပေါ် တရားဝင်နိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ဤသတင်းစာကြော်ငြာပါ သည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာ အပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ကြီးပွားရေး/တောင်၊ မြေကွက် အမှတ် ၁၈၄/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁၈၄/ခ)၊ မေတ္တာလမ်း၊ သွင်ပိုင်းကြီး ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ် (ဒေါ်အန်း မြိုင် ISN-၁၅၀၇၈)အမည်ပေါက်ပါမစ် မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်အန်းမြိုင်ထံမှ ၂၅-၁၁-၉၆ ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်စိုးစိုးမာ ၁၂/သယက(နိုင်)၀၂၅၆၇၊ ဒေါ်ဆင့် ၉/ ညဉ့်န(နိုင်)၁၅၇၉၉ တို့က ပါမစ်ရင်း တင်ပြ၍ ဂရုသစ်လျှောက်ထားလာရာ တင်ပြပါမစ် ပြည့်စုံမှုမရှိသဖြင့် ဂရုသစ် လျှောက်ထားမှုအပေါ် တရားဝင်နိုင် လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤသတင်း စာကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့် ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်လွင်စိုးထွန်း၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် MA. 114793 ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၁၈၄၂၂

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မောင်ကျော်သဲမောင်၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် MA. 654446 ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၄၉၈၀

မွေးနေ့ဆုတောင်း

၁၆-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော ချစ်ဇနီးဒေါ်နီနီဝင်းမောင်၏ မွေးနေ့မှာသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ စိတ်ချမ်းသာ၊ ကိုယ်ကျန်းမာဖြင့် တိုင်းပြည်အကျိုး၊ ဘာသာ-သာသနာအကျိုး သယ်ပို့ထမ်းဆောင်နိုင်သောသူဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းလိုက်ပါသည်။

- ချစ်ခင်ပွန်း - ဗိုလ်မှူးစိုးနောင်ဦး(ငြိမ်း) နေပြည်တော်
ချစ်သမီး - မစစင်စင်သန့်(ခ)မစစင်စင်ရည်သန့် Grade(6) , CAE ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း (နေပြည်တော်)
ချစ်သား - မောင်ပြည့်စုံသန့်(ခ)မောင်ပြည့်သန့် သူငယ်တန်း(ခ)၊ အထက(၉)နေပြည်တော်
ချစ်ဖေဖေချစ်မေမေ - ဦးသောင်းရွှေ-ဒေါ်ခင်မြင့် ဦးဝင်းမောင်-ဒေါ်တင်တင်ရွှေ

01-512443, 09-73017656
ဆူပူပေါက်စားမှု - Ks 57000
ပျက်စီးမှု ပြုစုပေးမှု - Ks 50000
ပျာပူပေါက်စားမှု - Ks 44000

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 31/4346 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

ယာဉ်ပုံစံပြောင်းလဲမှုလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 6F/5571 Toyota Belta SCP92 S/L (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ် ဖိုလူ ဒေါ်မောင်စုတီ ၁၀/မလမ(သိ)၀၁၁၃၅ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်းမြောက်ပိုင်း
များရှိ မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-8623188
09-5195949

အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်
ကျွန်တော်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ အကွက် ၁၆၈/၃-၂၆၅ ပါမစ် ပေ(၄၀x၆၀)မြေချပ်မစ်နှင့် ဒဂုံတောင် ၁၅၂ ရပ်ကွက်၊ ၆၉၅ ပါမစ် ပေ(၄၀x၆၀)မြေချပ်မစ် ၂ စောင်သည် မန္တလေးအိမ်၌ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနများသို့ ကန့်ကွက်လွှာတင်သွင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။ ရောင်း/ဝယ်မှား မဖြစ်ကြစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကိုဇော်လွင် ၉/ရမသ(နိုင်)၀၂၉၁၉၅ အကွက် ၂၆၈-ပျော်/နောက်၊ ချမ်းအေးသာစံ၊ မန္တလေး၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၉၄၉

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန သစ်တောဦးစီးဌာန

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မုံရွာခရိုင်၊ မုံရွာမြို့

၁။ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ မုံရွာခရိုင်၊ မုံရွာ၊ ပုလဲ၊ ကနီ၊ ယင်းမာပင်၊ ဘုတလင်၊ ဆားလင်းကြီးမြို့နယ်တို့ရှိ အောက်ဖော်ပြပါ ပုံစံ(၈)ဝင် သစ်လုံး/ခွဲသားများနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား မုံရွာခရိုင် သစ်တောဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးတွင် ၂၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် တိုင်းကျော်သယ်ယူခွင့်မပြုကြောင်း စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်ဖြင့် လက်ရှိမျက်မြင် အခြေအနေအတိုင်း ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 3 columns: စဉ်, အမျိုးအမည်, အရေအတွက်, စုစုပေါင်း (တန်)
(က) ပုံစံ(၈)ဝင်သစ်လုံး/ခွဲသားစာရင်း
၁။ ကျွန်း ၆၅၃၁၈၈၃၀ ၅၆၃၁၈၈၃၅ ၁၂၅၃၁၈၈၃၅
၂။ သစ်မာအုပ်စု (၁) ၅၆၃၁၈၈၃၅ ၁၀၈၃၁၈၈၃၅ ၁၆၃၃၁၈၈၃၅ (ပိတောက်၊ တမလန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ အင်ကြင်း၊ သစ်ရာ)
ကျွန်း/သစ်မာပေါင်း ၁၂၅၃၁၈၈၃၅ ၁၆၃၃၁၈၈၃၅ ၂၈၆၃၁၈၈၃၅

- (ခ) ပုံစံ(၈)ဝင် ဆက်စပ်ပစ္စည်းစာရင်း
၁။ လှေ (၄) စင်း
၂။ အင်ကျင် (၅) လုံး
၃။ လှေခိုင်း (၅) ဝိုင်း
၄။ အခြားဆက်စပ်ပစ္စည်း (၅) မျိုး
၂။ လေလံလျှောက်လွှာနှင့် လေလံစည်းကမ်းချက်များကို မုံရွာခရိုင်၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးတွင် တစ်စောင်လျှင်ကျပ် ၅၀၀၀/(ကျပ်ငါးထောင်တိတိ)နှုန်းဖြင့် ၁၆-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၁-၁၂-၂၀၁၅ရက်အထိ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၇၁-၂၅၃၀၀၀၀ တွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဥက္ကဋ္ဌ
လေလံတင်ရောင်းချရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ကျွန်း/တောင်ရပ်ကွက်၊ မအူပင်လမ်း၊ အမှတ် ၅၂ သုံးလွှာ (အလျား ၁၂၂' x အနံ ၅၀')ရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သော ရေ၊ မီးအစုံ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အလုံးတို့ကို လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဘိုဝင်း ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၆၄၅၆၅ ထံမှ ရောင်းဖိုးငွေကျပ်အနက်မှ စရန်ငွေ၊ ဒုတိယအကြိမ် ပေးငွေများဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေသည် ပေးချေလျက် ဝယ်ယူနေပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများ အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်း၏စာချုပ်စာတမ်းပိုင်ဆိုင်မှုမှ ရင်းမြစ်ပြသပြီး ကျွန်ုပ်ထံ ဤ ကြော်ငြာပါ ၁၄ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကန့်ကွက်ရန်ကျင့်လို့ပါက အပြီးအပိုင်ငွေပေးချေလျက် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို ဥပဒေအရပြုလုပ်ချုပ်ဆိုကြမည်ဖြစ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်မြတ်မြတ်စိုး (စဉ်-၇၄၆၇)
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၄၄၂၉၊ ၀၉-၇၈၂၁၆၁၅၉၃

တစ်ဦးတည်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ အထက(၄) နဝမတန်းမှ မမပိုင်း ချစ်၏ဖခင် ဦးမင်းထွဋ်ဝင်းနှင့် ဦးမင်းထွန်းဝင်း ၅/ကလထ(နိုင်)၁၄၀၇၆၇ မှ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးမင်းထွဋ်ဝင်း(ခ)ဦးမင်းထွန်းဝင်း

မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ် (၂၄)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်လျှောက်လွှာတင်သွင်းရန် ကြေညာချက်

မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်မှ အောက်ဖော်ပြပါ ပညာသင်နှစ်များ၏ သင်တန်းနှစ်အသီးသီး အတွက်(ဘွဲ့)စာမေးပွဲများကို ဖြေဆိုအောင်မြင်သူများသည် မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်(၂၄)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားသို့ ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက် ဘွဲ့ယူရန်(သို့မဟုတ်) အဝေးရောက်ဘွဲ့ယူရန် လျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။ ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကို ၁၃-၂-၂၀၁၆ရက်နှင့် ၁၄-၂-၂၀၁၆ ရက်များတွင် မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ် ဘက်စုံခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဘွဲ့နှင်းသဘင်လျှောက်လွှာများကို ၁၄-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်၊ စာမေးပွဲနှင့်ဘွဲ့နှင်းဌာနတွင် ရယူလျက် တင်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။ လျှောက်လွှာပိတ်ရက်မှာ ၇-၁-၂၀၁၆ရက်ဖြစ်ပါသည်။

- ၁။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလတွင် ကျင်းပခဲ့သော ဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံ(ဂုဏ်ထူးဘွဲ့)(၂၀၁၀ အောင်)စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများ။
၂။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလတွင် ကျင်းပခဲ့သော ဥပဒေ(ဘွဲ့)(၂၀၁၀ အောင်)စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများ။ (နောက်ဆက်တွဲ စာမေးပွဲအပါအဝင်)
၃။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလတွင်ကျင်းပခဲ့သော ဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံ(ဘွဲ့) (၂၀၁၁ အောင်)စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများ။
၄။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ မတ်လတွင်ကျင်းပခဲ့သော မဟာဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံ(ဘွဲ့)နှင့် မဟာဥပဒေ(ဘွဲ့)စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများ။
၅။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် မဟာဥပဒေ(ဘွဲ့)အောင်မြင်ပြီးသူများ။
၆။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ပါရဂူဘွဲ့(အတ္ထုပ္ပတ္တိ)အောင်မြင်ပြီးသူများ။
ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ကြေး - ကျပ်(၁၅၀၀/-)(ကျပ်တစ်ထောင်ငါးရာတိတိ/-)
ဘွဲ့နှင်းသဘင် အဝေးရောက်ကြေး - ကျပ်(၁၀၀၀/-)(ကျပ်တစ်ထောင်တိတိ/-) မှတ်ချက်။ (က) လျှောက်ထားသူများသည် သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့် သုံးလအတွင်း နောက်ဆုံးရိုက်ကူးထားသော (၂x၁၂)လက်မအရွယ် ဓာတ်ပုံသုံးပုံ ပူးတွဲ၍ လျှောက်ထားကြရမည်။
(ခ) အခြားသောပညာသင်နှစ်များမှ ဘွဲ့စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများသည် အဝေးရောက်ဘွဲ့အတွက်သာ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
(ဂ) ဘွဲ့နှင်းသဘင်လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများသည် ဘွဲ့ကြေးများကို မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်၊ ငွေလက်ခံဌာနသို့ တိုက်ရိုက်ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
(ဃ) မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်မှ ဥပဒေပညာ၊ ဘူမိဗေဒနှင့် အတ္ထုပ္ပတ္တိဘာသာရပ်များဖြင့် ဘွဲ့စာမေးပွဲဖြေဆို အောင်မြင်ခဲ့သူများသည် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(သို့)(စည်း)နိုင်ငံသားလက်မှတ်(သို့)နိုင်ငံသား(ပြု) လက်မှတ်မူရင်းတင်ပြ၍ လျှောက်လွှာတွင် မိတ္တူယူတွဲ တင်ပြရမည်။
(င) ရပ်ဝေးမှ လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများသည် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကြေးကို စာတိုက်ငွေပို့လွှာ (Postal Money Order)ဖြင့်သာ ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပြီး ငွေပို့လွှာ၏အောက်ခြေတွင် "ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကြေးပေးပို့ခြင်း"ဟု ဖော်ပြရမည်အပြင် လျှောက်ထားသူ၏အမည်၊ စာမေးပွဲခုံအမှတ်၊ အထူးပြုဘာသာရပ်၊ စာမေးပွဲအောင်မြင်သည့် ခုနှစ်/တက္ကသိုလ် စသည်များကို တိကျစွာ ဖော်ပြရမည်။
(စ) အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်စာမေးပွဲနှင့် ဘွဲ့နှင်းဌာနစိတ်(ဖုန်း-၀၅၇-၂၄၆၃၇၊ ၀၅၇-၂၇၁၅၃)တွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
(ဆ) ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနား ကျင်းပမည့် အစီအစဉ်ကို ထပ်မံကြေညာပါမည်။
(သန့်သန့်အေး)
ဌာနမှူး(သင်တန်းရေးရာ)
မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်

အားလုံးအတွက် MCC Earn and Learn @ MCC
• MCC တွင် ပညာသင်ပေးရင်း အလုပ်ပါသင်ပေးသည်
• MCC တွင် အလုပ်သင်ပေးရုံသာမက အလုပ်ပါခန့်ပေးသည်
• MCC သည် Super Rich ဖြစ်ပြီး ချမ်းသာလိုသူ ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများအတွက် Venture Capital အရင်းအနှီးပါ ထုတ်ပေးပါသည်။
B.Sc (Hons;) Business IT ကွန်ပျူတာ သိပ္ပံဘွဲ့
University of Greenwich (UK)
Opening Date 21 Dec
မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးမှ ဆက်သွယ်တက်ရောက်ရန် -
Yangon Campus Ph - 01-245762, 01-249152, 01-395512
Mandalay Campus Ph - 09-402671562, 011-202113
Naypyitaw Campus Ph - 09-31354842, 09-254148940
Yatanarpon Campus Ph - 02-5178112, 02-5178113, 02-5178132 (အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှကျောင်းသား/ကျောင်းသူများအတွက် Hostel များထားရှိပါသည်)
Logos: UNIVERSITY of GREENWICH, NCC education, Microsoft Partner Gold Learning, SGS, UKAS QUALITY MANAGEMENT ISO 9001, Certificate Number TH11/ 5707

ယမန်နေ့မှအဆက်

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ / တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲအရေ			နိုင်လုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မဲခံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၅	ကယားပြည်နယ်	၂၉၉၅၆	၁၈၇၅၈	၃၅၆၂	၂၂၃၂၀	၇၁.၅	၆၈၇	၅၃	၇၄၀			၁၈၀၄၆	၃၅၃၄	၂၁၅၈၀	
	ဗမာ														
										ဦးခင်မောင်ထွေး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၈၃၈	၅၈	၈၉၆	၄.၅ %
										ဦးခင်မောင်ဝင်း	ကယားလူမျိုးစုဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၄၅	၄၀	၄၈၅	၂.၅ %
										ဦးစိန်ဦး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၄၇	၁၅၂	၉၉၉	၄.၆ %
										ဦးမျိုးတင်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၅၈၇	၅၂	၆၃၉	၂.၆ %
										ဦးမြင့်သိန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၄၇	၄၇	၂၉၄	၁.၃ %
										ဦးလှမျိုးဆွေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၀၆၈	၂၇၈၉	၁၁၈၅၇	၅၄.၉ %
										ဦးသောင်းဌေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၀၀၄	၃၉၆	၆၄၀၀	၂၉.၇ %
၆	ကရင်ပြည်နယ်	၃၀၃၂၅	၁၂၁၀၆၅	၁၈၉၇၄	၁၄၆၀၃၉	၄၈.၁	၁၅၇၇	၇၀၄	၂၂၈၁			၁၀၉၁၄	၁၈၉၇၄	၁၃၈၁၅	
	ဗမာ	၁၄၅၂၁၄	၆၈၄၇၇	၁၃၂၈၄	၈၁၇၆၁	၅၆.၃	၃၂၁၇	၇၃၆	၃၉၅၃			၆၄၄၉၄	၁၃၂၈၄	၇၇၇၇၈	
										ဦးကျော်စော	မလ္လာ-စတီဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၇၅၉	၃၂၁	၂၀၈၀	၂.၆ %
										ဦးစော်မင်းဦး(ခ)စော်ရဲထွန်း	လူ့ဘောင်သစ်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၄၄၆	၅၆	၅၀၂	၀.၆ %
										ဦးတေလွင်လွင်ထွေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၈၉၉	၂၇၉၃	၃၅၆၉၂	၄၅.၈ %
										ဦးတင်ကို	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၅၃	၇၃	၅၂၆	၀.၆ %
										ဦးမြတ်စိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၂၄	၅၃	၃၇၇	၀.၄ %
										ဦးဝင်းတင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၄၃၄၅	၉၄၃၄	၃၃၇၈၉	၄၃.၄ %
										ဦးအေးကို	စည်းလုံးညီညွတ်သောကရင်အမျိုးသားဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၆၉၀	၈၅	၇၇၆	၀.၀ %
										ဦးအောင်မြင့်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၆၂၀	၃၄၂	၂၉၆၂	၃.၀ %
										ဦးအောင်ဝင်းလွင်(ခ)အညာသား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၉၅၇	၁၂၇	၁၀၈၄	၁.၃ %
၇	မွန်	၁၀၃၀၃၄	၃၉၄၀၅	၃၈၀၆	၄၃၂၂၁	၃၈.၁	၂၈၆၅	၂	၂၈၆၇			၃၆၅၃၈	၃၈၀၆	၄၀၃၅၄	
										ဦးစိုးနိုင်(ခ)နိုင်ပေါ်လာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၀၅	၅၄	၅၅၉	၀.၃ %
										ဦးနိုင်ချစ်ဦး	မွန်အမျိုးသားပါတီ	၇၃၈၂	၆၈၇	၈၀၆၉	၂၀.၀ %
										ဦးနိုင်မင်းစိုးသိန်း(ခ)ဦးမင်းစိုးသိန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၅၁၀	၂၈၆	၂၇၉၆	၆.၉ %
										ဦးနိုင်မောင်စိန်	မလ္လာ-စတီဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၂၄၁	၃၀	၂၇၁	၀.၆ %
										ဦးမင်းဆွေထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၁၉	၁၀၀၃	၇၄၂၂	၁၈.၃ %
										ဦးမင်းခင်မင်းဦး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၁၅၄	၁၈၇	၂၃၄၁	၅.၅ %
										ဦးမင်းတင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၆၅၅	၁၁၅၁	၁၃၈၀၆	၃၄.၀ %
										ဦးမင်းထွန်းတင်	မွန်ဒေသလုံးဆိုင်ရာဒီမိုကရေစီပါတီ	၃၁၉၆	၂၃၈	၃၄၃၄	၈.၅ %
										ဦးမင်းအောင်စိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၉၇	၁၃၈	၁၀၃၅	၂.၅ %
										ဦးဝေလင်း	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၆၈၈	၄၂	၇၃၀	၁.၈ %
၈	ပတိုင်း	၄၅၀၀၁	၁၉၁၈၃	၁၈၇၄	၂၀၀၅၇	၄၆.၅	၁၀၆၉	၅	၁၀၇၄			၁၈၁၀၉	၁၈၇၄	၁၉၉၈၃	
										ဦးခွန်ချစ်သန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၃၃၇	၂၀၄	၂၅၄၁	၁.၂ %
										ဦးခွန်ထွေးမောင်(ခ)ခွန်ရွှေမန်း	မလ္လာ-စတီဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၇၅၉	၇၉	၈၃၈	၄.၁ %
										ဦးခွန်ထွန်းဝင်း	ကရင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၆၆	၂၈	၂၉၄	၀.၇ %
										ဦးခွန်မောင်ချစ်	ပတိုင်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ် (PNO) ပါတီ	၂၄၅၂	၁၉၀	၂၆၄၂	၁၃.၂ %
										ဦးခွန်မျိုးတင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၆၈၃	၄၀၀	၆၀၈၃	၃၀.၅ %
										ဦးခွန်ဝင်းနောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၁၇၁	၅၅၄	၃၇၂၅	၁၈.၆ %
										ဦးခွန်သန်းမြင့်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၁၉၀	၃၉၄	၃၅၈၄	၁၇.၉ %
										ဦးခွန်အောင်ခင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၅၁	၂၄	၂၇၅	၀.၃ %
၉	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	၂၇၇၀၁၆	၁၇၉၀၀၉	၉၃၄၁	၁၈၈၃၅၀	၆၇.၉	၁၀၀၈၈	၇၈၆	၁၀၈၇၄			၁၆၈၄၂၉	၉၃၄၁	၁၇၇၄၇၆	
	ရွှေ	၁၃၈၃၀၀	၁၀၀၉၀၀	၅၄၉၀	၁၀၆၃၉၁	၇၆.၉	၆၅၈၂	၁၂၅	၆၇၀၇			၉၄၄၈၆	၅၄၉၀	၉၉၆၈၄	
										ဦးကြည်ဝင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၇၁၀	၁၄၅	၃၈၅၅	၃.၈ %
										ဒေါ်စုလွင်	မြန်မာနိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ပါတီ	၇၉၀	၇၇	၈၆၈	၀.၈ %
										ဦးစိုင်းဝမ်းရွှေ	ရွှေတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၂၇၇	၁၈၀	၃၄၅၇	၃.၄ %
										ဦးစိုင်းမင်းဆွေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၈၄၉	၉၆၀	၁၅၈၀၉	၁၅.၆ %
										ဒေါ်နန်းမျိုးမျိုးသန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၀၀၀	၁၃၃၀	၃၂၃၃၀	၃၂.၅ %
										ဒေါ်စွေးမိုးမင်း	တိုင်းရင်း(ရွှေ)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၃၀၀၇၇	၁၈၈၀	၃၂၉၅၇	၃၃.၀ %
										ဦးအောင်ခင်	ရွှေ(တိုင်းရင်း)နှင့်ပြောက်တိုင်းရွှေမျိုးရွှေလူ့ဖွံ့ဖြိုးရေးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၁၄၃	၁၈၄	၃၃၂၇	၃.၃ %
										ဦးအောင်ညွန့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၅၃၉	၄၄၀	၆၉၇၉	၇.၀ %
၁၀	ချင်း	၁၃၈၃၀၆	၇၈၀၀၈	၃၈၅၅	၈၁၉၅၉	၅၉.၃	၃၅၃၆	၆၆၁	၄၁၆၇			၃၃၉၄၄	၃၈၅၅	၃၇၈၀၂	
										ဒေါ်တင်တင်ထွန်းစိန်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၃၇၃၈	၁၈၈	၃၉၂၆	၅.၅ %
										ဦးခွင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၃၃၃	၆၉၈	၆၀၃၁	၇.၅ %
										ဦးထောင်စေပိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၁၆၃	၁၀၅	၂၂၆၈	၂.၉ %
										ဦးနီထွန်းတင်	ချင်းတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၄၁၄၃	၅၆၄	၁၄၇၀၇	၁၈.၉ %
										ဦးလာလ်ထောင်ထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၅၂၀	၁၄၆၇	၃၃၉၈၇	၄၃.၆ %
										ဦးလှနီနောင်	ချင်းဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၀၀၃	၂၆၂	၆၂၆၅	၈.၀ %
										ဦးအင်ခန့်ရှိ	ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၉၃၃	၅၆၅	၁၀၄၉၈	၁၃.၄ %
၁၁	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	၆၀၁၂၀	၃၃၄၃၀	၁၂၅၇	၃၈၆၈၃	၆၄.၃	၂၇၅၅	၂၂၃	၂၉၇၈			၃၂၄၆၇	၁၀၉၂	၃၃၅၅၉	
	ကရင်														
										ဦးစောလှကာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၅၁၃	၅၇၃	၂၀၀၈၆	၅.၆ %
										ဦးစောဟာစိ	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၆၃၀၂	၁၉၅	၆၄၉၇	၁၉.၃ %
										ဒေါ်နန်းမေမြတ်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၅၂	၄၂၄	၇၀၇၆	၂၀.၂ %
၁၂	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၁၅၂၈၂၃	၁၀၀၅၄၀	၇၀၁၁	၁၀၇၅၅၂	၇၀.၃	၆၂၈၆	၅၉၅	၆၈၈၁			၉၄၃၁၁	၆၃၆၀	၁၀၀၆၇၁	
	ကရင်														
										ဦးစောကပေါ်ဖူး	ကရင်အမျိုးသားပါတီ	၃၆၀၅	၁၇၄	၃၇၇၉	၃.၅ %
										ဦးစောကျော်လီလှ	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၃၉၆၆	၉၆၃	၁၄၉၂၉	၁၄.၃ %
										ဦးစောဦးမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၅၈၃	၁၀၆၃	၅၆၄၆	၅.၆ %

စာမျက်နှာ (၂) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ဝါထိ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်လုံးမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၂၃	လီဆူး	၂၄၀၃၂	၁၀၆၀၃	၅၀၂	၁၂၀၁၅	၅၀.၃၇	၅၄၃	၁၅	၅၅၈			၁၀၆၀၃	၄၈၇	၁၀၅၅၅	
										ဦးဂုဏ်	လီဆူးအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒီမိုကရေစီ)	၃၄၄၄	၁၂၃	၃၅၆၇	၃၀.၈၉%
										ဦးစောလေး(ခ)ဇော်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၃၉၀	၄၄	၁၄၃၄	၁၂.၄၂%
										ဦးစိုးဝင်း(ခ)ဦးသွားမရွှင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၃၄၃	၃၈	၁၃၈၁	၁၁.၉၆%
										ဦးစိဆာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၅၅	၆၄	၁၄၁၉	၁၂.၂၉%
										ဦးစိုးတင်(ခ)မိညိုလေး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၉၂	၁၆	၄၀၈	၃.၅၃%
										ဒေါ်နန်းကျင်လှိုင်(ခ)ဗုဒ္ဓသာမီ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၆၇	၃	၇၀	၀.၆၁%
										ဦးဝန်ဆန်(ခ)ဦးယောဝိ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၂၉	၁၀၉	၂၂၃၈	၁၉.၃၈%
										ဦးသန်းလွင်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၉၄၀	၉၀	၁၀၃၀	၈.၉၂%
၂၄	လားဟူ	၈၉၅၅၃	၅၅၀၀၅	၂၆၄၉	၅၇၆၅၄	၆၄.၃၈	၆၀၀၈	၁၀၄၀	၇၀၄၉			၄၈၁၀၁	၂၅၀၄	၅၀၆၀၅	
										ဦးကျေး	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၂၄၄	၂၈	၂၂၇၂	၄.၄၉%
										ဦးဇော်လီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၆၂၄	၂၃၃	၆၈၅၇	၁၃.၅၅%
										ဦးယောသင်	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၄၁၃၇	၈၈၃	၂၅၀၂၀	၄၉.၄၄%
										ဦးရွှေမွေလှိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၀၉၆	၁၃၆၀	၁၆၄၅၆	၃၂.၅၂%
၂၅	အာခါ	၄၄၆၀၁	၂၃၀၃၂	၁၇၉၅	၂၄၈၂၇	၅၅.၆၆	၃၂၉၆	၈၆၄	၄၀၆၀			၁၉၆၆၀	၁၀၀၇	၂၀၆၆၇	
										ဦးယာကုတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၉၇၈	၂၃၄	၆၂၁၂	၃၀.၀၆%
										ဦးရွှားဟိ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၉၀၃	၉	၉၁၂	၄.၄၁%
										ဦးအာဇာလှ	အာခါအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၇၅၃၃	၃၂၅	၇၈၅၈	၃၈.၀၂%
										ဦးအာဖာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၂၄၆	၄၃၉	၅၆၈၅	၂၇.၅၁%
၂၆	အင်းသား	၉၇၉၄၃	၃၄၀၆၇	၃၃၀၂	၃၇၃၆၉	၃၉.၅၁	၁၃၄၂	၁၉	၁၃၆၁			၃၂၄၂၈	၃၆၉၀	၃၆၁၁၈	
										ဒေါက်တာဒေါ်ခင်လှ	အင်းအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၆၄၂	၃၆၉	၃၈၁၁	၁၀.၅၂%
										ဦးစံရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၀၃၆	၁၀၀၁	၁၇၀၃၇	၂၂.၃၈%
										ဦးတင်စိုး	အင်းတိုင်းရင်းသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၄၄၀၄	၂၆၀	၄၆၆၄	၆.၁၃%
										ဒေါက်တာထွန်းလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၄၃၄၆	၂၀၆၀	၄၆၄၀၆	၆၀.၉၇%
၂၇	ကယန်း (ခ)ပေါင်	၄၄၀၈၆	၃၅၈၁၈	၃၃၂	၃၆၅၄၀	၈၃.၀၀	၁၄၀၄	၆	၁၄၁၀			၃၄၄၁၄	၃၆၆	၃၅၀၈၀	
										ဦးအေးလှိုင်	ကယန်းအမျိုးသားပါတီ	၆၅၅၆	၂၁၃	၆၇၆၉	၁၉.၂၁%
										ဦးခွန်းကလေးမင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၂၅၈	၄၉	၂၃၀၇	၆.၅၆%
										ဦးခွန်းအေးမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၆၇၇	၂၄၄	၁၄၉၂၁	၄၂.၄၁%
										ဦးတိုးပေါင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၁၉၄	၆၄	၂၂၅၈	၆.၄၂%
										ဦးထွန်းဟန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၇၂၉	၂၀၆	၈၉၃၅	၂၅.၄၀%
၂၈	စုဝတ်တိုင်းဒေသကြီး	၉၈၁၀၆	၇၃၁၂၆	၄၂၁၉၉	၃၄၅၃၅	၃၅.၉၇	၃၅၈၃	၁၅၃၃	၃၇၃၆၆			၆၆၇၉၂၂	၄၀၀၂	၇၀၇၉၄	
၂၈	ကရင်	၉၅၀၆၀	၆၈၃၈၆	၄၀၆၈၇	၃၂၄၅၄၇	၃၄.၂၂	၃၅၃၀	၁၅၄၁	၃၆၆၀၁			၆၄၉၃၀၀	၃၈၆၃၆	၆၈၇၉၃၆	
										ဂျိမ်းမြတ်မြတ်သူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၄၁၉၀၇	၁၇၃၀၂	၃၅၉၂၀၉	၅၂.၂၇%
										ဦးမန်းကျော်စိန်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၅၈၄၇	၁၆၀၉	၂၇၄၅၆	၃.၉၉%
										မန်းစမ်းစန်	ကရင်အမျိုးသားပါတီ	၂၄၇၉၈	၁၃၆၁	၂၆၁၅၉	၃.၈၀%
										မန်းထွန်းတင်	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၃၄၅၅၇	၃၆၃၅	၃၄၉၂၁	၁၁.၃၇%
										မန်းသန်းရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၈၂၁၉၀	၁၄၃၂၉	၁၉၆၅၂၀	၂၈.၅၇%
၂၉	ရခိုင်	၃၀၄၀၈	၁၉၂၆၆	၁၅၁၂	၂၀၇၇၈	၆၈.၃၃	၃၃၃	၃၂	၃၃၆			၁၈၆၂၂	၁၃၉၀	၂၀၀၁၂	
										ဦးစိုးဝင်း	ရခိုင်အမျိုးသားပါတီ	၂၈၀၀	၁၈၉	၂၉၈၉	၁၄.၉၄%
										ဦးတင်စော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၄၁၃	၅၆၂	၈၉၇၅	၄.၈၅%
										ဦးအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၉၈၅	၅၄၁	၆၅၂၆	၃.၆၁%
										ဦးမြင့်စေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၀၄	၄၆	၆၅၀	၃.၃၀%
										ဦးယဉ်စော	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၁၀	၅၃	၈၆၃	၃.၃၀%

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်လုံးမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း	မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁	ကချင်ပြည်နယ်	၈၇၇၅၈၀	၅၄၆၁၅၈	၅၂၁၂၅	၅၉၈၂၈၃	၆၈.၁၇	၃၁၇၂၀	၇၉၄၁	၃၉၆၆၁	၅၁၈၃၄၁	၄၀၂၈၁	၅၅၈၆၂၂	၉၃.၃၇
၂	ကယားပြည်နယ်	၁၇၈၃၁၆	၁၂၁၈၇၉	၁၀၁၃၉	၁၃၂၀၁၈	၇၄.၀၄	၇၂၇၈	၁၉၁	၇၄၆၉	၁၁၄၆၈၈	၉၈၆၁	၁၂၄၅၄၉	၉၄.၃၄
၃	ကရင်ပြည်နယ်	၉၀၄၉၃၃	၃၆၉၃၆၆	၄၈၂၀၃	၄၁၇၅၆၉	၄၆.၀၄	၂၆၀၇၀	၂၆၈၂	၂၈၇၅၃	၃၄၀၅၁၃	၄၈၂၁၃	၃၈၈၇၂၆	၉၃.၀၉
၄	ချင်းပြည်နယ်	၂၃၄၃၂၈	၂၀၂၂၀၁	၁၅၄၈၆	၂၁၇၆၈၇	၉၃.၃၅	၆၈၂၄	၄၉၀	၇၃၁၄	၁၉၅၄၅၇	၁၄၉၆၆	၂၁၀၃၃၃	၉၆.၆၄
၅	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	၃၈၀၃၈၄၉	၂၆၈၄၇၉၈	၁၆၁၄၄၂	၂၈၄၆၂၄၀	၇၄.၈၃	၁၃၃၀၆၈	၅၁၄၉	၁၃၃၆၁၇	၂၅၄၉၉၂၀	၁၅၈၀၀၃	၂၇၀၇၉၂၃	၉၅.၁၄
၆	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	၉၈၅၀၀၈	၅၇၉၉၅၁	၃၈၈၃၃	၆၁၈၇၈၄	၆၂.၈၂	၂၉၆၃၃	၆၃၅၇	၃၅၉၉၀	၅၄၄၂၅၀	၃၈၅၄၄	၅၈၂၃၉၄	၉၄.၁၈

စာမျက်နှာ (၃) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရ အတွက်			ရရှိသည့်မဲခွဲ			မဲခွဲလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း	မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၇	မဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃၅၃၀၇၁	၂၃၆၇၈၃၆	၁၆၅၃၂၀	၂၅၃၃၁၅၆	၇၁. ၇၅	၁၀၄၈၇၅	၇၄၃၃	၁၁၂၃၀၈	၂၂၆၁၃၉၃	၁၅၉၄၅၅	၂၄၂၀၈၄၈	၉၅. ၅၇
၈	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	၃၀၂၆၇၃၃	၂၁၈၁၉၈၆	၁၃၂၃၈၀	၂၃၁၄၃၆၆	၇၆. ၄၆	၈၁၈၅၇	၃၀၉၁	၈၄၉၄၈	၂၁၀၁၁၉၀	၁၂၈၂၂၈	၂၂၂၉၄၁၈	၉၆. ၃၃
၉	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	၄၄၂၄၇၂၇	၃၀၈၈၄၃၀	၁၃၃၀၀၃	၃၂၂၁၄၃၃	၇၂. ၈၁	၁၁၇၀၃၇	၅၁၅၇	၁၂၂၁၉၄	၂၉၇၀၂၉၃	၁၂၈၉၅၆	၃၀၉၉၂၄၉	၉၆. ၂၁
၁၀	မွန်ပြည်နယ်	၁၅၃၄၄၈၆	၇၂၇၀၀၄	၅၅၈၂၈	၇၈၂၈၃၂	၅၁. ၀၂	၃၇၄၅၆	၅၀၀၂	၄၂၄၅၈	၆၈၅၈၈၃	၅၄၄၉၁	၇၄၀၃၇၄	၉၄. ၅၈
၁၁	ရခိုင်ပြည်နယ်	၁၄၆၆၇၉၂	၉၄၆၀၅၁	၅၇၆၉၃	၁၀၀၃၇၄၄	၆၈. ၄၃	၆၇၁၆၄	၅၀၈၂	၇၂၂၄၆	၈၇၄၁၃၇	၅၇၃၆၀	၉၃၁၄၉၈	၉၂. ၈၀
၁၂	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး	၄၉၉၀၉၇၁	၃၀၈၄၈၃၉	၁၈၁၃၉၄	၃၂၆၆၂၃၃	၆၅. ၄၄	၉၃၃၃၄	၁၆၀၄၄	၁၀၉၃၈၈	၂၉၈၁၈၈၇	၁၇၄၉၅၈	၃၅၆၈၄၅	၉၆. ၆၅
၁၃	ရှမ်းပြည်နယ်	၃၁၄၀၆၂၀	၁၉၃၅၇၈၂	၁၅၆၁၅၄	၂၀၉၁၉၃၆	၆၆. ၆၁	၁၃၅၉၇၅	၁၁၄၈၀	၁၄၇၄၅၅	၁၈၀၀၀၃၂	၁၄၃၄၄၉	၁၉၄၄၄၈၁	၉၂. ၉၅
၁၄	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	၄၄၀၃၆၁၈	၃၁၂၄၄၄၆	၂၀၀၉၄၇	၃၃၂၅၃၉၃	၇၅. ၅၂	၁၄၆၂၉၈	၈၀၅၁	၁၅၄၃၄၉	၂၉၇၄၇၁၁	၁၉၆၃၃၃	၃၁၇၁၀၄၄	၉၅. ၃၆
စုစုပေါင်း		၃၃၅၄၂၉၂၂	၂၁၉၆၀၇၂၇	၁၄၀၈၉၆၇	၂၃၃၆၉၆၉၄	၆၉. ၆၇	၁၀၁၈၈၀၀	၈၄၁၅၀	၁၁၀၂၉၅၀	၂၀၉၁၃၆၉၅	၁၃၅၃၀၄၉	၂၂၂၆၆၇၄၄	၉၅. ၂၈

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း တစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရ အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲခွဲ			မဲခွဲလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁	မြန်မာပြည်နယ်(၁)	၈၈၇၇၃	၅၄၃၂၃	၅၅၃၀	၅၉၈၅၃	၆၇. ၄၄	၄၀၈၅	၂၈၂၄	၆၉၀၉	ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၀၂၄	၄၇၀၀	၅၇၂၄	၄. ၁၁ %
										ဒေါ်ခင်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၈၀၃	၁၆၆၀	၂၅၅၄၃	၄၈. ၀၉ %
										ဦးအောင်ထွန်း	လောကီ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၄	၄၆	၆၉၀	၁. ၃၀ %
										ဦးတရုတ်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၂၉	၁၇၂၅	၈၃၅၄	၁၅. ၇၈ %
										ဦးမောင်ကျော်	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၅၂၆၀	၂၉၁	၅၅၅၁	၁၀. ၄၈ %
										ဦးမောင်(ခ)ဦးကျော်စွာ	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၂၀၃	၃၀၁	၄၅၀၄	၈. ၅၁ %
										ဦးမောင်(ခ)မောင်စွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၇၉၇	၃၉	၈၃၆	၁. ၅၈ %
										ဦးလှိုင်စွာ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၅၀၀	၆၄	၅၆၄	၁. ၀၇ %
										ဦးလှိုင်စွာ	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒုလေးပါတီ)	၂၄၅၉	၁၀၄	၂၅၆၃	၄. ၈၄ %
										ဦးဝင်းစိန်	ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားနိုင်ငံရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၅	၁၈	၃၃၃	၀. ၆၃ %
										ဦးအောင်စိန်	တိုင်းရင်း(ရွှမ်းနီ)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၅၄၂	၆၇	၆၀၉	၁. ၁၅ %
										ဦးအယ်(လ်)စိန်စွာ	ကချင်အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၂၀	၈၇	၁၃၀၇	၂. ၄၇ %
၂	မြန်မာပြည်နယ်(၂)	၈၉၈၂၂	၅၅၈၉၃	၆၁၄၉	၆၂၀၄၂	၆၉. ၀၇	၃၅၂၆	၃၈၁၉	၇၃၄၅	ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၁၅၉၂	၃၁၅၅	၅၄၇၄၇	၅. ၅၂ %
										ဒေါ်ခင်အောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၉၅၃	၂၉၂၆	၁၈၈၇၉	၃. ၅၂ %
										ဦးမောင်စွာ	ကချင်အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၀၃၂	၂	၁၀၃၄	၁. ၈၉ %
										ဦးကျော်စွာ	လောကီ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၁၀	၁	၇၁၁	၁. ၃၀ %
										ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးကျော်စွာ	ရွှမ်းနီ(တိုင်းရင်း)နှင့်မြောက်ပိုင်းရွှမ်းနီအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၄၅	၈	၆၅၃	၁. ၁၉ %
										ဦးကျော်စွာ	ရွှမ်းနီ(တိုင်းရင်း)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၁၃၉	၁၀၃၉	၂၂၇၈	၂. ၀၈ %
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၃၉	၂၇	၁၃၆၆	၂. ၅၀ %
										ဦးကျော်စွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၇၀၀	၁၀၅	၂၀၈၀၅	၃. ၀၄ %
										ဒေါ်ခင်အောင်	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၂၆၀၂	၄	၂၆၀၆	၄. ၇၆ %
										ဦးကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားနိုင်ငံရေးအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၀	၇	၂၀၇	၀. ၃၈ %
										ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးကျော်စွာ	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒုလေးပါတီ)	၁၄၈၃	၂	၁၄၈၅	၂. ၇၁ %
										ဦးကျော်စွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၃၆၆	၁၇	၁၃၈၃	၂. ၂၂ %
										ဦးကျော်စွာ	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၆၂၃	၁	၁၆၂၄	၂. ၉၇ %
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်း(ရွှမ်းနီ)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၂၉၇၀	၅	၂၉၇၅	၅. ၄၄ %
၃	ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးကျော်စွာ	၃၂၉၈၄	၂၀၃၀၃	၁၃၃၄	၂၁၆၃၇	၆၅. ၆၁	၁၄၁၅	၁၄၁၅	၂၈၃၁၂	ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၈၉၀၅	၁၃၁၇	၂၀၂၂၂	၇. ၆၉ %
										ဒေါ်ခင်အောင်	လောကီ အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၈၀	၆၇	၇၄၇	၃. ၆၉ %
										ဦးကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၁၉၂	၄၈၁	၃၆၇၃	၁၈. ၀၆ %
										ဦးကျော်စွာ	ရွှမ်းနီ(တိုင်းရင်း)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၉၆၈	၅၂	၂၀၂၀	၉. ၉၉ %
										ဦးကျော်စွာ	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၆၃	၂၅	၆၈၈	၃. ၄၀ %
										ဦးကျော်စွာ(ခ)ဦးကျော်စွာ	ကချင်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၇၅	၂၅	၅၀၀	၂. ၄၇ %
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၄၃	၁၃၅	၁၄၇၈	၇. ၃၁ %

စာမျက်နှာ (၄) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပေးကမ်းမဲအရေ အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်ငံ့မဲ ရာခိုင်နှုန်း	
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပေးကမ်းမဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		
											ဦးရွှေမိ(ခ)ဦးခင်မောင်	ရင်းရင်းစားသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၃၆၃	၄၀	၁၄၀၃	၆.၉၄ %
											ဦးလက်ခေါင်းလွှမ်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၇၇	၁၂	၂၈၉	၁.၄၃ %
											ဦးလှိုင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီတပ်မတော်	၆၇၉	၃၆	၇၁၅	၃.၅၄ %
											ဦးလေးမလေး(ခ)အလေးမားမား	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဦးလေးပါတီ)	၁၉၁၁	၁၀၇	၂၀၁၈	၉.၉၈ %
											ဦးဝင်းညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၇၄၈	၂၈၈	၆၀၃၆	၂၉.၈၅ %
၄	ရိုင်းမော်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၃၀၀၈၅	၁၉၅၇၈	၁၂၉၉	၂၀၈၇၇	၆၇.၀၆	၅၇၉	၅၇၉				၁၉၀၄၈	၁၂၅၀	၂၀၂၉၈		
											ဦးခင်ထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၆၂	၂၇	၆၈၉	၃.၃၉ %
											ဦးခင်မောင်	ရင်းရင်းစားသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၇၃၈	၃၇	၇၇၅	၃.၀၂ %
											ဦးအုန်းဦး	ရင်းရင်းစားသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၇၁	၂၆	၉၉၇	၄.၉၁ %
											ဦးလှိုင်မောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၉၁၁	၂၉	၉၄၀	၄.၆၃ %
											ဦးလှိုင်မောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၆၈၃	၄၆	၁၇၂၉	၈.၅၂ %
											ဦးလှိုင်မောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၁၆	၈၁	၁၅၉၇	၇.၃၇ %
											ဦးDခင်မောင်	လောလော အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၇၃	၃၃	၁၀၉၆	၅.၄၅ %
											ဒေါ်ဝေလီယာ	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဦးလေးပါတီ)	၁၈၉၂	၆၁	၁၉၅၃	၉.၆၂ %
											ဦးနော်လီ(ခ)ခင်မောင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၇၇၁	၂၂၁	၅၉၉၂	၂၃.၀၅ %
											ဦးအုန်းဦး	တိုင်းရင်း(ရင်းနှီး)အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၃၄၂	၁၄	၃၅၆	၁.၅၅ %
											ဦးအုန်းဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၄၆	၇	၂၅၃	၁.၀၂ %
											ဦးတောင်ကျား	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၃၁၂	၄၄၇	၂၇၅၉	၁၃.၅၉ %
											ဦးအောင်ကျား(ခ)ခင်မောင်မောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၃၁	၂၂၂	၁၆၅၃	၈.၁၄ %
											၅	တင်တန်းယန်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၇၀၇	၅၀၄	၁၀၀	၆၀၄
											ဒေါ်ကျွန်းမိ	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၂၁	၁	၂၂	၄.၁၄ %
											ဦးအောင်ကျား	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၂၀၉	၄	၂၁၃	၄၀.၀၄ %
											ဦးကျွန်းညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇	၄၂	၇၉	၁၄.၈၅ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၃	၃	၃၆	၆.၇၇ %
											ဦးအောင်ကျား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၆	၅	၂၁	၃.၉၅ %
											ဦးအောင်ကျား	စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ ကဆုန်ပြည်နယ်(စေတ)	၁၁၇	၄၄	၁၆၁	၃၀.၂၆ %
၆	တင်တန်းယန်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၇၀၁	၄၃၁	၄	၄၃၄	၆၁.၉၀	၄၈	၄၈				၃၈၃	၃	၃၈၆		
											ဒေါ်ခင်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၅		၅	၀.၇၀ %
											ဒေါ်ကျွန်းမိ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၂၀၃		၂၀၃	၂၅.၅၉ %
											ဦးကျွန်းညွန့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၈		၁၈	၄.၆၆ %
											ဦးကျွန်းညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀		၅၀	၁၂.၉၅ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၂		၇၂	၁၉.၄၃ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၅		၃၅	၉.၀၇ %
၇	တင်တန်းယန်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၂၄၂၄	၅၅၂၅	၁၃၈၇	၆၈၁၂	၅၄.၈၃	၁၅၃	၂	၁၅၅			၅၃၃၇	၁၃၀၀	၆၆၃၇		
											ဦးကျွန်းမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၈၄	၁၈	၂၀၂	၃.၀၃ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၂၀၉	၂၀	၂၂၉	၃.၅၉ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၂၃	၁၇၈	၂၀၀၁	၃၀.၀၆ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၁	၂၄	၃၁၅	၄.၃၃ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၇၀	၃၂	၅၀၂	၇.၅၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၉၇	၁၀၂၆	၃၂၁၃	၄၈.၄၂ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၆၃	၁၂	၁၇၅	၂.၆၃ %
၈	တင်တန်းယန်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၁၄၈၈၈	၇၅၅၃	၉၀၀	၈၄၅၃	၅၆.၇၈	၅၈၆	၂	၅၈၈			၇၀၅၄	၈၁၁	၇၈၆၅		
											ဦးကျွန်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၂၉	၃၂၉	၁၈၅၈	၂၃.၆၂ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၉၃	၁၂	၁၀၅	၁.၃၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဦးလေးပါတီ)	၁၀၀၇	၃၂	၁၀၃၉	၁၃.၄၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၀၀	၂၈	၃၂၉	၄.၀၈ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၂၈	၃၁၂	၃၄၄၀	၄၃.၄၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၀	၁၄	၁၅၄	၁.၉၆ %
											ဒေါ်ကျွန်းမောင်	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၄၈၄	၅၇	၅၄၁	၆.၈၈ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၂၄	၁၉	၂၄၃	၃.၀၉ %
											ဦးကျွန်းမောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၃၈	၈	၁၄၆	၁.၈၆ %
၉	ဒီပဲခူးမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၅၈၃၄	၃၄၂၄	၉၇၁	၄၃၉၅	၇၅.၈၂	၄၂၀	၁၃	၄၃၃			၃၂၀၇	၇၅၅	၃၉၆၂		
											ဦးကျွန်းမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၀၂	၄၃	၂၄၅	၆.၄၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	လောလော အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၈	၂၆	၁၇၄	၄.၃၉ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၁၆	၁၃၅	၆၅၁	၁၆.၄၄ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၄၈	၄၄၇	၁၈၉၅	၄၃.၈၃ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၂	၂၀	၁၂၂	၃.၀၈ %
											ဆရာကျွန်းမောင်	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဦးလေးပါတီ)	၄၄၄	၄၀	၄၈၄	၁၂.၂၂ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၅၃	၇	၆၀	၁.၅၁ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၅၂	၁၉	၁၇၁	၄.၃၂ %
											ဒေါ်ကျွန်းမောင်	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၃၂	၁၈	၁၅၀	၃.၉၉ %
၁၀	ဒီပဲခူးမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၅၂၇၅	၃၅၇၉	၇၀၄	၄၂၈၃	၈၁.၀၉	၄၆၄	၄၆၄			၃၃၃၇	၄၇၂	၃၈၀၉			
											ဦးကျွန်းမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၂	၂၀	၁၅၂	၃.၉၈ %
											ဦးကျွန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၇	၃၉	၁၇၆	၄.၆၁ %
											ဦးကျွန်းမောင်	ကဆုန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၀	၈	၁၀၉	၂.၈၅ %

၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အချုပ်အုပ်၊ စာမျက်နှာ-၆

ဗုဒ္ဓဟူး၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၆၊ ၂၀၁၅

Myanma Alinn Daily

စာမျက်နှာ (၅) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ဝါဒီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်ငံလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
											ဦးစောစော	၁၈၃၄	၂၈၀	၂၀၁၅	၅၅.၄၈%
												၆၃	၇	၇၀	၁.၈၃%
												၂၅	၁	၂၆	၀.၆၅%
												၈၃	၂၃	၁၀၆	၂.၆၅%
												၉၇၂	၉၃	၁၀၆၅	၂၇.၈၃%
၁၁	ဆေးလက်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၆၇၁	၉၅၅	၂၉၉	၁၂၅၄	၇၄.၅၅%	၁၁၄	၁	၁၁၅			၈၆၄	၂၆၅	၁၁၂၉	
											ဦးခင်မောင်	၁၂	၃	၁၅	၀.၃၃%
												၄၄	၁၂	၅၆	၃.၃၆%
												၁၈၂	၅၄	၂၃၆	၁၄.၁၀%
												၈၅	၁၈	၁၀၃	၆.၁၅%
												၂၇၄	၄၇	၃၂၁	၁၉.၇၄%
												၂၆၇	၁၃၁	၃၉၈	၂၃.၅၅%
၁၂	ဆေးလက်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၂၁၇၁	၁၃၇၃	၂၉၀	၁၆၆၃	၇၆.၆၄%	၅၇	၅၇				၁၃၂၉	၂၇၇	၁၆၀၆	
											ဒေါ်ခင်မာရ	၅၅၉	၁၁၁	၆၇၀	၃၀.၃၅%
												၁၃	၁	၁၄	၀.၆၅%
												၂၁၁	၆၄	၂၇၅	၁၂.၇၅%
												၅၁	၃	၅၄	၂.၅၃%
												၂	၁	၃	၀.၁၃%
												၄၉၃	၉၇	၅၉၀	၂၇.၆၄%
												၁၃	မိုးညှင်းမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၇၄၈၆၁	၄၄၆၃၁
											ဦးကျော်ညွန့်	၈၃၂	၁၀၉	၉၄၁	၁.၂၅%
												၆၈၉	၈၇	၇၇၆	၁.၀၄%
												၁၂၉၁	၁၂၆	၁၄၁၇	၁.၉၃%
												၄၀၁	၅၀	၄၅၁	၀.၆၀%
												၆၇၇	၆၈	၇၄၅	၁.၀၀%
												၈၉၄	၁၉၇	၁၀၉၁	၁.၄၅%
												၄၄၁	၄၀၇	၈၄၈	၁.၁၃%
												၂၆၃၆	၁၈၇၂	၄၅၀၈	၅.၈၉%
၁၄	မိုးညှင်းမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၆၇၄၄၆	၃၈၅၁၅	၅၅၉၃	၄၃၀၀၈	၆၃.၆၃%	၁၇၁၃	၆၁	၁၇၇၄			၃၇၆၃၂	၃၇၁၂	၄၁၃၄၄	
											ဦးကျော်ကျော်ဝင်း	၁၈၈၀၇	၁၂၅၉	၂၀၀၆၆	၂၉.၅၀%
												၁၁၃၂	၁၀၁	၁၂၃၃	၁.၈၃%
												၆၃၃	၄၆	၆၇၉	၁.၀၁%
												၆၅၅၈	၆၀၉	၇၁၆၇	၁၀.၆၃%
												၉၂၇၂	၁၆၀၁	၁၀၈၇၃	၁၆.၁၀%
												၆၀၅	၆၅	၆၇၀	၁.၀၁%
												၆၂၅	၄၁	၆၆၆	၁.၀၁%
၁၅	မိုးကောင်းမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၄၂၆၉၂	၂၂၆၃၉	၅၅၃၂	၂၅၁၇၁	၅၉.၁၆%	၁၂၈၃	၇	၁၂၉၀			၂၁၃၄၉	၂၅၃၂	၂၃၈၈၁	
											ဒေါ်ချိုချိုမြင့်	၉၃၈	၇၆	၁၀၁၄	၁.၅၅%
												၂၂၃၂	၉၇	၂၃၂၉	၅.၅၅%
												၅၀၇၂	၁၅၇	၅၂၂၉	၁၂.၂၅%
												၁၀၉၇	၅၇	၁၁၅၄	၁.၅၃%
												၉၅	၂၁	၁၁၆	၀.၃၃%
												၂၁၁၁	၇၀	၂၁၈၁	၅.၁၃%
												၅၃၃	၆၅၅	၁၁၈၈	၁၃.၅၅%
၁၆	မိုးကောင်းမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၄၄၅၉၈	၂၇၇၆၈	၁၉၅၉	၂၉၇၂၇	၆၆.၆၆%	၉၁၇	၂၁	၉၃၈			၂၆၈၃၁	၁၉၅၉	၂၈၇၉၀	
											ဦးမြင့်	၈၄၅၂	၁၁၇၀	၉၆၂၂	၂၁.၅၅%
												၁၉၉၈	၉၆	၂၀၉၄	၄.၇၅%
												၁၅၆၄	၅၅	၁၆၁၉	၃.၆၅%
												၈၇၄	၃၄	၉၀၈	၂.၀၅%
												၆၈၇	၄၅	၇၃၂	၁.၆၅%
												၁၃၂၅၅	၅၅၉	၁၃၈၁၄	၃၀.၉၈%
												၁၇၂၅၅	၅၆၀	၁၇၈၁၅	၃၉.၅၅%
၁၇	မားကန့်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၃၂၇၁၂	၁၇၇၇၇	၁၀၉၁	၁၈၈၆၈	၅၇.၆၈%	၉၈၉	၇၄	၁၀၆၃			၁၇၂၅၅	၅၆၀	၁၇၈၁၅	
											ဦးလှိုင်မင်း	၁၀၁၆	၂၆	၁၀၄၂	၃.၅၅%
												၁၆၉၈	၁၇	၁၇၁၅	၅.၂၅%
												၄၆၀	၁	၄၆၁	၁.၃၅%
												၉၃၅	၁၃	၉၄၈	၂.၉၅%
												၂၉၀၀	၃၉	၂၉၃၉	၉.၀၅%
												၂၆၅၉	၃၅၆	၃၀၁၅	၉.၅၅%
												၇၅၇၇	၁၀၉	၇၆၈၆	၂၃.၅၅%
၁၈	မားကန့်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၅၆၇၇၆	၃၆၁၆၅	၁၃၀၂	၃၇၄၆၇	၆၆.၁၉%	၁၅၆၃	၃၆	၁၅၉၉			၃၅၃၆၅	၅၀၃	၃၅၈၆၈	
											ဦးစိုင်းစော	၂၁၆၀	၃၇	၂၁၉၇	၆.၁၃%
												၂၃၂၂	၃၆	၂၃၅၈	၆.၅၅%
												၁၃၇၆	၁၄	၁၃၉၀	၃.၈၈%
												၁၉၀၉	၃၇	၁၉၄၆	၅.၃၅%

စာမျက်နှာ (၆) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒမူရ်	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ဝန်ခံနှုန်း	ဝယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေ အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲအရေ			မဲရရှိရာ နေရာ											
			မဲရရှိသူ	မဲမဲသူ	မဲမဲသူ		ဝယ်မဲ	ပျောက်မဲ	မဲပေါင်း			မဲရရှိသူ	မဲမဲသူ	မဲမဲသူ												
၁၉	ဗန်းမော်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၄၆၀၀၀	၃၀၀၄၇	၃၀၀၀၀	၃၄၀၅၇	၇၄. ၂၄	၂၂၇၃	၂၀	၂၂၉၃	ဦးလှဆိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၇၃	၂၂၇	၂၃၀၀၄	၆၄. ၁၆ %											
												၄၅၉	၁၄	၄၇၃	၁. ၃၂ %											
												၄၄၄၉	၁၄၀	၄၄၉၀	၁၂. ၅၂ %											
												၂၉၀၅၆	၂၇၀၈	၃၀၇၆၄												
												ဦးကျော်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၇၃၉	၁၃၀	၁၈၆၉	၅. ၈၇ %									
												ဦးကျော်စင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၀၄	၁၄၀၄	၈၀၀၈	၂၅. ၁၆ %									
												ဒေါ်လှနီမာထွယ်လှ	စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဒီမိုကရေစီပါတီ ကချင်ပြည်နယ်(စတ)	၆၅၈	၄၉	၇၀၇	၂. ၂၂ %									
												ဒေါ်စိုးစိုးမြင့်	တိုင်းရင်း(ရွှမ်းနီ)အမျိုးသားများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၉၇၀	၅၀	၁၀၂၀	၃. ၂၀ %									
												ဦးပေါလှ	ကချင်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၉၄	၁၅	၇၀၉	၂. ၂၃ %									
												ဦးပေါင်းခမ်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၅၂၈	၇၀	၁၅၉၈	၅. ၀၂ %									
၂၀	ဗန်းမော်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၃၈၂၀၉	၂၇၂၄၈	၈၈၅	၂၈၀၃၃	၇၃. ၆၁	၁၅၀၇	၃၄	၁၅၄၁	ဦးကျော်လင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၂၉	၁၀	၄၃၉	၁. ၆၅ %											
												၃၉၄	၁၇	၄၁၁	၁. ၅၅ %											
												၁၅၄၁	၄၂	၁၅၈၃	၄. ၈၂ %											
												၂၂၁၈	၅၉	၂၂၇၇	၈. ၅၆ %											
												၆၈၃၆	၂၉၆	၇၁၃၂	၂၆. ၈၂ %											
												၁၀၃၄၆	၃၃၈	၁၀၆၈၄	၄၃. ၉၄ %											
												၁၇၆၈	၆၄	၁၈၃၂	၆. ၈၉ %											
												၂၇၅	၁၆	၂၉၁	၁. ၀၉ %											
												၂၉၄	၁၇	၃၁၁	၁. ၁၇ %											
												၉၀၈	၂၃	၉၃၁	၃. ၅၀ %											
၂၁	ရွှေတူမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၂၇၀၃၉	၁၈၈၈၃	၁၄၄၇	၂၀၃၃၀	၇၅. ၀၉	၇၃၃	၇၃၃	ဦးကျော်စင်စိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၈၅၁၆	၁၀၈၁	၁၉၅၉၇													
											၁၄၀	၁၉	၁၅၉	၀. ၈၁ %												
											၃၅၃	၄၆	၃၉၉	၂. ၀၄ %												
											၆၁၃	၁၆	၆၂၉	၃. ၂၁ %												
											၁၀၃၃၃	၄၆၄	၁၀၇၉၇	၅၅. ၀၀ %												
											၆၈၃	၁၈	၇၀၁	၃. ၅၈ %												
											၈၅၃	၄၆	၉၀၉	၄. ၅၉ %												
											၁၀၇၈	၈၇	၁၀၆၅	၅. ၉၄ %												
											၄၄၆၃	၃၈၅	၄၈၄၈	၂၄. ၃၄ %												
											၂၂	ရွှေတူမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၂၇၀၂၆	၁၉၈၈၆	၂၀၀၃	၂၀၉၈၉	၈၁. ၃၆	၁၀၇၁	၁၀၇၁	ဒေါ်ခင်သန်းနွဲ့	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၀၆၅	၃၇	၁၀၉၂	၅. ၅၅ %	
၁၀၃၄၈	၃၂၄	၁၀၆၇၂	၅၅. ၈၀ %																							
၂၇၁	၆	၂၇၇	၁. ၃၂ %																							
၇၉၇	၁၇	၈၁၄	၃. ၈၉ %																							
၁၄၃	၁၀	၁၅၃	၁. ၇၄ %																							
၅၇၄၈	၆၂၁	၆၃၆၉	၃၀. ၄၅ %																							
၄၁၄	၁၆	၄၃၀	၂. ၀၆ %																							
၂၃	မိုးမောက်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၆၁၇၈	၉၀၅၃	၇၂၈	၉၇၈၁	၆၀. ၄၆	၄၀၇	၃၆	၄၄၃	စည်လုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဒီမိုကရေစီပါတီ ကချင်ပြည်နယ်(စတ)												၆၈၉	၇၁	၇၆၀	၈. ၁၄ %	
																						၉၅၅	၂၇	၉၈၂	၁၀. ၅၂ %	
																						၇၈၇	၆၈	၈၅၅	၉. ၁၆ %	
											၁၂၃၆	၂၈၅	၁၅၂၁	၁၆. ၂၉ %												
											၁၂၉	၁၅	၁၄၄	၁. ၅၄ %												
											၅၇၄၈	၆၂၁	၆၃၆၉	၃၀. ၄၅ %												
											၄၁၄	၁၆	၄၃၀	၂. ၀၆ %												
											၂၄	မိုးမောက်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၂၆၂၅၅	၁၇၂၁၈	၁၄၇၉	၁၈၆၉၇	၇၁. ၂၉	၉၃၄	၆၃	၉၉၇	ဦးကျော်စင်စိုး	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီပါတီ	၂၃၇၀	၄၈	၂၄၁၈	၁၃. ၆၆ %
																							၅၅၃၆	၁၄၈	၅၆၈၄	၃၂. ၁၁ %
																							၃၃၃	၃၅	၃၆၈	၂. ၀၈ %
၈၂၃	၃၂	၈၅၅	၄. ၈၃ %																							
၃၂၄၄	၆၆	၃၃၁၀	၁၈. ၇၀ %																							
၄၄၃	၁၆	၄၅၉	၂. ၅၉ %																							
၃၆၈	၂၃	၃၉၁	၂. ၂၁ %																							
၂၄၀၅	၉၃၃	၃၃၃၈	၁၈. ၈၆ %																							
၅၄၆	၁၃	၅၅၉	၃. ၁၆ %																							
၂၅	မံခီမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၈၈၅၉	၁၄၇၄၅	၃၇၇	၁၅၀၂၂	၈၀. ၁၈	၈၇၁	၁၃	၈၈၄	ဦးကျော်စင်စိုး													ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၃၈၇၄	၃၆၄	၁၄၂၃၈
											၄၀၆၀	၁၆၂	၄၂၂၃	၃၀. ၃၆ %												

၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

စာမျက်နှာ (၇) မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရ အတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတ်/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲခွဲ			ပိုင်ဆိုင်မှု ရာခိုင်နှုန်း
			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဒေါ်ခင်အေးမြင့်	တိုင်းလိုင်(ရွှမ်းနီ)အမျိုးသားများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၁၀၄၄	၁၂	၁၀၅၆	၇.၄၂ %
										ဒေါ်ဇော်အောင်	ကဆုန်အမျိုးသားများဒီမိုကရေစီကွန်ဂရက်ပါတီ	၂၆၉	၆	၂၇၅	၁.၉၃ %
										ဦးစိုင်းစန်းခမ်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၅၃၅	၁၅	၁၅၅၀	၁၀.၈၉ %
										ဒေါ်ဆိုင်းခေါင်	တိုင်းရင်းသားလည်းလည်းညွတ်ရေးပါတီ	၅၅၇	၆	၅၆၃	၃.၉၅ %
										ဦးဖွဲ့လာ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၀၅	၆	၆၁၁	၄.၂၉ %
										ဒေါ်နန်းဆီ	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၄၁	၉	၁၅၀	၁.၀၅ %
										ဦးမင်းမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၃၃၇	၁၀၉	၄၄၄၆	၃၁.၂၃ %
										ဦးသန်းဝင်း(ခ)မိုးသား	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၂၅၅	၃၉	၁၂၉၄	၈.၈၈ %
၂၆	မင်္ဂလာဒုံမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၁၃၄၈၁	၈၅၂၈	၁၄၈	၈၆၇၆	၆၄.၃၆	၅၄၂	၅၄၂				၇၉၈၉	၁၄၅	၈၁၃၄	
										ဒေါ်ခင်နီစင်း	ကဆုန်အမျိုးသားများဒီမိုကရေစီကွန်ဂရက်ပါတီ	၄၃၁	၂၈	၄၅၉	၃.၆၄ %
										ဦးစိုင်းမောင်ရွှေ	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၈၅၄	၂၆	၈၈၀	၁၀.၈၂ %
										ဦးဆွေဆိုင်	တိုင်းလိုင်(ရွှမ်းနီ)အမျိုးသားများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (T.N.D.P)	၄၈၆	၉	၄၉၅	၆.၀၉ %
										ဦးလှိုင်ခင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၅၅	၂	၅၇	၀.၄၃ %
										ဒေါ်တင်တင်	စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့်ဒီမိုကရေစီပါတီ ကဆုန်ပြည်နယ်(စေက)	၇၁၂	၂၂	၇၃၄	၉.၀၂ %
										ဦးရန်မိုးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၄၄	၃၈	၆၈၂	၈.၃၈ %
										ဦးအေးမင်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၃၄	၇	၄၁၄၁	၃၀.၉၁ %
										ဦးအိမ်(ခ)အိမ်စိုင်း	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၇၃	၁၃	၆၈၆	၈.၄၃ %
၂၇	ပုတာတိုင်းမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၂၀၆၇၄	၁၂၂၀၃	၂၂၅၆	၁၄၄၅၉	၆၉.၉၄	၂၀၀၉	၅၆	၂၀၆၅			၁၁၁၇၀	၁၂၂၄	၁၂၂၉၂	
										ဦးကျော်လေး	တိုင်းရင်းသားလည်းလည်းညွတ်ရေးပါတီ	၅၄၇	၄၆	၅၉၃	၄.၇၈ %
										ဦးစိုးမိုးအောင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၃၀၉	၁၄	၃၂၃	၂.၆၁ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၆၇၁	၈၁	၇၅၂	၆.၀၇ %
										ဒေါ်ခင်ခင်	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၇၁၉	၁၇၀	၁၈၈၉	၁၅.၂၄ %
										ဦးအောင်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၃၂၂	၃၉	၃၆၁	၂.၉၁ %
										ဦးယောဆီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၄၀၅	၃၄၁	၅၇၄၆	၄၆.၃၆ %
										ဦးရားနီ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၉၇	၅၃၃	၂၇၃၀	၂၂.၃၃ %
၂၈	ပုတာတိုင်းမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၁၉၂၆၂	၁၂၈၁၀	၁၈၇၁	၁၄၉၃၁	၇၆.၂၂	၁၂၅၀	၃၀၉	၁၅၅၉			၁၀၃၃၀	၁၀၉၂	၁၁၄၂၂	
										ဦးအောင်ကျော်ဆာရီ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၇၀	၅၉	၃၃၂၉	၂၅.၅၅ %
										ဦးကျော်စွာ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၄၄၁	၁၉၀	၂၆၃၁	၂၀.၀၅ %
										ဦးဆန်းဆန်းနာ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၆၄၄	၁၈	၆၆၂	၅.၀၄ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း(ခ)ခင်လင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၁၉	၂၁၇	၃၄၃၆	၂၆.၁၉ %
										ဦးတရားနီ	တိုင်းရင်းသားလည်းလည်းညွတ်ရေးပါတီ	၂၀၈	၁၉	၂၂၇	၁.၇၃ %
										ဦးလှိုင်အောင်ခမ်း	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၃၄၁	၁၂	၃၅၃	၂.၆၉ %
										ဦးလှိုင်ခင်	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒုတိယပါတီ)	၁၉၅၉	၁၁၁	၂၀၇၀	၁၅.၇၈ %
										ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၁၇၆	၃	၁၇၉	၁.၃၆ %
										ဦးအေးစိန်	ရွှမ်းတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၇၂	၁၃	၁၈၅	၁.၄၁ %
၂၉	ဆွမ်ပရာသီမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၁၁၁	၆၆၈	၁၃၄	၈၀၂	၇၂.၁၉	၁၇	၁၇				၆၅၅	၁၃၀	၇၈၅	
										ဦးကျော်စွာ	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၆၇	၂၉	၉၆	၁.၂၃ %
										ဒေါ်ကျော်စွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၃	၄၁	၂၉၄	၃.၃၅ %
										ဦးကျော်စွာ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၀၃	၁၅	၁၁၈	၁.၀၇ %
										ဒေါ်အောင်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၃၂	၄၅	၂၇၇	၃.၅၉ %
၃၀	ဆွမ်ပရာသီမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၈၂၃	၄၈၇	၃၉	၅၂၆	၆၃.၉၀	၄၂	၄၂				၄၅၆	၂၈	၄၈၄	
										ဦးလှိုင်ခင်	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၈၂	၆	၁၈၈	၃.၈၄ %
										ဒေါ်လှိုင်စိန်စိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၉	၁၁	၁၂၀	၂.၆၆ %
										ဦးလှိုင်ခင်	ကဆုန်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၅၁	၆	၅၇	၁.၁၈ %
										ဦးအောင်(ခ)အောင်လှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၄	၅	၁၀၉	၂.၂၂ %
၃၁	မချမ်းတောင်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၂၉၄၄	၂၂၁၉	၁၇၄	၂၃၉၃	၈၁.၂၈	၈၅	၈၅				၂၁၇၆	၁၃၂	၂၃၀၈	
										ဦးစောစော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၂၇	၆၃	၉၉၀	၄.၂၈ %
										ဦးဆန်းခင်စိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၈	၂	၃၀	၁.၃၀ %
										ဦးကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၃၇	၅၈	၁၀၉၅	၄.၃၄ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း	တိုင်းရင်းသားလည်းလည်းညွတ်ရေးပါတီ	၈၆	၄	၉၀	၃.၉၀ %
										ဦးအေးစိန်	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒုတိယပါတီ)	၉၈	၅	၁၀၃	၄.၄၆ %
၃၂	မချမ်းတောင်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၂၆၂၄	၁၇၀၇	၃၄၁	၂၀၆၆	၇၈.၀၅	၁၁၇	၁၁၇				၁၆၄၈	၂၈၃	၁၉၃၁	
										ဦးအောင်ကျော်စွာ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၅	၆၁	၇၀၆	၃.၆၅ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း(ခ)အောင်ကျော်စွာ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၂၅၀	၂၄	၂၇၄	၁.၄၁ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း	တိုင်းရင်းသားလည်းလည်းညွတ်ရေးပါတီ	၃၂၁	၁၃၅	၄၅၆	၂.၆၁ %
										ဦးစိုင်းစိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၃၆	၄	၄၀	၂.၀၇ %
										ဦးအောင်ကျော်စွာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၉၆	၅၉	၄၅၅	၂.၅၆ %
၃၃	ခေါင်လှိုင်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၃၇၁၆	၂၆၅၆	၄၁၄	၃၀၇၀	၈၂.၆၂	၉၇	၅	၁၀၂			၂၆၀၄	၃၆၄	၂၉၆၈	
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၆၉	၁၂၁	၈၉၀	၂.၉၉ %
										ဒေါ်မလေးမလေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၂၆	၇၀	၄၉၆	၁.၆၁ %
										ဦးစိန်စိန်ခမ်း(ခ)အောင်ကျော်စွာ	ကဆုန်ပြည်နယ်ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၀၉	၆	၁၁၅	၄.၂၁ %
										ဦးစောစော	လီဆူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ(ဒုတိယပါတီ)	၁၀၂၅	၁၁၂	၁၁၃၇	၃.၈၁ %
										ဦးလှိုင်ခင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၆၅	၅၅	၃၂၀	၁.၀၈ %